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فرمانده انتظامی  فارس:

پلیس خدمت گزار 
به پشتوانه شهروند 

قانون مدار می تواند 
مؤثر عمل کند

شیوع

 سن شــیوع اعتیاد پایین آمده اســت به طوری که بسیاری از 
دانش آمــوزان بدون باور این موضوع که این مواد مخدر صنعتی 
اعتیاد آور هســتند گرایش به مصرف آن دارند. بررسی اجمالی 
و تحلیل آمار های افزایشــی اعتیاد نشان می دهد  ساختار فعلی 
همــراه با مبــارزه، مقابله و پیشــگیری از اعتیــاد از کارایی و 
اثربخشی لازم برای شیوع اعتیاد در سنین پایین را ندارد. آسیب 
اجتماعــی اعتیاد، یکی از نگرانی ها و چالش های مهم دولت ها و 
سیاست گذاران اجتماعی است. در کشور ما این آسیب اجتماعی 
بر اســاس پایش ها و پژوهش های ملــی، اولویت اول و در قانون 
توسعه ششم توسعه کاهش و کنترل آن با هم افزایی سازمان ها و 
نهاد ها مورد تأکید واقع شده است. بر اساس آمار معتادان متجاهر 
در فاصله پاییز و زمستان سال گذشته، اعتیاد یکی از علت های 
اصلی طلاق در بین خانواده ها به شــمار مــی رود. علاوه بر آن 
مسائل و آســیب هایی مانند زباله گردی، بیکاری، طردشدگی از 
خانواده و جامعه، بی ســرپناهی، فقر، ســرقت، نزاع و ... ناشی از 
اعتیاد باید نظام مند و مســتمر بررسی شود. آسیب به نوجوانان 
و جوانان در کاهش ســن اعتیاد از طرفی و تنوع مواد، سادگی 
در مصــرف، تغییر ابزار هــای مصرف، در دســترس بودن برای 
همه اقشــار و ســنین و مهم تر نوترکیب ها مانند مواد صنعتی، 
هشــدار هایی اســت که به خانواده و جامعه حــق می دهد که 
سیاست گذاران نســبت به این آسیب جدی تر باشند. از نگاهی 
دیگر، ســود ناشی از فروش مواد مخدر برای مجرمان بین المللی 
قابل چشم پوشی نیست و به دلیل وابستگی شدید معتاد به مواد، 
قیمت آن اهمیتی ندارد؛ بنابراین حتی مسدود شــدن مرز های 
زمینی هم تأثیــر صددرصدی در حذف یا کاهش قاچاق ندارد؛ 
اگرچه در کنترل قاچاق بســیار مؤثر اســت. در برابر این جنگ 
نابرابــر که تهدیدی جدی برای اقتصاد کشــور در بیکار شــدن 
نیروی به ویژه خدماتی و کارگــری و مهارتی که جایگزینی آن 
مهر زمان لازم دارد، تهدیدی برای بنیاد خانواده ها دارد. واقعیت 
آن اســت با وجود تقدیم هزاران جوان، شهید و جانباز نیرو های 
جان برکــف و عزیز فراجا در عرصه مبارزه و مقابله با مواد مخدر 
در راســتای تأمین امنیــت اجتماعی به دلیل پیچیده تر شــدن 
مسئله اعتیاد، تولید مواد مخدر صنعتی، هزینه بر بودن روش های 
درمان، حتی تغییــر رویکرد مجرم به بیمار معتاد از دهه ۸۰  و 
ابلاغ سند ملی اعتیاد و مسئول بودن بیش از سی سازمان و نهاد 
حاکمیتی و دولتی آن  چنان که باید  و  شاید، توفیقی در کاهش 
سن اعتیاد نداشته ایم شاید یکی از دلایل آن است که بیشترین 
تمرکــز بر درمان معتادان و برخورد با قاچاقچیان منوط شــده 
است و سایر نهاد در موضوع فرهنگی و آموزش آن گونه که باید 

و شاید پای کار نبودند. 3
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وزیر ارشاد: 
بازیگرانی که ضدنظام 

تبلیغ می کنند نمی توانند در 
حوزه های قانونی فعالیت کنند

محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در حاشیه جلسه هیئت دولت در رابطه 
با موضع وزارت ارشاد با بازیگرانی که تبلیغات 

ضدنظام انجام می دهند... 2

فرمانده کل سپاه: 
می توانیم شناور در حال حرکت 
را چند هزار مایل دورتر با پهپاد 

بزنیم
سردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه 
پاســداران انقلاب اسلامی در بیست وچهارمین 
کنگره ملی دانشــجویان دانشــگاه های علوم 

پزشکی کشور طی سخنانی...

رئیس قوه قضاییه:
نیروی انتظامی پناه جمع و فرد 

فرد مردم است
حجت الاســلام غلامحسین محســنی اژه ای، 
رئیس قوه قضاییه در مراسم صبحگاه مشترک 
نیرو های مســلح اســتان آذربایجان شرقی با 
بیان اینکه نیروی انتظامی مجموعه ای اســت 

که پیوسته مشغول جهاد...

استاندار فارس خبر داد:

19مهرماه، دیدار رئیس جمهور با مردم در حرم شاهچراغ )ع(
صفحه 7
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تولید نفت ایران به بالاترین میزان از 
زمان خروج آمریکا از برجام رسید

فارس، تصمیم اوپک پلاس بــرای کاهش عرضه نفت از 
یک ســو و اقدام داوطلبانه عربســتان در کم کردن یک 
میلیون بشــکه ای صادرات نفت خود، موجب شد تا از ماه 
جولای شاهد روند افزایشــی قیمت نفت در بازار جهانی 

باشیم.
آمارهای اوپک نشــان می دهد با وجــود کاهش صادرات 
نفت عربســتان اما افزایش صادرات نفت ایران و نیجریه 
موجب شده تا در ماه سپتامبر نسبت به ماه اگوست تولید 

نفت اوپک 12۰ هزار بشکه در روز بیشتر شود.
آمارهای اوپک، شرکت های نفتی، و شرکت های رهگیری 
خطوط نفتکش حاکی از آن اســت که در ماه ســپتامبر 
کشورهای عضو اوپک در مجموع 27/73 میلیون بشکه در 
روز نفت تولید کرده اند. نیجریه 11۰ هزار بشکه به تولید 
نفــت خود اضافه کرده و ایران هــم روزانه 3/15 میلیون 
بشــکه در روز نفت تولید کرده که بالاترین میزان از سال 

2۰1۸ تا کنون به شمار می رود.

عرضه  خودرو  های وارداتی  در سامانه 
یکپارچه از هفته آینده

فــارس، مهــدی ضیغمی، معــاون وزیر صمــت اظهار 
داشت: هفته آینده ســامانه یکپارچه خودرو برای عرضه 

خودروهای وارداتی باز می شود. 
معاون وزیر صمت اظهار داشت: تاکنون خودروی وارداتی 
چانگان قیمت گذاری و عرضه شــده است، اما در ابتدای 
هفته آینده احتمالا قیمت چنــد خودروی وارداتی دیگر 
تعیین قیمت  می شــود کــه پس از قیمت گــذاری، این 

خودرو برای عرضه در سامانه یکپارچه قرار می گیرند.
مدیر طــرح واردات خــودرو اظهــار داشــت: البته اگر 
قیمت گــذاری در هفته آینده نیز انجام نشــود، خودروی 
وارداتی با تأییــد مراجع ذیصلاح می تواند به صورت بدون 

قیمت و علی الحساب عرضه شود.
وی بــا بیان اینکه فعلاً تعداد و نــوع خودروهایی که قرار 
است در سامانه عرضه شود به صورت دقیق مشخص نشده 
اســت، گفت: خودروهای وارداتی شامل چانگان، هیوندا، 
کیا، تویوتا، زوتی، هونگچی و بســتیون است که برحسب 
شــرایط به مرور این خودروها در سامانه یکپارچه عرضه 

خواهد شد. 
پس از مصوبه آزاد شــدن واردات خودرو در ابتدای سال 
گذشــته فرآیند ثبت نام و عرضه خودروهــای وارداتی از 
سوی وزارت صمت در اســفند ماه سال گذشته آغاز شد. 
بنابراین متقاضیان خرید خودروهای وارداتی در ســامانه 
عرضه یکپارچه خــودرو ثبت کردند و مبلغ 5۰۰ میلیون 
تومان  را برای مدت یک ماه به حســاب سازمان حمایت 

واریز کردند.
بعــد از آن نیــز وزارت صمت از طریق ســامانه یکپارچه 
نوبت  های تحویــل خودرو به متقاضیــان را اعلام کرد و 
براین اســاس حدود 32 هزار نفر در نوبت تحویل خودرو 

قرار دارند. 
 شــورای رقابت نرخ فروش چانــگان CS35 پلاس تیپ 
دو درب انبــار واردکننــده را ۸/496/2۸۸/۸۸3 ریال و 
همچنین نــرخ فروش چانگان CS35 پــلاس تیپ 3 را 

9/۰44/7۰۸/722 ریال تعیین کرده است. 

در جلسه ای با حضور معاون اول
 رئیس جمهور انجام شد؛

نهایی شدن برنامه جامع احداث ۱۵ 
هزار مگاوات نیروگاه خورشیدی

باشــگاه خبرنگاران، در جلســه ای به ریاست معاون 
اول رئیس جمهور برنامه جامــع احداث 15 هزار مگاوات 
نیروگاه خورشــیدی با رویکرد رفع ناترازی انرژی کشور 

نهایی شد.
محمد مخبر در جلسه ای ناترازی در بخش انرژی را یکی 
از چالش های مهم کشــور خواند و تأکیــد کرد: با توجه 
به اهمیــت ویژه موضوع محیط زیســت و برای رفع این 
ناترازی ها و به منظور تأمین انرژی مورد نیاز کشــور، باید 

به سمت توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر حرکت کنیم.
در این جلســه کــه وزرای نیرو، نفت، امــور اقتصادی و 
دارایی، رئیس کل بانک مرکزی، نمایندگان دســتگاه های 
مربوطه و رؤســای برخی از بانک ها و شرکت های سرمایه 
گذاری نیز حضور داشتند، گزارشی از برنامه جامع احداث 
15 هزار مگاوات نیروگاه خورشــیدی ارائه و اعلام شد که 
پــس از جمع بندی امروز و تصویــب نهایی این طرح در 
شــورای اقتصاد، قرار است توســط بخش غیردولتی و با 

سرمایه گذاری ۸/3 میلیارد دلار در 3 فاز اجرا شود.
در ادامه پس از بحث و تبادل نظر در خصوص راهکار های 
تامین مالی اجرای این برنامه جامع، جزئیات مشارکت در 

این طرح به تایید اعضا رسید.

سخنگوی دولت خبر داد: 
افزایش تسهیلات مسکن روستایی

تسنیم، علی بهادری جهرمی، سخنگوی دولت در حاشیه 
جلســه هیئت دولــت در جمع خبرنــگاران درخصوص 
مصوبات اخیر دولــت بیان کرد: آیین نامــه نحوه تعیین 
کارشــناس رسمی برای دســتگاه های اجرایی به تصویب 
رســید. در برخی دســتگاه های اجرایی اینکــه از برخی 
کارشناسان خاص استفاده نشــود، پیش بینی شد ارجاع 
به کارشناســان رســمی از طریق یک سامانه در تعامل با 
قوه قضاییه صورت بگیــرد. وی افزود: دولت هم چنین با 
لایحه ای به منظور حمایــت از هنرمندان و فعالان صنایع 
دستی برای برگزاری نمایشگاه های خارج از کشور موافقت 
کرد و به مجلس تقدیم خواهد شــد. در هفته گردشگری 
1۸۸ پروژه گردشگری با ســرمایه گذاری 9 هزار میلیارد 
تومان افتتاح می شــود و روند سرمایه گذاری در این حوزه 

رو به افزایش است.
سخنگوی دولت اظهار داشــت: در راستای اجرای قانون 
انتخابات مجلــس، آیین نامه جامعی مصوب شــد و این 
آیین نامــه بــه نوعی مورد بازنویســی قــرار گرفت و در 
چارچوب سیاســت های ابلاغی مقام معظــم رهبری در 
حداکثر میزان ممکن ارتباط با بندهای سیاست های کلی 

و قانون مصوب مجلس نگاشته شده است.
بهادری جهرمی هم چنین گفت: بنا به پیشنهاد وزارت راه، 
دولت با آیین نامه اعطای تســهیلات بهســازی و نوسازی 

مسکن روستایی را برای سال 14۰2 موافقت کرد.
وی ادامه داد: ســال گذشــته مبلغ این تسهیلات 2۰۰ 
میلیــون تومان بود و طبــق مصوبه، این مبلــغ و تعداد 
تسهیلات نیز افزایش می یابد. جزییات بعد از ابلاغ، اعلام 

خواهد شد.

ایرنا، آیت ا... ســید ابراهیم رئیســی، رئیس جمهور با اشاره به اینکه 
همانگونه کــه در زمان فعالیت در قوه قضائیه تاکید بر این داشــتم 
که اجازه ندهیم درخواســت مردم برای قضات عادی شود، گفت: هم 
اکنون در دولت هم به مســئولان تاکیــد می کنم که نگذارید صدا و 

درخواست مردم برای شما عادی شود.
وی در جلســه هیئت دولت با تأکید بر اهمیت حساسیت مسئولان 
نسبت به حق مردم تصریح کرد: مسئولان به اعتبار جایگاهی که مردم 
به آنها سپرده اند، تکالیفی بر عهده دارند که رسیدگی به خواست های 

به حق آنها، از مهمترین این تکالیف است.
اجازه ندهید صدا و درخواست مردم برای شما عادی شود

رئیس جمهور افزود: همان طور که در زمان فعالیت در قوه قضائیه نیز 
همواره تأکید داشتم که نباید اجازه دهیم داد و درخواست مردم برای 
قضات عادی شود، هم اکنون در دولت هم به مسئولان تأکید می کنم 

که اجازه ندهید صدا و درخواست مردم برای شما عادی شود.
آیت ا... رئیســی همچنین با تأکید بر اینکه دولت مردان باید نسبت به 
هرگونه ناهنجاری اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی حساس بوده و برای 
رسیدگی و رفع این ناهنجاری ها پیش قدم شوند، به برگزاری جلسات 
دوره ای بدون واسطه با اســتانداران کشور اشاره کرد و گفت: در این 

جلســات نظرات، درخواست ها و حتی گلایه های استانداران به عنوان 
نمایندگان اجرایی مردم اســتان طرح و دســتورات لازم برای تأمین 

نیازها و رفع مشکلات صادر می شود.
تســریع در تأمین مالی طرح های نهضت ملی مســکن به عنوان یکی 
از برنامه های مهم دولت و صنعت پیشــران اقتصاد از دیگر تأکیدات 

رئیس جمهور در جلسه بود.
همچنین در جلســه هیئت دولت همچنین وزیر نفت در گزارشــی 
از اقدامات این وزارتخانه در دو ســال گذشــته، به مواردی از جمله 

کشف معادل 2/6 میلیارد بشکه نفت و گاز قابل استحصال، کشف 4 
میدان نفتی و گازی جدید در استان های خراسان رضوی، گلستان و 
بوشهر و همچنین نتایج مقدماتی اکتشاف یک میدان گازی جدید در 
اســتان فارس که از حجم تخمینی 22 تریلیون فوت مکعب گاز خبر 
می دهد، اشــاره کرد و گفت: اعلام خبر این اکتشاف مخزن شاهینی 
 را به عنوان یکی از بزرگترین میادین گازی خشــکی کشــور معرفی 

خواهد کرد.
وزیر نفت تاکید کرد که بر این اســاس امروز جمهوری اسلامی ایران 
در مقایســه با کشورهای منطقه جایگاه برتر را در زمینه اکتشاف در 

اختیار دارد.
رشد ۵۰ درصدی سالن های سینمایی کشور

در ادامه این جلســه محمدمهدی اســماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســلامی نیز اعلام کرد که وزارتخانه متبــوع وی، با در پیش گرفتن 
سیاست های ابلاغی رئیس دولت مردمی مبنی بر سیاست انعطاف و 
گســترش فرهنگ و هنر در مقابل سیاست انسداد و انقباض دشمن، 
به موفقیت هایی دســت یافته اســت که افزایش قابل توجه ساخت 
آثار ارزشــی در حوزه فیلم ســینمایی و رشد 5۰ درصدی سالن های 

سینمایی کشور از آن جمله است.

توصیه رئیس جمهور به مسئولان؛

اجازه ندهید درخواست مردم برای شما عادی شود

صدا و سیما، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: زیرساخت های 
ارتباطی کشــور برای حذف کارت ســوخت و جایگزینی آن با کارت 
ملی یا بانکی فراهم اســت. عیسی زارع پور در پاسخ به سؤالی مبنی 
بر این که آیا زیرســاخت های کشــور برای حذف کارت ســوخت و 
جایگزینی آن با کارت های دیگر فراهم اســت؟ افزود: ســال گذشته 
اجرای آزمایشــی موفقی در جزیره کیش به همین منظور داشــتیم 
که کارت ســوخت حــذف و کارت بانکــی جایگزین آن شــود، اما 
تصمیم گیــری درباره این وضوع بر عهده وزارت نفت اســت که باید 

تصمیم خود را بگیرد. 
وی افزود: به عنوان وزیر ارتباطات می گویم که کاملًا زیرســاخت ها 
آماده است، البته در اجرا برای این که بخواهد توسعه پیدا کند ممکن 
است موانعی وجود داشته باشد، اما زیرساخت های کشور برای اجرای 
این طرح آماده است. زارع پور گفت: آرزوی ما این است که همه این 

کارت ها جمع شــود وقتی که احراز هویت برخط را داریم چرا دوباره 
کیف و جیب مردم از کارت های متعدد پر شــود؟ این چیزی اســت 
که شدنی است و فلســفه کارت ملی هم که یک زمانی در کشور به 
عنوان تنها گزینه مطرح شد همین بود و الان حتی شاید خیلی جا ها 
کارت ملی هم نیاز نباشد و شما وقتی وارد پنجره ملی خدمات دولت 
هوشــمند می شــوید و همان لحظه احراز هویت می شوید می توانید 
همان خدمات را اســتفاده کنید. وزیــر ارتباطات گفت: هم اکنون با 
استفاده از بانکداری برخط، شاید نیازی به داشتن هیچ کارتی نباشد 
مگر مشخصاتی که روی کارت درج شده است که آن هم می تواند به 

عنوان چند عدد به مشتریان گفته شود. 
زارع پور در ادامه افزود: بســیاری از کشــور های پیشرفته دنیا به این 
ســمت رفته اند و ما در این مقطع، زیرســاخت های کشــور را آماده 
می بینیم و الان بیش از 93 درصد روســتا های بالای بیســت خانوار 

هم به شــبکه متصل شده اند یعنی امکان احراز هویت برخط فراهم 
شــده است و تا پایان امسال همه روســتا های بالای بیست خانوار را 
متصــل خواهیم کرد و ســال بعد به افزایش کیفیت شــان خواهیم 
پرداخت. زارع پور افزود: زیرســاخت ها آماده است و اکنون در بحث 
ارتباط دســتگاه ها با همدیگر، چون به احراز هویت نیاز است موارد 
در مرکز ملی تبادل ســرویس یا جی اس پی فراهم شده است و اگر 
هم فراهم نباشــد فراهم خواهد شد، زیرا قانون دوام )قانون مدیریت 
داده ها و اطلاعات ملی( فراروی ماســت و بر اساس این قانون، ندادن 
اطلاعات دســتگاه ها به همدیگر جرم انگاری شــده و قابل پیگیری 
اســت. وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعــات گفت: هم به لحاظ قانونی 
و هم زیرســاخت های ارتباطی و اطلاعاتی امکان اجرای هر نوع طرح 
فناورانه در کشور فراهم اســت و عزم و اراده ملی می خواهد که این 

اتفاق رقم بخورد.

زیرساخت ها برای جایگزینی کارت سوخت فراهم است

ایرنا، سخنگوی ستاد انتخابات کشور گفت: ثبت نام نهایی از داوطلبان 
انتخابــات مجلس دوازدهــم از روز ۲۷ مهر تا ســوم آبان به صورت 

الکترونیکی انجام می شود.
محسن اســامی سخنگوی ســتاد انتخابات کشــور درباره ثبت نام 
انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسامی بیان کرد: ثبت نام 
نهایــی از داوطلبان انتخابات از روز ۲۷ مهر تا ســوم آبان به صورت 
الکترونیکی انجام می شــود. در حال حاضر، مراجع شش گانه در حال 
بررســی اعتراض داوطلبانی هستند که مدارک آن ها به تایید نرسیده 

است.
وی درخصوص بررســی مدارک داوطلبان انتخابات افزود: اصلی ترین 
موضــوع در این زمینه به مغایرت مــدارک تحصیلی بازمی گردد که 
در حال رفع این مشــکل هســتیم. ثبت نام نهایی از روز ۲۷ مهر آغاز 
می شــود و مراجع شش گانه تا ۲6 مهر فرصت دارند پاسخ اعتراضات 

داوطلبان را بدهنــد. پس از پایان این مرحله، اعام خواهیم کرد چه 
تعداد از داوطلبان در مرحله اول تایید شده اند.

سخنگوی ستاد انتخابات کشــور گفت: البته قانون این اجازه را داده 
است تا حسب مورد، مراجعه حضوری هم داشته باشیم، اما رویکرد ما 
برگزاری ثبت نام الکترونیکی است. در این مرحله داوطلبانی که مدارک 
آن ها در پیش ثبت نام تایید شده و کد پیگیری دریافت کرده اند، باید 
پرسشــنامه ای را تکمیل کنند. امکان ویرایش این پرسشنامه وجود 

ندارد بنابراین داوطلبان حتما باید با دقت آن را تکمیل کنند.
اســامی در پاسخ به این پرسش که در زمان پیش ثبت نام، از جریان 
سیاســی داوطلب هم سوال شده است؟ تصریح کرد: ما اطاعات 18 
گانه از داوطلبان خواستیم که بیشــتر اطاعات هویتی، تحصیلی یا 
مدرک برای اســتعفا بود و در واقع اطاعات عام گرفتیم و بیشــتر از 
این از داوطلبان ســوالی نپرسیدیم. با این حال حدود 1۲00 نماینده 

ادوار مجلس در این دوره ثبت نام کرده اند که همه طیف های سیاسی 
در بین آن ها وجود دارند. وی در واکنش به برخی انتقادات از شــیوه 
اجرای پیش ثبت نام انتخابات، اظهار کرد: پیش ثبت نام براساس قانون 
اجرا شد یعنی پس از اینکه قانون جدید انتخابات تصویب و برای اجرا 
اباغ شد، ما براساس همان قانون پیش ثبت نام را انجام دادیم. ممکن 
اســت برخی به پیش ثبت نام انتخابات انتقاد داشته باشند، ولی ما به 
عنوان مجری انتخابات، وظیفه قانونی خود را انجام دادیم. پس از اباغ 
قانون، ما شــبانه روز وقت گذاشتیم تا پیش ثبت نام را اجرا کنیم و این 
جدیت مجری انتخابات را نشــان می دهد. سخنگوی ستاد انتخابات 
کشور درباره آخرین تصمیمات برای اجرای این ماده از قانون انتخابات 
مجلس گفت: ما در ستاد انتخابات کشور بررسی های خود را آغاز کرده 
و از رؤسای ستاد انتخابات استان ها نظر گرفته و در حال آماده کردن 

طرحی در این زمینه هستیم تا آن را به شورای نگهبان ارائه دهیم.

ثبت نام نهایی انتخابات مجلس الکترونیکی است

تی
حیا

ره 
اه

 ط
س:

عک

مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی فارس   برنامه های هفته 
بزرگداشت حافظ را اعلام کرد

خواب زمستانی 
بهداشت عمومی

آمارها نشــان می دهد روند ابتلا به سویه جدید کرونا 
در روزهــا و  هفته های اخیر روبه  افزایش بوده اســت، 
کــه  در این میان موضوع واکسیناســیون با  دز یادآور 
برای ســالمندان و  کســانی کــه  دارای بیماری های 
زمینه ای هســتند یا  ممکن اســت دز یــادآور قبلی 
را دریافت نکرده باشند، دوباره اهمیت ویژه ای به خود 
می گیرد. همچنین مســئولان دانشگاه علوم پزشکی 

شــیراز بر تزریق واکســن آنفولانزا تأکیــد می کنند. 
تا تاریخ ۸ مهرماه ســال جــاری 256 بیمار مثبت و 
مشــکوک دارای علایم در بیمارســتان های اســتان 
بســتری هســتند که از این تعداد، هفــده بیمار به 
 ،ICU دلیل وخامت شرایط جســمی، در بخش های
مراقبت های ویژه درمانی دریافت می کنند. همچنین 

صفحه3مجموع جان باختگان ناشی...

صفحه 3

در نشست خبری مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس مطرح شد: 

ساخت هر متر مسکن نهضت ملی 
حدود 7 میلیون تومان

صفحه 3



پنج شنبه 1402/07/13 سیاسیسال سی ام  شماره 26110

نوبت اول: 12  / 07  /1402 شهر مردم
نوبت دوم: 13 / 07  /1402 سبحان

شهرداري شيراز ) معاونت خدمات شــهری منطقه چهار( در نظر دارد 
اجرای عمليات تأسيسات برقی و مکانيکی ضلع غربی بزرگراه مهندسين 
)فازدوم( را از طريــق برگزاری مناقصه عمومی در ســامانه تدارکات 
الکترونيکی دولت ) ستاد ( با شماره فراخوان 20020۹66۸۸000۵60 به 
اشخاص واجد شرايط واگذار نمايد. لذا از کليه متقاضيان دعوت به عمل 
می آيد با مراجعه به آدرس WWW.Setadiran.ir نسبت به دريافت 
اسناد مناقصه و تحويل آن اقدام نمايند. در صورت عدم عضويت قبلی ، 
ثبت نام در سامانه مذکور و دريافت گواهی امضای الکترونيکی صاحبان 
امضائ مجاز از ســوی متقاضيان جهت شرکت در مناقصه الزامی است. 
ضمناَ در صورت نياز به اطلاعات بيشتر شــماره تلفن: 3  -3۸310۵01 

داخلی 2۵3 آماده پاسخ گويي مي باشد.
-مبلغ برآورد: 04۹ /606 /۹۹3 /23 ريال

-مدت قرارداد : 4ماه 
-شرايط شرکت کنندگان : کليه اشخاص حقوقی دارای حداقل رتبه ۵ 
در رشته تآسيســات و تجهيزات و يا نيرو )از سازمان برنامه و بودجه( 
و دارای ســابقه مرتبط با موضوع مناقصه ، مجاز به شرکت در مناقصه 

مذکور ميباشند. 
-ارائه گواهينامه تاييد صلاحيت ايمنــی از اداره کل تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی به همراه اسناد مناقصه الزامی ميباشد. 
-محل انجام کار: بزرگراه مهندسين

-مبلغ سپرده شــرکت در مناقصه 000 /000 /200 /1 ريال بصورت ضمانت 
نامه بانکی يا فيش واريزی نقدی بحســاب سپرده 100۸0۵۵04742 کد 
مرجع 100۵4۵ نزد بانک شهر شعبه شهيد چمران بنام شهرداری شيراز 
-برنــدگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشــوند 

سپرده آنان به ترتيب ضبط خواهد شد.
-در زمان انعقاد قرارداد ۵% مبلغ پيشــنهادی بعنوان ضمانت حســن 
اجرای تعهدات بصورت ضمانت نامه بانکی يا فيش واريزی اخذ می گردد.

-آخرين مهلت دريافت ) توزيع ( اسناد : متقاضيان ميتوانند حداکثر تا 
ساعت13روز پنجشــنبه مورخ 20  /07 /1402 از طريق مراجعه به سامانه 

تدارکات الکترونيکی دولت ) ستاد ( اسناد مناقصه را دريافت نمايند.
-آخرين مهلت ارائه پيشــنهادات و ثبت اســناد و مدارک در سامانه 
حداکثر تا ساعت 13 روز دو شنبه مورخ 01  /0۸  /1402 می باشد. شرکت 
کنندگان می بايســت تا قبل از برگزاری کميسيون ، سپرده شرکت در 
مناقصــه را به صورت فيزيکی به آدرس شــيراز ابتدای بلوار اميرکبير 

ساختمان شهرداری منطقه چهار – واحد قراردادها تحويل نمايند.
 -تاريخ و محل بازگشــايی پاکات: روز ســه شنبه ســاعت 13 مورخ
 02  / 0۸  /1402 درمحل چهارراه خلدبرين ســالن اجتماعات منطقه يک 

شهرداری شيراز می باشد. 
-مدت اعتبار پيشنهادها 3 ماه می باشد.

-هيچگونه وجهی بابت پيش پرداخت داده نخواهد شد.
-بديهي است هزينه آگهي بعهده برنده مناقصه خواهد بود.

- شــهرداري در رد يک يا تمام پيشنهادها مختار ميباشد در اينصورت 
سپرده ها مسترد می گردد.

-شرکت در مناقصه ودادن پيشــنهاد به منزله قبول شروط و تکاليف 
شهرداری موضوع ماده 10 آئين نامه معاملات شهرداری می باشد.

-ســاير اطلاعات و جزئيات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج 
است.

 -آگهــی و اطلاعــات مربــوط بــه مناقصــه از طريــق ســايت
 :shaffaf.shiraz.ir  /  https/ قابل مشاهده می باشد.

 -متقاضيــان شــرکت در مناقصــه موظف بــه ثبت نام در ســايت
 vendor.shiraz.ir می باشند.

-اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه : 
مرکز تماس : 14۵6 

شناسه اگهی:1۵77072

-1/ م الف- اداره کل ارتباطات و امور بين الملل شهرداري شيراز        

                                آگهي مناقصه عمومي 1402-701

نوبت اول: 1402/07/12 روزنما
نوبت دوم: 1402/07/13 سبحان

شهرداري شيراز در نظر دارد : احداث سرويس بهداشتی مرکز آموزش 
سازمان آتش نشانی و خدمات ايمنی شهرداری شيراز تا مرحله اتمام 
و بهره برداری طبق نقشه ها، برآورد پيوست و دستور دستگاه نظارت 
را از طريق برگزاری مناقصه عمومی در سامانه تدارکات الکترونيکی 
دولت ) ســتاد ( با شماره فراخوان 20020۹66۸۸000۵۵4 به اشخاص 
واجد شرايط واگذار نمايد. لذا از کليه متقاضيان دعوت به عمل می آيد 
با مراجعه به آدرس WWW.Setadiran.ir نسبت به دريافت اسناد 
مناقصه و تحويل آن اقدام نمايند. در صورت عدم عضويت قبلی ، ثبت 
نام در ســامانه مذکور و دريافت گواهی امضای الکترونيکی صاحبان 
امضائ مجاز از سوی متقاضيان جهت شرکت در مناقصه الزامی است. 
ضمناَ در صورت نياز به اطلاعات بيشتر شماره تلفن: 07137366۹72 

آماده پاسخ گويي مي باشد.
-مبلغ برآورد: 16/16۸/۹62/۹42 ريال – ) شانزده ميليارد و يکصد و 
شــصت و هشت ميليون و نهصد و شصت و دو هزار و نهصد و چهل و 

دو ريال(
-مدت قرارداد : 12 ماه 

-شرايط شرکت کنندگان : متقاضيان داراي حداقل رتبه ۵ در رشته 
ابنيه يا تأسيسات مکانيکی از سازمان برنامه و بودجه کشور 

-محل انجام کار: شيراز – مرکز آموزش سازمان آتش نشانی و خدمات 
ايمنی شهرداری شيراز- جنب ايستگاه آتش نشانی شماره 14 واقع 

در شهرک والفجر
-مبلغ سپرده شرکت در مناقصه ۸0۵/۵00/000 ريال بصورت ضمانت 
نامه بانکی يا فيش واريزی نقدی بحســاب سپرده 100۸0۵۵04742 

مرجع 101444 بانک شهر شعبه چمران بنام شهرداری شيراز
-برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشــوند 

سپرده آنان به ترتيب ضبط خواهد شد.
-در زمان انعقاد قرارداد ۵% مبلغ پيشــنهادی بعنوان ضمانت حسن 
اجرای تعهدات بصورت ضمانــت نامه بانکی يا فيش واريزی اخذ می 

گردد.
-آخرين مهلت دريافت ) توزيع ( اسناد : متقاضيان ميتوانند حداکثر 
تا ساعت 13:00 روز پنجشنبه مورخ1402/07/20 از طريق مراجعه به 
سامانه تدارکات الکترونيکی دولت ) ستاد ( اسناد مناقصه را دريافت 

نمايند.
-آخرين مهلت ارائه پيشــنهادات و ثبت اسناد و مدارک در سامانه 
حداکثر تا ساعت 13:00 روز يکشــنبه مورخ 1402/07/30 می باشد. 
شرکت کنندگان می بايست تصوير ضمانتنامه شرکت در مناقصه يا 
رسيد واريز وجه نقد برروی سامانه ستاد بارگذاری و اصل آن را تا قبل 
از برگزاری کميسيون مناقصه )تا قبل از تاريخ 1402/0۸/01( به صورت 
فيزيکی در پاکت لاک و مهر شــده به دبيرخانه سازمان آتش نشانی 
شيراز واقع در شــيراز بلوار زينبيه- نبش خيابان آستانه- سازمان 

آتش نشانی و خدمات ايمنی شهرداری شيراز تحويل نمايند.
-تاريخ و محل بازگشايی پاکات: روز دوشــنبه ساعت 13:00 مورخ 
1402/0۸/01 در ســالن جلسات کميسيون معاملات شهرداری شيراز 
به نشانی شيراز، چهارراه خلدبرين، طبقه سوم شهرداری منطقه يک 

شيراز می باشد.
-مدت اعتبار پيشنهادها 3 ماه از تاريخ پيشنهاد قيمت می باشد.

-هيچگونه وجهی بابت پيش پرداخت داده نخواهد شد.
-بديهي است هزينه آگهي بعهده برنده مناقصه خواهد بود.

- شهرداري در رد يک يا تمام پيشنهادها مختار ميباشد در اينصورت 
سپرده ها مسترد می گردد.

-شرکت در مناقصه ودادن پيشنهاد به منزله قبول شروط و تکاليف 
شهرداری موضوع ماده 10 آئين نامه معاملات شهرداری می باشد.

 -ساير اطلاعات و جزئيات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است.
 -آگهــی و اطلاعــات مربــوط بــه مناقصــه از طريق ســايت

 https://shaffaf.shiraz.ir قابل مشاهده می باشد.
 vendor.shiraz.ir برنده مناقصه موظف به ثبت نام در ســايت-

می باشد.
-برنده مناقصه موظف اســت نســبت به ثبت نام در ســامانه ثنا 
دادگســتری اقدام نموده و تا قبل از انعقاد قرارداد مدارک مثبته در 
خصوص ثبت نام در ســامانه ثنا را تحويل واحد قراردادهای سازمان 

آتش نشانی شيراز نمايد.
-اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه: 

مرکز تماس : 14۵6              
شناسه اگهی: 1۵772۹۹

-1/ م الف- اداره کل ارتباطات و امور بين الملل شهرداري شيراز        

آگهي مناقصه عمومي1402-690

رئيس سازمان برنامه و بودجه کشور:
برنامه ای برای ترميم حقوق کارکنان دولت 

در نيمه دوم سال جاری نداریم

ایرنا- داود منظور، رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور در حاشیه جلسه 
هیئت دولت اظهار داشت: شایعه حقوق های نجومی صحت ندارد و ما طبق 
قانون برای پرداختی ها به کارکنان دولت، سقف تعیین کرده ایم و حقوق ها 

از سقف های تعیین شده عدول نخواهد کرد.
وی اجرای قانون جوانی جمعیت را جزء اولویت های کشــور و دولت عنوان 
و تصریح کرد: تحقق درآمدی در نیمه اول سال کمتر است و درنیمه دوم 
سال معمولاً منابع در نظر گرفته شده محقق می شود. رئیس سازمان برنامه 
و بودجه یادآور شــد: در نیمه اول امسال ۶۷ درصد منابع بودجه ای تحقق 

یافته است و متناسب به آن هزینه های لازم را انجام دادیم.
وی تصریح کرد: به طور طبیعی بخشــی از درآمدها در نیمه اول امســال 
محقق نشده اســت ولی مطمئن هستیم درنیمه دوم سال با حصول بهتر 
منابع می توانیم همه تعهدات باقی مانده را انجام دهیم تا تکالیف باقی مانده 

از جمله در قانون جوانی جمعیت به نتیجه برسد.

وزير آموزش و پرورش: 
پرداخت های معلمان بر اساس رتبه بندی است

فارس- رضا مراد صحرایی، وزیر آموزش و پرورش در حاشــیه جلســه 
هیئت دولت گفت: پرداخت های معلمان بر اســاس رتبه بندی است و این 
فرایند ادامه دارد و پرداختی های جدید بر اساس احکام جدید خواهد بود.

وی افزود: بیش از 100 نفر دو شــیفت بــه اعتراضات رتبه بندی معلمان 
رسیدگی می کنند و هر ماه 50-۶0 حکم صادر می شود.

 صحرایی گفت: فرآیند اجرایی کردن رتبه بندی و رســیدگی به اعتراضات 
رتبه بندی فرآیند دائمی و پیوسته ماست. رتبه بندی معلمان جزئی از فرآیند 
تعلیم و تربیت شــده و به طور پیوســته درگیر آن هستیم. وزیر آموزش و 
پرورش گفت: فرهنگیان باید احساس کنند صندوق ذخیره فرهنگیان برای 
آنها سودمند است الان این حس در تعداد زیادی از فرهنگیان وجود ندارد.

وزير نفت خبرداد:
کشف چهار ميدان نفتی و گازی در دولت سيزدهم

تســنیم- جواد اوجی، وزیر نفت در حاشیه نشست هفتگی هیئت دولت 
با اشــاره به برخی اقدامات این وزارتخانه از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون 
گفت: میدان گازی چشمه شــور در استان خراســان رضوی، میدان نفتی 
هیرکانی در اســتان گلســتان، میدان نفتی تنگو و میدان نفتی گناوه در 

استان بوشهر در دولت سیزدهم کشف شده است.
وی افــزود: حجم نفت و گاز این میادین معادل 2/۶ میلیارد بشــکه قابل 
استحصال است. وزیر نفت گفت: نسبت به سایر کشورهای منطقه، جایگاه 
اول اکتشاف را داریم. هر چاهی که به منظور اکتشاف زده شده موفق بوده 
اســت و به هیدروکربن رســیده ایم و میزان موفقیــت در این بخش 100 

درصد بوده است.
اوجــی همچنین در ادامه بیان کرد: افزایش بیــش از 300 درصدی را در 
انجام عملیات لرزه نگاری سه بعدی نسبت به دولت دوازدهم داشته ایم. ایران 
در مقایسه با کشورهای منطقه مثل امارات، قطر، کویت، عربستان جایگاه 
اول اکتشــاف را بر عهده داشته است و ضریب کشف موفق ما 100 درصد 
است. این دولت بیش از یک میلیون و 200 هزار بشکه نفت و 45 میلیون 
متر مکعب گاز افزایش تولید داشــته و نزدیک 20 میلیارد دلار پروژه های 

نیمه تمام در حوزه نفت و گاز تکمیل و به بهره برداری رسیده است.

 معاون اجرايی رئيس جمهور خبر داد: 
ساخت ورزشگاه جدید در نزدیک حرم امام

فارس- محســن منصوری، معاون اجرایی رئیس جمهور در حاشیه جلسه 
چهارشنبه هیئت وزیران گفت: این سرعتی که در احداث ورزشگاه جدید 
می بینید از باب دستور رئیس جمهور و مصوبه هیئت وزیران است. دولت سیزدهم، 
 دولت صادق الوعد است و نهضت اتمام پروژه های عمرانی را دنبال می کند.

وی با بیان این که در دولت مسئله احداث ورزشگاه جدید را سریع و انقلابی 
دنبال می کنیم، گفت: ساخت ورزشگاه جدید در نزدیک حرم امام به عنوان 
یک اولویت در دســتورکار قرار گرفته اســت. زمین محل احداث ورزشگاه 
جدیــد تهران را در کمتر از یک ماه شناســایی کردیم و اکنون در مرحله 

بررسی شرکت مشاور و پیمانکار اجرایی هستیم.
معاون اجرایی رئیس جمهور از ســفر هفته آینده رئیس جمهور به اســتان 
فارس خبر داد و گفت: در این ســفر از بیــش از ۷0 همت پروژه عمرانی 
بهره برداری خواهد شــد. پروژه آزادراه اصفهان - شــیراز مهمترین پروژه 
عمرانی این اســتان اســت که شــش قطعه از هفت قطعه این آزادراه به 
بهره برداری می رســد. آزادراه 224 کیلومتری اصفهان - شیراز مهم ترین 
پروژه آزادراهی کشــور پس از انقلاب اسلامی است که بیش از 25 همت 

صرف احداث آن شد.
گفتنی است چندی پیش معاون اجرایی رئیس جمهور در جمع خبرنگاران 
گفته بود: جــای یک کار بزرگ در حــوزه ورزش در کارنامه این دولت و 
دولت هــای پس از انقلاب خالی بــود و قصد داریم بــا توجه به ضرورت 
اجتماعی و نیاز حوزه ورزش، این کار را با ساخت یک استادیوم بزرگ انجام 
بدهیم. تهران نیاز به یک ورزشگاه فاخر دارد. در نشست اخیر رئیس جمهور 

با ورزشکاران نیز قرار شد این موضوع به سرعت انجام شود.

رئيس قوه قضاييه:

نيروی انتظامی پناه جمع و فرد فرد مردم است
حجت الاســلام غلامحســین محســنی  اژه ای، 
رئیس قوه قضاییه در مراســم صبحگاه مشترک 
نیرو های مســلح اســتان آذربایجان شــرقی با 
بیــان اینکه نیروی انتظامی مجموعه ای اســت 
که پیوســته مشغول جهاد فی ســبیل ا... است 
و مســتمر شــهیدان والامقامی را تقدیم نظام 
اسلامی می کند، افزود: از ابتدای امسال تاکنون 
50 شــهید از این نیرو به منظور تأمین و تحکیم 

امنیت مردم و کشور تقدیم شده است.
وی اظهار کرد: نیروی انتظامی با توجه به حجم 
و تنوع مأموریت هایی که بر عهده دارد، نیازمند 
آموزش های پیوسته و مستمر است که بحمدا... 
این مهم تحقق یافته اســت؛ همچنین این نیرو 
متناســب بــا مأموریت های متنوعــی که دارد 

نیازمند تجهیز امکانات و نیروست.
  نيروی انتظامی توانســته نگاه مثبت آحاد 

مردم را به خود جلب کند

رئیس دســتگاه قضا بیان کرد: نیروی انتظامی 
جمهوری اســلامی ایران امروز سرافراز و سربلند 
است و توانسته نگاه مثبت آحاد مردم را به خود 

جلب کند و در انجام مأموریت های متنوع خود 
اعم از برقراری نظم و امنیت و مرزبانی، توفیقات 

شایان توجهی را به دست آورد.

وی خاطرنشــان کرد: نیروی انتظامی جمهوری 
اسلامی یکی از ســتون ها و استوانه های امنیت 
در کشــور اســت و بــه واســطه مأموریت ها و 
مســئولیت های متنوعی که از نقــاط مرزی تا 
مناطق شــهری و روســتایی بر عهده دارد، به 
موقعیت و مختصاتی ممتــاز در میان نیرو های 

مسلح دست یافته است.
   مجاهدت های نيرو های انتظامی برای مردم 

تبيين شود
حجت الاســلام محســنی اژه ای گفــت: نیروی 
انتظامی جمهوری اسلامی توانسته است با ایفای 
مطلوب مســئولیت های خود بــه معنای واقعی 

کلمه، پناه جمع و فرد فرد مردم باشد.
رئیس قوه قضاییه با تبیین و تشریح مجاهدت ها 
و جانفشــانی های نیرو هــای انتظامی جمهوری 
اسلامی در دفع شــر تروریست ها و اشرار گفت: 
بایــد خدمــات و مجاهدت های سلحشــورانه 

نیرو های انتظامی، هرچه بیشتر و جامع تر برای 
مردم و مسئولین، بازگو و تبیین شود.

حجت الاســلام محســنی اژه ای در ابتدای این 
برنامه با حضور در مراســم صبحگاه مشــترک 
نیرو های مســلح اســتان آذربایجان شــرقی، با 
تعــدادی از جانبــازان و یــادگاران دوران دفاع 
مقدس بــه گفت و گوی صمیمانه پرداخت و این 

سلحشوران و غیورمردان را مورد تفقد قرار داد.
پیش از ســخنرانی رئیس دســتگاه قضا، سردار 
علــی محمدی، فرمانده انتظامی اســتان گفت: 
فرماندهی انتظامی اســتان آذربایجان شرقی با 
همراهی همیشگی مردم، همواره در حفظ امنیت 
و خنثی کردن فتنه های گوناگون پیشــتاز بوده 
است. سردار محمدی ضمن اشاره به تعامل فراجا 
و قوه قضاییه در آذربایجان شرقی، ابراز امیدواری 
کرد که ایــن تعامل و هم افزایــی همچنان در 

بالاترین سطح ممکن استمرار داشته باشد.

ایرنا- حســین امیرعبداللهیان، وزیر امورخارجه در حاشــیه 
جلســه هیئت دولــت دربــاره اتفاقــات مســابقه الاتحاد و 
ســپاهان گفــت: در همان زمان بــا وزیر خارجه عربســتان 
در تمــاس بــودم. روابــط تهران و ریــاض در مســیر خود 

 پیــش مــی رود و نباید اجــازه دهیم ورزش تبدیــل به اهرم
سیاسی شود.

وی بیان داشــت: درباره اتفاقی که دوشــنبه شب بین دو تیم 
ســپاهان ایران و الاتحاد عربســتان رخ داد، لازم اســت این 
موضــوع را توضیــح داده و مردم را در جریان قــرار دهم که 
 بنده و وزیر خارجه عربســتان همان زمان در تماس و ارتباط
 مســتقیم با هم بودیم و توصیه ما به ای اف ســی این است 
کــه در خصــوص اتفــاق رخ داده بر مبنای فنــی نظر دهد؛ 
 بین ما و عربســتان ســعودی این توافق وجود دارد که بازی 

در زمان مورد توافق بعدی تکرار شود.
   آمریکایی ها ریاکارانه عمل می کنند

رئیس دســتگاه دپیلماســی در پاســخ بــه ســؤالی درباره 
اینکــه آمریکا اعلام کــرده تمایلی برای بازگشــت به برجام 
ندارد، بــه صراحت اعــلام کرد کــه آمریکایی هــا ریاکارانه 
عمل می کنند ما در مســیر دیپلماســی و مذاکره هســتیم. 
 بــه محض آنکه به نقطه توافق نزدیک شــویم اطلاع رســانی

 می کنیم.

   در حال مذاکره با ده ها کشور برای لغو روادید گردشگری 
هستيم

وزیرامورخارجــه در بخش دیگری از این گفت و گو درباره لغو 
روادید گردشــگری گفت: هم اکنون در حــال مذاکره با ده ها 
کشور برای لغو روادید گردشگری هستیم. وزیر میراث فرهنگی 
نیز فهرســت جدیدی را اعلام کرده که همکارانم با نظر مثبت 
در حال مذاکره با کشورهای مقابل هستند تا به صورت متقابل 

لغو روادید گردشگری داشته باشیم.

وزير امورخارجه بيان کرد:

توافق تهران و ریاض برای برگزاری مجدد بازی الاتحاد و سپاهان

تسنیم، سردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل 
سپاه پاســداران انقلاب اسلامی در بیست وچهارمین 
کنگره ملی دانشجویان دانشــگاه های علوم پزشکی 
کشــور طی سخنانی اظهار داشــت: جوانان امروز ما 
امتداددهندگان شــخصیت نوابغ پزشکی ایران عزیز 

هستند.
  پزشــکی یعنی نفوذ به پيچيده ترین اسرار عالم 

خلقت
سردار ســلامی ادامه داد: من فکر می کنم که شما 
احیاکننــدگان همان عصر طلایی تمدن اســلام و 
ایران هستید. علمی که شما به آن پرداخته اید و علم 
پزشکی یعنی نفوذ به پیچیده ترین اسرار عالم خلقت.

فرمانده کل ســپاه تصریح کرد: پزشکی علم حیات و 
دانش زندگی است و این علم یک تفویض الهی است. 
دانشی که شما مطالعه می کنید دانش خداشناسی و 

توحید است.
وی ادامه داد: هر انسان ترکیبی است از پیچیده ترین 
اســرار عالم خلقت و در حقیقــت خداوند در وجود 
هر انســان یک جهان کوچک نهاده اســت، بنابراین 
پزشــکی از یک جهت دانش مادی اســت اما از نظر 

دیگر شــخصیت پزشکی ترکیبی از دانش خلاقیت و 
ابتکار علم است و در حقیقت هم علم است و هم هنر.
ســردار ســلامی ابراز کرد: حکیم کســی است که 
قاعده های حرکــت عالم را خوب می دانــد بنابراین 
دانشجو در رشــته پزشکی ممکن اســت دوره های 
بسیار ســختی را بگذراند، پزشک یک ربات نیست و 

هر انسانی یک دنیای متفاوت از بقیه انسان ها است.
وی عنوان کرد: مــن اعتقاد دارم پیچیده ترین دانش 
مربوط به پزشکی است. همدلی، دلسوز بودن و صادق 
بودن و همچنین داشــتن شور  و نشاط از ویژگی های 

یک پزشک  خوب است.
فرمانــده کل ســپاه تأکید کرد: کشــور مــا در حال 
پیشــرفت است و از نظر پزشــکی یکی از کشورهای 
خوب دنیا هستیم و من به عنوان یک سرباز این وطن 
این لباس را پوشــیده ام تا فدا بشــوم و شما بتوانید 
به آرزوهای بزرگ برســید. در آزمون کرونا کشور ما 
توانست یک رکورد افتخارانگیز از خودش به جا بگذارد 
که نشــان دهنده روح و وجدان کاری پزشکان و کادر 

درمان ماست.
وی گفــت: چند روز پیش با پرتــاب ماهواره به فضا 
خوشحال شــدید، در این زمینه دانش های مختلفی 
باید دست به دســت هم دهند تا ماهواره به سرعت 
5/8 کیلومتر بر ثانیه برسد. رسیدن به این دانش کار 
بسیار بزرگی است آن هم در عصر محاصره علمی. اگر 
شما تیم ســاخت ماهواره و سکوی پرتاب ماهواره را 
ببینید خواهید دید همین دانشجویان جوان این کار 

را کرده اند.
ســردار ســلامی ادامه داد: در عرصه بدون سرنشین 
می بینید دانش آن از حوزه با سرنشــین بالاتر است. 
امروز به توانمندی ای رســیده ایم کــه پهپادهای ما 

قادرند در چند هزار مایل دورتر هر نقطه ای از شناور 
در حــال حرکت را که بخواهیم بــا هوش مصنوعی 
 مورد هدف قرار دهند و حتی میزان تخریب را هم ما 

تعیین کنیم.
وی عنوان کــرد: فناوری نقطه زنی در موشــک های 
بالســتیک فناوری بســیار پیچیده ای اســت که در 
 انحصار ســه کشــور جهان اســت که یکــی از آنها

ما هســتیم، لذا این نشــان می دهد این کشــور در 
حال پیشرفت است ولی دشــمنان ما این حرکت را 
نمی پسندند و دوست ندارند ما بر اساس استعدادهای 
جوانانمان کشــورمان را بســازیم، می خواهند مانند 
50 ســال پیش که من دینامیک می خواندم ماهواره 
فقط یک شــکل روی کاغذ بماند اما امروز ماهواره را 

می سازیم و به آسمان می فرستیم.
   ما از فصل تحقير گذشته ایم و به عزت رسيده ایم

فرمانده کل سپاه پاسداران گفت: امروز در حوزه ژنتیک 
که جزو دانش های سرّی جهان است ورود کرده ایم و 
پیشرفت های خوبی کرده ایم. اگر از این فضای جهاد 
علمی خارج شــویم دوباره به زمانی بر می گردیم که 

باید غذایمان را هم از خارج وارد کنیم.
وی مطرح کرد: ما از فصل تحقیر گذشته ایم و به عزت 
رسیده ایم، در گذشته ما فکر می کردیم همه چیز در 
آن سوی عالم است و در حقیقت آنها معادله پیشرفت 
خود را بر اساس ضعف ما بنا کرده بودند، اما ما به آنها 
می گوییم بازی تمام شده اســت. وجود دشمن یک 
واقعیت عینی است و ما شبانه روز با اینها بازی جنگ 
داریم، آینده و امروز این کشــور متعلق به شماست و 
آنها نباید دوباره مسلط شــوند، ما هرچه بخواهد به 
شما آســیب بزند آن را حذف می کنیم و تا آخر پای 

کار شما هستیم.

 فرمانده کل سپاه: 

می توانیم شناور در حال حرکت را چند هزار مایل دورتر با پهپاد بزنیم
وزير ارشاد: 

بازیگرانی که ضدنظام تبلیغ می کنند 
نمی توانند در حوزه های قانونی فعالیت کنند

اســماعیلی،  محمدمهدی  فارس- 
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در 
حاشیه جلسه هیئت دولت در رابطه 
با موضع وزارت ارشــاد با بازیگرانی 
که تبلیغات ضدنظام انجام می دهند، 
این موضوع روشن  خاطرنشان کرد: 
است و تکلیف مشخص است. کسی 
که بــه قوانین جمهوری اســلامی 
احترام نگــذارد، طبیعتاً نمیتواند در 
حوزه های قانونی فعالیت داشته باشد 
و مــا بر این موضــوع تأکید داریم و 

محکم ایســتاده ایم. وی افزود: بعد از جلســه قرارگاه زیست عفیفانه که به ریاست آیت ا... 
رئیســی برگزار شد، تمهیداتی اندیشیده شده و تلاش ما این است که دسترسی مردم به 

لباس و پوشاک مناسب، هموار شود.
اســماعیلی تصریح کرد: گلایه بسیاری از بانوان و آقایان این است که لباس مناسب پیدا 

نمی شود که ما در حال رفع این مشکل هستیم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی همچنین با اشاره به ایجاد سکوی دائم فروش لباس اسلامی 
تا پایان شــهریورماه اضافه کرد: این اتفاق در 15 اســتان رخ داده است و دوستان ما در 
شــورای فرهنگ عمومی و کارگروه مد و لباس با حضور در اســتان ها اقدام به افتتاح این 

سکوها کرده اند.
اســماعیلی با اشاره به تدوین ســند ملی موسیقی اظهار کرد: تدوین این سند پس از 40 

سال، اتفاق خیلی مهمی بود که در نهایت به تصویب شورای هنر رسیده است.
وی افزود: وقتی مصوبات شــورای هنر به شــورای عالی انقلاب فرهنگی ارسال می شود، 
اعضــا به مدت دو هفته برای بررســی فرصت دارند. اگر کمتــر از 3 نفر از اعضا اعتراض 
کنند، این به عنوان مصوبه تلقی شــده و توســط رئیس جمهور برای اجرا ابلاغ می شود. 
 اگر هم اعتراضی وجود داشــته باشــد، مجدداً به شــورای هنر برمی گردد و به اعتراضات

رسیدگی می شود.
مســئولان مربوطه در صداوســیما، وزارت ارشــاد و قوه قضاییه مجددا تأکید کردند به 
هیچ عنوان به ســلبریتی هایی که در اغتشاشات گذشته ســمت دشمن ایستادند اجازه 
حضور در رســانه ها داده نخواهد شــد و بلکه فعالیت مخرب آنها علیه شــرع و قانون در 
فضای مجازی نیز محدود شــده و خواهد شد. البته سلبریتی هایی که در اغتشاشات علیه 
 دین و قانون کشــور اقدامی نکردند و صرفاً ســلایق متفاوتی دارند، مشکلی برای فعالیت 

نخواهند داشت.



گروه خبر- نجمه قنبری 
حمیدرضــا قانعی، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســامی  با 
اعام برنامه های هفته بزرگداشــت حافــظ، گفت: آیت ا... 
رئیســی، رئیس جمهور ۱۹ مهرماه در آیین اختتامیه هفته 
بزرگداشت حافظ به عنوان سخنران ویژه سخنرانی می کند 
و برنامه های یادروز حافظ با حضــور رئیس جمهور برگزار 

می شود.
قانعی بیان کرد: در این آیین تمبر و نشان بین المللی حافظ 
از ســوی رئیس جمهور رونمایی می شود. وی افزود: نشان 
حافظ قرار اســت با انتخاب هیئت علمــی، به هنرمندان 
حوزه های هنری مختلف تعلق گیرد که کارهای شــاخص 
هنری با موضوع حافظ انجام داده باشند. قانعی اضافه کرد: 
رئیس جمهور در این ســفر استانی نشســتی نیز با اهالی 

فرهنگ، نویسندگان و شاعران فارس خواهد داشت.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی  فارس در بیان شاخصه های 
این دوره از بزرگداشــت حافظ نسبت به سال های گذشته، 
عنوان کرد: در این دوره برای ارتقای این آیین از استانی به 

سطح ملی و بین المللی تاش شده است. 
وی توضیــح داد: افتتاحیــه هفته بزرگداشــت حافظ در 
انجمــن آثــار و مفاخر فرهنگــی ایران در تهــران برگزار 
می شــود و از پوســتر اصلی و علمی  این رویداد رونمایی 
می شود. قانعی افزود: عاوه بر این ویژه برنامه ای به مناسبت 
یــادروز حافظ در بــرج آزادی برپا می شــود، زنگ حافظ 
روز چهارشــنبه آینده در مدارس سراســر کشور نواخته 
 می شود و در همه پروازهای هواپیمایی مهمان داران از این 

روز یاد می کنند.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســامی  شــعار برپایی هفته 
بزرگداشت حافظ را »حافظ، شاعر زندگی« عنوان و اعام 
کرد: در این رویداد، اســاتید و پژوهشــگرانی از ۲۰ کشور 
با ما همراه خواهند بود و در مراســم اختتامیه نیز میزبان 
سفیر هند به همراه هیئتی از شاعران هندی فارس میزبان 
هســتیم. وی گفت: هفته بزرگداشت حافظ شیرازی از ۱۵ 
تا ۲۱ مهرماه برگزار می شــود و تقویت بعد ترویجی حافظ 
از مهم ترین شــاخصه های آن است و به قشرها و گروه های 

سنی مختلف توجه می شود.
قانعی اظهار کرد: در هفته بزرگداشت حافظ امسال شاهد 
شــکل گیری یک همکاری جمعــی از انجمن های ادبی و 

هنری، مرکز حافظ شناســی، مؤسسات فرهنگی و هنری و 
دانشگاه شیراز هستیم و از ظرفیت ژانرهای مختلف هنری 
اســتفاده می شود. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی  فارس 
اضافه کرد: برنامه های مردمی هفته بزرگداشت حافظ از ۱۵ 
تا ۱۸ مهرماه بعد از اذان مغرب با رویکردهای خانواده  محور 
در روبه روی تالار حافظ برگزار می شــود که حافظ خوانی و 

شاهنامه خوانی ۲ مورد از این دست برنامه ها است.
سعید حسام پور، مسئول مرکز حافظ شناسی و دبیر علمی 
 هفته بزرگداشت حافظ شیراز در ادامه این نشست خبری 
گفت: ۲۰ مهر ماه از ســاعت هشــت و سی دقیقه تا ۱۲ و 
نیم ۶ نشســت تخصص حافظ شناسی از سوی حمیدرضا 
شعیری اســتاد دانشــگاه تربیت مدرس، قدمعلی سرامی 
 استاد پیشکســوت دانشــگاه تهران، امیرحسین ماحوزی 
اســتاد دانشــگاه پیام نور، فرزام پروا روانکاو و روان پزشک 
و حمیدرضا توکلی استاد دانشگاه سمنان در سالن سینما 

فرهنگ شیراز ارائه می شود.
وی اضافــه کــرد: در کنــار این نشســت های تخصصی، 
نشست هایی بین المللی نیز از سوی اساتید ایرانی و خارجی 
در دانشگاه های استانبول ترکیه، آدلاید استرالیا، دوستداران 
حافظ در دوبی امارات، فســقاری ایتالیــا، داکا بنگادش، 
کشمیر هندوستان و آسوکای ژاپن برپا می شود. دبیر علمی  
هفته بزرگداشــت حافظ شیرازی عنوان کرد: نشان علمی 
 حافظ که از ســوی شــورای علمی  به پژوهش برگزیده با 
موضوع حافظ اهدا می شود، امسال اثری را شایسته دریافت 
این نشــان تشــخیص نداد. محمد مرادی رئیس دانشکده 
ادبیات و علوم انســانی دانشگاه شیراز در ادامه این نشست 
خبری از برپایی چهار نشست ترویجی در آرامگاه حافظیه 
خبرداد و گفت: این نشســت ها ۱۵ تا ۱۸ مهرماه ســاعت 

۱۶:۳۰ برپا می شود.

گروه خبر- نجمه قنبری 
ســردار رهام بخش حبیبی در نشســت خبری با اصحاب رسانه 
پیرامون تشریح برنامه های هفته انتظامی  در استان فارس، با اشاره 
به شعار »شهروند قانون مدار، پلیس خدمت گزار« در هفته انتظامی 
 ســال ۱4۰۲، افزود: در صورت نهادینه شدن قانون مداری در یک 
جامعه، می توان از آن جامعه انتظار رشد و پیشرفت قابل ماحظه ای 
را داشت؛ بنابراین، داشتن شهروندانی قانون مدار در جامعه، یکی از 
ضرروت ها و خواسته هایی است که برای تحقق آن باید تاش کرد. 
فرمانده انتظامی  استان فارس گفت: از طرفی پلیس خدمت گزار و 
قانون مدار به پشتوانه مشارکت شهروندان قانون مدار و با رویکردها 
و راهبردهای علمی، دانشی و پژوهشی می تواند ایفای نقش مؤثر و 

ارزنده ای داشته باشد.
سردار حبیبی افزود: جامعه قانون مدار، زمینه داشتن یک جامعه ای 
امن، باثبات، توسعه یافته و الهام بخش را  که از مؤلفه های تشکیل 

دهنده امنیت پایدار است، فراهم می سازد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: امسال هفته انتظامی  از 
روز پنج شنبه ۱۳ مهر آغاز و تا روز چهارشنبه ۱۹ مهر ادامه خواهد 
داشــت. فرمانده انتظامی  استان فارس گفت: در روز پنج شنبه ۱۳ 
مهر ماه با عنوان » پلیس انقابی، ســرباز فداکار، ایثار و شهادت«، 
برنامه هایی همچون غبارروبی حرمین مطهر امام زادگان )شاهچراغ 
)ع(، ســیدعاء الدین حسین )ع( و علی بن حمزه )ع( (، غبارروبی 
قبور مطهر شــهدا، دیدار با خانواده های معزز شــهدا، ایثارگران و 
جانبازان، برگزاری آزمون اســتخدامی، اجــرای طرح جمع آوری 
معتادان متجاهر و اهدای خون اجرا خواهد شــد. وی با اشــاره به 
روز جمعه ۱4 مهر با عنوان »پلیــس ولایی، جامعه ایمانی،حفظ 
ارزش ها«، گفت: در این روز برنامه هایی همچون حضور مســئولان 

وکارکنان انتظامی  در نماز عبادی سیاسی جمعه و ارائه میز خدمت 
به شــهروندان و برپایي چادر سامت براي ارائه خدمات بهداشتي 
رایگان و ارائه مشــاوره  بهداشــتي در نماز جمعه و دیدار با اعضای 

وابسته فراجا پیش بینی شده است.
سردار حبیبی با بیان اینکه شنبه ۱۵ مهر به عنوان »پلیس مقتدر، 
قانون مداری، انضباط اجتماعی« در نظر گرفته شــده است، افزود: 
در این روز برنامه هایی از جمله صبحگاه مشــترک هفته انتظامی 
 و تجلیل از فرماندهان شــاخص بازنشســته، بازنشستگان نخبه و 
فرزندان نخبه اعضای وابســته کارکنان بازنشســته و خانواده آنان 
برگزار می شــود. یک شــنبه ۱۶ مهر »پلیس هوشمند، مشارکت 
عمومی، توسعه امنیت« و برنامه هایی از جمله مراسم امحای نزدیک 
به ۱۵ تن انواع موادمخدر، مراسم تجلیل از تاشگران عرصه امنیت 
و سامت اجتماعی )مروجان آموزش همگانی( اجرایی خواهد شد 

که سردار حبیبی آن ها را رسانه ای کرد.
فرمانده انتظامی  اســتان فارس گفت: در روز دوشــنبه ۱7 مهر با 
عنوان »پلیس خدمت گزار، شــهروند قانون مــدار، امنیت پایدار«، 
برنامه هایي مانند همایش پلیس و اصناف، افتتاح پروژه های عمرانی 
فراجا و اجرای طرح های پاکسازی نقاط آلوده پیش بینی شده است.

وی سه شــنبه ۱۸ مهر را »پلیس دانش بنیان، حرفه ای، روزآمد«، 
عنــوان کرد و افــزود: در این روز از هفتــه انتظامی  برنامه هایی از 
جمله سومین همایش کانتران برگزیده، همایش ملی طایه داران 
فرهنگ ترافیک و مسابقات تیر اندازی بین کارکنان پیش بینی شده 
اســت. سردار حبیبی با اشاره به اینکه چهارشنبه ۱۹ مهر »پلیس 
پاسخگو، اعتماد عمومی، انسجام اجتماعی« نام گذاری شده است، 
گفــت: در آخرین روز از هفته انتظامی  برنامه هایی همچون حضور 
کارشناســان انتظامی  در مدارس به منظور آموزش و پیشگیری از 
اعتیاد، ارتباط مســتقیم فرماندهان و مسئولان با مردم در )۱۹7(، 
محفــل انس با قرآن و رزمایــش و گردهمایي یگان هاي حفاظت 

سازمان ها و دستگاه های اجرایی انجام خواهد شد.
کشــف ۵74 میلیارد تومان کالای قاچــاق با افزایش ۳۶ درصدی 
نســبت به مدت مشابه سال گذشته، کشــف حدود ۲۳ تن انواع 
مواد مخدر، کشف ۸۵ درصدی پرونده های پلیس فتا، افزایش ۱۰ 
درصدی کشفیات سرقت و مصالحه بیش از 7۰ درصد پرونده های 
ارجاع شده به مراکز مشاوره پلیس را از مهم ترین اقدامات و عملکرد 
مجموعه انتظامی  اســتان فارس در ۶ ماهه اول سال جاری بود که 

سردار حبیبی به آن ها اشاره کرد.

روند  می دهد  نشان  آمارها 
ابتا به ســویه جدید کرونا 
در روزها و  هفته های اخیر روبه  افزایش بوده است، که  در این 
میان موضوع واکسیناســیون با  دز یادآور برای ســالمندان 
و  کســانی که  دارای بیماری های زمینه ای هستند یا  ممکن 
اســت دز یادآور قبلی را دریافت نکرده باشند، دوباره اهمیت 

ویژه ای به خود می گیرد.
همچنین مســئولان دانشگاه علوم پزشــکی شیراز بر تزریق 
واکسن آنفولانزا تأکید می کنند. تا تاریخ ۸ مهرماه سال جاری 
۲۵۶ بیمار مثبت و مشکوک دارای عایم در بیمارستان های 
اســتان بستری هستند که از این تعداد، هفده بیمار به دلیل 
وخامت شــرایط جســمی، در بخش های ICU، مراقبت های 

ویژه درمانی دریافت می کنند. 
همچنین مجموع جان باختگان ناشــی از کووید۱۹ از ابتدای 
شــیوع بیماری تاکنون در اســتان فارس هشت هزار و ۲۰۸ 
نفر است. از ســوی دیگر دبیر کمیته علمی  کشوری کرونا با 

بیان اینکه کرونا فراموش شــده امــا هنوز وجود دارد و تمام 
 نشده اســت، از روند رو به افزایش ابتا به آنفلوآنزا در کشور 

خبر داد. 
وی بــا تأکید بر اینکــه افرادی که سیســتم ایمنی ضعیف، 
دیابت، بیماری های مزمن، قلبی، تنفســی و کلیوی دارند و 
۶ ماه از آخرین تاریخ تزریق واکسن شــان گذشته بهتر است 
در اماکن و محافل شــلوغ از ماسک اســتفاده کنند، افزود: 
همچنین برای نیروهای حوزه درمان و بیمارســتان ها به ویژه 
کارکنــان بخش های تنفســی و عفونی لازم اســت حتماً از 

ماسک استفاده شود. 
همچنین در صورت امکان بهتر اســت در بیمارســتان های 
دانشــگاهی و بزرگ از تســت های ســریع بــرای کمک به 

تشخیص کرونا، استفاده شود.
ویروسهایسهگانه

عباس رضاییــان زاده در کمیته دانشــگاهی آنفلوآنزا که با 
حضور نمایندگان دیگر معاونت های دانشگاه و اعضای هیئت 
علمی  دانشــگاه برگزار شد، گفت: هرساله با نزدیک شدن به 
فصل پاییز، بیماری  های ویروسی از جمله آنفلوانزا شیوع پیدا 

می  کند و امسال احتمال همه گیری سه گانه کرونا، آنفلولانزا 
و آر اس وی )ویروس سین سیشیال تنفسی( وجود دارد. 

آنتیبیوتیکهاهیچتأثیریبربیماریندارند
او ادامه داد: تأکید پزشــکان بر تزریق واکسن آنفلوانزا برای 
کاهش عوارض ناشــی از این بیماری، به این دلیل است که 
آنتی بیوتیک  ها هیچ تأثیری روی این بیماری ها ندارند و این 
واکســن برای گروه های در معرض خطر که ابتا به آنفلوانزا 
در آنها با عواقب ســنگین  تری همراه اســت، تجویز می  شود. 
رضاییــان زاده افزود: بنا بر اعام کمیته کشــوری واکســن 
آنفلوانزا، اولویت نخســت تزریق واکسن، کادر درمان، سپس 
مادران باردار و افراد مبتا به بیماری های مزمن بدخیم مانند 

سرطان  ها، دیابت و فشارخون هستند.
معاون بهداشــت دانشگاه بیان کرد: با توجه به تعداد واکسن 
آنفلوانزایــی که در اختیار معاونت بهداشــت دانشــگاه قرار 
می گیرد، به طــور معمول بخشــی از کادر درمان با اولویت 
شاغان در بخش های بالینی و آی  سی  یوهای تنفسی تحت 
تزریق رایگان واکسن قرار می گیرند و سایر گروه  های پرخطر 

باید واکسن را از بخش خصوصی تهیه کنند.

این مســئول با اشــاره به اینکه به طور معمول واکسن  های 
آنفلوانــزا دو ظرفیتــی و چهار ظرفیتی هســتند، گفت: هر 
دو ایــن واکســن ها، بر اســاس اطاعات جمع  آوری شــده 
از ویــروس آنفلوانزای شــایع در ســال قبل تهیه شــده اند 
 و می  تواننــد ویروس های آنفلوانزای شــایع ســال جاری را 

پوشش دهند. 
معاون بهداشت دانشــگاه در خصوص سن مجاز برای تزریق 
واکسن آنفلوانزا اظهار کرد: بر اساس توصیه ها، افراد می  توانند 

یک دز کامل واکسن را از ۶ ماهگی تزریق کنند.
او با اشــاره به تأثیر واکسن آنفلوآنزا در کاهش موارد بستری 
و مرگ و میر از این بیماری، تأکید کرد: بهترین زمان تزریق 

واکسن آنفلوآنزا ابتدای شهریور تا آخر مهر است.
همچنیــن مطابــق آخر یــن دســتورالعمل کمیتــه علمی 
 واکسیناســیون کوو ید۱۹ وزارت بهداشــت و درمان ، به  کلیه 
افراد بالا ی شــصت سال و  کلیه بیماران مبتا به بیماری های 
زمینه ای که یک ســال از آ خر ین نوبت تزریق واکسن کرونای 
آن ها گذشته است، توصیه می شود برای تزر یق نوبت یادآور 

واکسن اقدام کنند.
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هماندیشیوهمافزاییفعالینحوزهکتابخوانی
درصدرا

نشســت هم اندیشــی و هم افزایی فعالین حوزه کتابخوانی شهر صدرا با 
حضور مجتبی پارسایی شهردار صدرا و جمعی از مسئولین استان، شهر 
صدرا و شــهروندان برگزار گردید. در این جلسه فرصت ها و چالش های 
پیش روی در حوزه کتابخوانی و فعالیت  های فرهنگی و هنری در سطح 
شــهر صدرا و راهکارهای برون رفت از مشــکات و موانع موجود برای 

ایجاد هم افزایی بیشتر، بررسی شد.
در ادامه استفاده از ظرفیت های شهر صدرا و تأکید بر نقش کتابخانه ها 
به عنوان پایگاه مناسب فرهنگی اجتماعی در روند توسعه فرهنگی مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت و فعالین این حوزه مورد تجلیل قرار گرفتند.
شــهردار صدرا با توجه به حضور شهر صدرا در جمع ۱۲ شهر برگزیده 
پایتخت کتاب ایران از میان ۱۰۵ شهر اظهار داشت: بدون شک ارتقا و 
افزایش سطح سرانه مطالعه و دانش افراد در پی مطالعه و کتاب خوانی، 

جامعه را از آسیب های اجتماعی مصون نگاه می دارد.
پارســایی گفت: شهر صدرا ظرفیت های بســیاری در این زمینه دارد و 
فراهــم کردن امکانات بیشــتر و ایجاد فرصت مطالعه مســتمر و مفید 
برای شهروندان خصوصاً قشر جوان و نوجوان به جای استفاده از فضای 
مجازی با محوریت کتاب و کتابخوانی از اولویت های مجموعه مدیریت 

شهری می باشد.

مسئول ناحیه بسیج دانشجویی فارس: 
دانشگاههامحورتولیدعلمباشند

نگاه دانشگاه به سمت کاربردی کردن علوم باشد
 مســئول ناحیه بسیج دانشــجویی فارس گفت: نگاه دانشگاه به سمت 
کاربردی کردن علوم باشــد تا اســتفاده کنندگان از علم در دانشگاه به 

بازیگران تولید علم مبدل شوند. به گزارش...،
ســعید یوسفی، مســئول ناحیه بسیج دانشــجویی فارس در جلسه با 
مسئولان بسیج دانشجویی دانشگاه های استان فارس با اشاره به شروع 
ســال تحصیلی و نقش دانشگاه ها در رشد و ارتقای سطح تصمیم گیری 
مســئولان اظهارداشت: امروز نگاه علمی  با تکیه بر فناوری و نوآوری در 
حل مسائل سیاسی، اجتماعی و اقتصادی جایگاه مهمی در دنیا به خود 

گرفته است. 
وی با تأکید بر ارتباط مســتمر ســه رکن اجتماع، دانشگاه و صنعت و 
زندگی مردم افزود: دانشــگاه ها باید محور تولید علم باشند تا جامعه از 

این منبع سرشار به نحو شایسته استفاده کند.
مسئول ناحیه بسیج دانشجویی استان فارس اضافه کرد: نگاه دانشگاه به 
سمت کاربردی کردن علوم باشد تا استفاده کنندگان از علم در دانشگاه 

به بازیگران تولید علم مبدل شوند.
یوســفی در ادامه با اشــاره به جایگاه مراکز تحقیقاتی و اندیشــکده ها 
در ارتقای ســطح کاربردی کردن دانشــگاه گفت: اندیکشده ها و مراکز 
تحقیقاتی دو ســتون اصلی در کاربردی کردن علوم و حلقه  میانی میان 
دانشــگاه ها و جوامع بوده که باید به این موضوع مهم توجه ویژه شود. 
وی تصریح کرد: امروزه با توجه به سلطه علمی  در دنیا و تأکیدات مقام 
معظم رهبری در کســب علــم و تبدیل به علم نافــع و کاربردی برای 
ارتقای جایگاه جمهوری اســامی، نیاز است مسئولان علمی  کشور به 

طور شبانه روزی به فعالیت بپردازند.
مسئول ناحیه بسیج دانشــجویی استان فارس گفت: در سال تحصیلی 
جدید، همــت ویژه ای در معاونــت علمی، فن آوری و نوآوری بســیج 
دانشــجویی در تحقــق اهداف علمی  انجام شــده اســت کــه یکی از 
محور هــای اصلی ایــن معاونت تاش بــرای ایجاد حلقه هــای میانی 
علمی  اســت تا بتواند با مراکز تحقیقاتی و اندیشــکده های دانشجویی 
 بــه عنوان حلقه های میانی علمی  میزان افاده گران در علم را به حداکثر 

توان آن برساند.

شهردار منطقه 9 خبر داد:
اجرایخطکشیترافیکیدرمعابرسطحمنطقه

عبدالصالح رســتم زاده، شــهردار منطقــه ۹ گفت: برای ســامان دهی 
ترافیکی و زیباســازی معابر شهر، خط کشــی محوری ممتد و منقطع 
 در معابر و خیابان های ســطح شــهر در حال انجام می باشــد و تداوم 

خواهد یافت. 
وی با اشــاره به اینکه خط کشــی محوری و اصاح هندســی، عاوه بر 
زیبایی محیطی، تأثیر بســزایی در کاهش بار ترافیکی معابر و خیابان ها 
دارد اعام کرد: تا کنون میزان ۳۰ کیلومتر خط کشی محوری در معابر 
شــهری منطقه ۹ انجام گردیده و این فعالیت در معابری که پرترافیک 
بــوده و در جهــت جلوگیری از ایجاد بار ترافیکــی در محات بصورت 

شبانه اقدام می گردد. 
وی خاطرنشــان کرد:  خط کشــی معابر یکی از اقدامات اصلی مدیریت 
شــهری اســت که با هدف افزایش ضریب ایمنی، تسریع و تسهیل در 
تردد خودروها، ســاماندهی ترافیک، منظم کردن حرکت وسایل نقلیه 
و آگاهــی دادن به رانندگان در خیابان های ســطح حوزه مطابق اصول 

استاندارد انجام می شود.

بررسیطرحمنظومههایروستایی
دربخشسیاخدارنگون

 نشست بررسی اجرای طرح منظومه های روستایی در بخش سیاخ دارنگون 
شهرستان شیراز برگزار شد. 

مســعود صف شــکن، معاون عمــران روســتایی بنیاد مســکن انقاب 
اســامی  فــارس دراین نشســت اهداف اصلــی اجــرای منظومه های 
روســتایی را تشریح کرد و بیان داشــت: طرح توسعه منظومه روستایی 
به منظور توســعه یکپارچــه، هماهنگ، فراگیر و پایدار ســکونتگاه های 
روســتایی از طریق انتظام فضایی منظومه در قالب شــبکه های محلی 
 و ناحیــه ای و با تأکید بــر روابط و پیوندهای روستایی-شــهری تدوین 

شده است. 
وی اضافــه کرد: در قالب این طرح افزون بر ایــن، محتوای این طرح بر 
ترغیب حکمروایی محلی از طریق مشــارکت مردمی  و تقویت فعالیت ها، 
روابط و مناســبات کارآمد اجتماعی- اقتصادی واحدهای ســکونتگاهی 
منظومه، هم به لحاظ درونی و بین سکونتگاهی و هم از نظر برونی و بین 

منظومه ای تأکید شده است.
لطف ا... شــیبانی، فرماندار شــیراز نیز در این نشســت بــر لزوم اجرای 
قانونمند این طرح تأکید کرد. شــیبانی با تقدیر از خدمات بنیاد مسکن 
خاطرنشان کرد: طرح منظومه های روستایی با توجه به ابعاد و جنبه های 
مختلف توســعه به شناخت ظرفیت ها و محدویت های توسعه همه مراکز 
و کانون های سکونتی و فعالیتی درون شبکه در ارتباط با روابط درونی و 

برونی آنها می پردازد. 
ابراهیمی  مدیر بنیادمســکن انقاب اسامی  شیراز، جعفری معاون فنی 
و اجرایی بنیاد مســکن انقاب اسامی  شــیراز و کارشناسان فنی بنیاد 
مسکن انقاب اسامی  شیراز نیز دراین نشست ابعاد مختلف طرح را مورد 

بررسی قرار دادند.

اســاس  بــر 
مصوب  قانون 
ه  مــا د ا د مر
۱4۰۰ در قالب طرح نهضت ملی مســکن، دولت 
برنامه ســاخت چهار میلیون واحد مسکونی طی 
چهار سال را در دســتور کار قرار داده است. این 
طرح از طریق تسهیات بانکی و آورده متقاضیان 
اجرا می شــود. سهم استان فارس از طرح نهضت 
ملی مسکن ساخت ســالانه ۵۹ هزار واحد است 
و طی 4 ســال ۲۳۵ هزار واحد در فارس احداث 

می شود. 
صحبتی که در ســال ۲7 آبان ماه ســال ۱4۰۰ 
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان فــارس بیان 
کرد. اما این طرح بزرگ در کل کشــور با چالش 
بزرگی به تأمین زمین برای ساخت مسکن مواجه 
است. زمین در طرح نهضت ملی مسکن به صورت 
رایــگان در اختیــار متقاضیان قــرار می گیرد. 
اســتاندار فارس روز چهارشنبه در جلسه شورای 
مسکن استان گفته است. قسمتی از شهرک های 
جدیدالتأسیس لاجرم می بایست به پروژه نهضت 
ملی مسکن اختصاص یابد؛ زمین های شرق صدرا 
در سفر دوم هیئت دولت به فارس تعیین تکلیف 
می کنیم؛ زمین های شــمال، جنوب و شرق شهر 
شــیراز که مالکیت دارند یا از مستثنیات هستند 
را در ایــن نهضت وارد کنید تا به هر نحو ممکن 

مشکل تأمین زمین شهر شیراز مرتفع شود.
 اســتان فارس در طرح ملی نهضت ملی مسکن 
رتبه نخست تأمین زمین را د ربین کان شهرها 
دارد اما با این وجود به گفته محمودرضا طالبان، 
مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس در نشست 
خبــری خود از این تعداد بــرای ۵۰ هزار نفر در 
شیراز هنوز زمین تأمین انجام نشده است و برای 

این تعداد متقاضی 7۰۰ هکتار زمین کم داریم.

طالبان اظهارداشــت: تا به امروز ۱۵4 هزار واحد 
نهضت ملی مســکن در اســتان ثبت نام شــده 
اســت که ۱۵۰ هزار نفر تأیید نهایی شــده اند 
و بــرای ۹۲ هزار نفر از این تعــداد زمین تأمین 
شــده اســت. مدیرکل راه و شهرســازی فارس 
اعام کرد: در ســفر رئیس جمهور به این استان، 
 ۵۵ هــزار واحد نهضت مســکن ملی کلنگ زنی 

خواهد شد. 
وی بــا تصریح بــر این نکته که مدیــرکل راه و 
شهرســازی فارس با بیان اینکــه تأمین زمین، 
اصلی ترین چالش موجود در اجرای طرح نهضت 
ملی مسکن در این استان است، گفت: از ابتدای 
ثبت نام اجرای این طرح مقرر شده بود که واحد ها 
در شــهر های جدید ساخته شوند که شیراز تنها 

یک شهر جدید صدرا داشت. 
طالبان بــا بیان اینکه هم اینک ۱۰ هزار متقاضی 
از صدرا به شیراز منتقل شده اند، عنوان کرد: ۱7 
هزار واحد هم در شــهر صدرا در دســت احداث 
اســت. وی اعام کرد که از مجموع تأییدشدگان 

نهایی، 7۲ هزار نفر مبلغ 4۲ میلیون تومان اولیه 
را واریز کرده اند. 

مدیرکل راه و شهرسازی فارس همچنین با اشاره 
به صدور حــدود ۵۲ هزار پروانه برای اجرای این 
طرح در اســتان تاکنون، گفت: از ابتدای شروع 
این طرح صرفاً 4۹۵ هکتار زمین تأمین شده بود، 
اما امروز 4۲۰۰ هکتار زمین تأمین شــده است 
که ۲4۰۰ هکتار آن با مالکین بخش خصوصی و 

دولتی توافق شده است.
زرقان،استهبانوشیرازکمبودزمیناست

طالبــان با بیان این مطلب کــه در تأمین زمین 
رتبه اول در کشــور داریم، گفت: در شهر شیراز 
حدود ۵۰ هزار نفر، استهبان یک هزار نفر و زرقان 
هم حدود یک هزار واحد زمین کم اســت که در 
 شــهر زرقان به دلیل بحث آلاینده شهری دچار 

مشکل هستیم.
وی بــا بیان اینکــه ۳۵ هزار واحــد از کل طرح 
نهضت مســکن ملی فارس توسط بنیاد مسکن 
استان اجرایی می شود، عنوان کرد: ۲4 هزار واحد 

به صورت یک طبقه در فارس اجرایی می شــوند. 
مدیرکل راه و شهرسازی فارس یادآور شد: اجرای 
طرح نهضت ملی مســکن به جز شیراز، استهبان، 
جهرم، مرودشــت، فسا و کازرون، سایر شهر های 

فارس یک و دو طبقه ساخته می شوند.
طالبــان ادامه داد: از شــهریورماه ســال آینده 
واحد های یک و دو طبقه مســکن ملی در فارس 
به بهره برداری می رســند. وی یادآور شــد: ۸۹ 
سایت اجرای طرح نهضت ملی مسکن که در 7۸ 
 سایت، عملیات آماده ســازی اجرای واحد ها آغاز

شده است.
مدیرکل راه و شهرســازی فارس همچنین  بیان 
کرد: ۵۵۰ میلیون تومان تســهیات به هر واحد 
نهضت ملی مسکن توسط بانک های مسکن، ملی 

و تجارت پرداخت می شود. 
45هزارواحددارایپیشرفتفیزیکی

 طالبان اضافه کرد: در حال حاضر برای 4۵ هزار 
واحد نهضت مســکن ملی عملیات اجرایی آغاز 
شــده که بین ۱۰ تا 4۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارند و در سفر رئیس جمهور به استان فارس ۵۵ 
هزار واحد نهضت مسکن ملی کلنگ زنی خواهد 

شد.
به گفته مدیرکل راه و شهرسازی فارس، عملیات 
احداث ۲7۰۰ واحد از طرح نهضت مســکن ملی 
در ســایت کمیل آباد شــیراز نیز توسط پیمانکار 
شــرکت سکاف آغاز شده اســت. طالبان تصریح 
کــرد: خریــد و فروش مســکن در طرح نهضت 
مسکن ملی اساســا ممنوع اســت و در صورت 
 مشــاهده، برخــورد جدی انجــام و امتیاز باطل 

خواهد شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس از تأمین 4 
شهرک جدید در کهمره سرخی، داریون، بیضا و 
سروستان برای ساخت طرح نهضت ملی مسکن 

درنظر گرفته است.
طالبان در پاسخ به سؤال خبرنگار سبحان هزینه 
هر متر مربع ساخت مسکن ملی براساس مؤاخذه 
سه ماه اول سال ۱4۰۰ بالغ بر 4 میلیون و 7۲۵ 
هزار تومان بوده اســت که براســاس نرخ تعدیل 

هم اکنون حدود 7 میلیون تومان است.
سفررئیسجمهور٧هزارواحدروستاییبه

بهرهبرداریمیرسند
مدیرکل بنیاد مســکن فارس نیــز در ادامه این 
نشست بیان کرد: در بحث تأمین زمین با اقدامات 
خوبی که انجام شــده، جزو رتبه های اول تا دوم 

کشور هستیم.
حمیدی با بیان اینکه تمام آمار اعامی  بر اساس 
میزان تأییدشــدگان است که کاماً واقعی است، 
افــزود: به جز بانک مســکن، بانک های دیگر هم 
برای ارائه تســهیات اجرای این طرح وارد مدار 
شده اند. وی با بیان اینکه تاکنون برای ۲۱ هزار و 
۱۹4 واحد طرح نهضت مسکن ملی توسط بنیاد 
مسکن فارس پروانه گرفته شده است، گفت: این 
واحد ها توســط سه گروه ســاخت خود مالکی، 
گروه ســاخت و بنیادســاخت احداث می شــود. 
مدیرکل بنیاد مســکن فارس عنــوان کرد: طی 
توافق انجام شــده با استانداری فارس و اداره کل 
راه و شهرسازی استان، وام روستایی برای افرادی 
که امکان ســاخت واحد در روستا دارند به ۳۵۰ 

میلیون تومان افرایش یافته است.
حمیدی خاطرنشــان کرد: بخشــی از واحد های 
طرح نهضت مســکن ملی شــهری و بخشــی 
روستایی است و در ســفر رئیس جمهور 7 هزار 
واحد روستایی به بهره برداری می رسند. وی ادامه 
داد: از این هفته شناسایی زمین های مستعد برای 
ساخت طرح نهضت ملی مســکن در دستورکار 

قرار خواهد گرفت.

فرمانده انتظامی  فارس:

پلیس خدمت گزار به پشتوانه شهروند قانون مدار 
می تواند مؤثر عمل کند

خواب زمستانی بهداشت عمومی
 آنفولانزا یا کرونا کدامیک در حال شیوع دوباره است؟ 

نیازبهدزیادآوراست؟

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس  برنامه های 
هفته بزرگداشت حافظ را اعلام کرد 

در نشست خبری مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس مطرح شد: 

ساختهرمترمسکننهضتملیحدود٧میلیونتومان
س : طاهره حیاتی اختصاص 4 شهرک بیضا، داریون، سروستان و کهمره برای مسکن

عک
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واکنشصنعاءبهتعرضعلیهمسجدالاقصی:
تجاوزات صهیونیست ها باعث می شود شرایط منطقه

 به حد انفجار برسد

مهر- وزارت خارجه دولت پیشــبرد امــور در صنعاء به یورش 
و تعرض گســترده صهیونیست ها به مســجدالاقصی با حمایت 
نظامیان اشغالگر واکنش نشان داد. وزارت خارجه دولت پیشبرد 
امــور انصارا... یمن در صنعاء با صدور بیانیه ای اعلام کرد: ما به شــدت تجاوزات 
پی در پی صهیونیســت ها علیه اماکن مقدس در فلسطین به ویژه مسجدالاقصی 
و اعطای مجوز به شهرک نشینان برای تعرض به این اماکن را محکوم می کنیم.

در این بیانیه آمده اســت: ما شــاهد یورش های روزانه صهیونیســت ها و تعرض 
به صحن های مسجدالاقصی در ســایه حمایت های امنیتی نظامیان صهیونیست 
هســتیم. این اقدامات در چارچوب مرحله جدیــدی از تلاش های تل آویو برای 
تغییر هویت و اوضاع اماکن مقدس در شــهر قدس صورت می گیرد. ما نسبت به 
پیامدهای تداوم این تجاوزات غیرمســئولانه که باعث افزایش ســطح درگیری ها 
در خاک فلســطین شــده و تهدید مســتقیمی علیه صلح و امنیــت منطقه به 
شــمار می رود هشــدار می دهیم. در این بیانیه تاکید شده است: این روند ممکن 
اســت باعث شود اوضاع در سراســر خاورمیانه به حد انفجار برسد. مقامات رژیم 
صهیونیســتی و در رأس آنها بنیامین نتانیاهوی تروریســت و وزرای کابینه وی 

مسئولیت آنچه که در حال رخ دادن است را برعهده دارند.
وزارت خارجــه صنعاء اعلام کرد که افزایش تجاوزات رژیم صهیونیســتی بیانگر 
شکست تل آویو در جلب توجه و دوستی برخی کشورهای عربی با وجود حرکت 

رژیم های عربی به سمت عادی سازی روابط با این رژیم است.
لازم به ذکر است که شمار زیادی از شهرک نشینان صهیونیست در پنجمین روز 
عید یهودیان موســوم به روز »عرش« به صورت گسترده به کوچه ها و محله های 

بخش قدیمی قدس حمله کردند و به انجام اقدامات تنش آفرین پرداختند.
منابع فلسطینی همچنین از حضور گسترده نظامیان رژیم صهیونیستی در »باب 
القطانین« یکی از ورودی های مسجدالاقصی خبر داده و اعلام کردند که شهرک 
نشینان صهیونیســت با حمایت نظامیان اشغالگر در حال انجام مناسک خود در 

ورودی باب القطانین هستند.

آسیای غربی

رئیس مجلس نمایندگان آمریکا برکنار شد

تســنیم- اکثریت قانونگذاران مجلس نماینــدگان آمریکا به 
طرحی رأی دادند که منجر به برکناری کوین مک کارتی، رئیس  

جمهوری خواه این مجلس شد. 
ایــن برای نخســتین بار در تاریخ آمریکاســت که رئیس مجلــس نمایندگان از 
ســمت خود برکنار می شود. تصمیم برای استیضاح کوین مک کارتی، به پیشنهاد 
مــت گاتز )از نمایندگان جمهوری خواه ایالت فلوریــدا و وفادار به دونالد ترامپ( 
انجام شــد که رهبری بلوکی از محافظه کاران در حزب جمهوری خواه را بر عهده 
داشــت. تصمیم به این رأی گیــری تاریخی پس از آن گرفته شــد که به گفته 
منتقدانش، مک کارتی با دموکرات ها برای جلوگیری از تعطیلی دولت جو بایدن، 

رئیس جمهوری آمریکا همکاری کرده بود. 
پیــش از این رأی گیــری، موافقان و مخالفان مک کارتی 58 ســاله به مدت یک 
ســاعت در صحن مجلس درباره دلایل ماندن یا برکناری او از ســمتش صحبت 
کردند.در جریان رأی گیری که بعد از ظهر سه شــنبه به وقت محلی انجام شــد، 
در نهایت پیشــنهاد برکناری او با 216 رای موافــق در مقابل 210 رأی مخالف 

تصویب شد. 
در این روز هشت جمهوری خواه علیه رهبر حزب خود رأی دادند و در کنار 208 
دموکــرات، برکناری کوین مک کارتی را قطعی کردند. از آنجا که جمهوریخواهان 
بــا اکثریت ضعیفی کنتــرل مجلس نمایندگان را برعهده داشــتند، قرار گرفتن 
تنها تعدادی از آنها در کنار دموکرات ها باعث شــد که رأی لازم برای اســتیضاح  

مک کارتی به دست آید.

ایالات متحده

آمریکا کمک های نظامی به مصر را متوقف می کند

مهر- رئیس  جدید کمیته روابط خارجی مجلس ســنای آمریکا 
اعلام کرد به علت »نقض حقوق بشر در مصر« کمک های مالی و 

نظامی به این کشور متوقف می شود.
 بــن کاردین، رئیس جدید کمیته روابط خارجی مجلس ســنا آمریکا با انتشــار 
بیانیه ای اعلام کرد فروش تســلیحات نظامی و کمک هــای مالی به مصر منوط 
به »بهبود وضعیت حقوق بشــر« در این کشور است. بن کاردین هفته گذشته با 
استعفای سناتور »باب منندز« به علت متهم شدن اش در تحقیقات فساد فدرال به 
اتهام دریافت رشوه به نفع قاهره و سه تاجر مصری، ریاست کمیته روابط خارجی 

مجلس سنا را به عهده گرفت.
در بیانیه بن کاردین آمده اســت که »من قصد دارم به طور کامل مسئولیت های 
نظارتــی کمیته و اختیارات خود را برای نگهداری وجوه نظامی خارجی و فروش 
تســلیحات به دولت مصر، در صورتی که گام های ملموس، معنادار و پایدار برای 

بهبود شرایط حقوق بشر در کشور برندارند، انجام دهم.«
وزارت دادگســتری آمریــکا اوایــل مهرماه با انتشــار بیانیه ای اعــلام کرد که 
کیفرخواستی علیه رابرت منندز، ســناتور شناخته شده دموکرات، و همسرش به 
اتهام دریافت صدها هزار دلار رشــوه صادر شده اســت. گفته شده که بر مبنای 
شــواهد و مدارک، باب منندز و همسرش شــمش های متعدد طلا و پول نقد از 
بازرگانان مصری پذیرفته اند. براســاس اظهارات دادستان های این پرونده، رابرت 
منندز به عنوان رئیس کمیته روابط خارجی ســنای آمریکا و همســرش بخش 

بزرگی از مبالغ رشوه را بابت حمایت مخفیانه از منافع دولت مصر پذیرفته اند. 
این ســناتور دموکرات آمریکایی و همسرش تمام اتهام ها را رد کرده اند. در حال 
حاضر ســه اتهام مجرمانه علیه سناتور معورف آمریکایی و همسرش مطرح شده 
اســت: دریافت رشــوه، کلاهبرداری و اخاذی، و سوء اســتفاده از اعتماد عمومی. 
وزارت دادگســتری نام بازرگانان رشــوه دهنده در این پرونده را وائل حنا، خوزه 
اوریبه، و فرد دبس اعلام کرده است. بر اساس کیفرخواست، زوج منندز علاوه بر 

حمایت از دولت مصر، از منافع این سه تاجر حمایت کرده اند. 

فرامنطقه ای

ایسنا- معاون ســخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا در 
یک نشست خبری به سوالاتی راجع به دیدگاه مقام معظم 
رهبری درباره گسترش توافق »ابراهیم« و رونمایی از یک 

پهپاد جدید توسط ارتش ایران پاسخ داد.
ودانت پاتل، در یک نشســت خبری در پاســخ به سؤالی 
دربــاره بیانات مقــام معظــم رهبری درباره گســترش 
توافق ابراهیم که آن را »شــرط بندی روی اســب بازنده« 
تلقــی کردند، گفــت: من فقــط می گویم کــه مطمئن 
نیســتم واقعاً علاقه ای به این دیدگاه در این باره داشــته 
باشــیم. فکر می کنیم این توافق می توانــد به طور بالقوه، 
 یــک توافــق دگرگون کننده عادی ســازی روابــط برای 

منطقه باشد.
پاتل در ادامــه، ادعاهایی را علیه نقــش ایران در منطقه 
مطرح و با اشــاره به عادی سازی روابط عربستان سعودی 

با رژیم صهیونیســتی به عنوان بخشی از گسترش توافق 
ابراهیم گفت کــه پیوند روابط دوجانبه شــان با طرفین، 
نقشی اســت که در مقابله و مبارزه با آن چه فعالیت های 
مخرب و ثبات زدای حکومت ایران در منطقه خواند، دارند.
پاتل در حالی مدعی نقش مخرب ایران در منطقه است که 
آمریــکا، خود با حضور نظامی مداخله جویانه در منطقه به 
بهانه تأمین امنیت آن، فروش میلیاردها دلار تسلیحات به 
برخی کشورهای منطقه و دامن زدن به رقابت تسلیحاتی، 
ســکوت در قبال جنایات رژیم صهیونیستی و دنبال کردن 
اهــداف هژمونیک خود در منطقه، ثبــات و امنیت آن را 

تضعیف کرده است.
واکنش پاتل به ســخنان مقام معظــم رهبری در پی این 
مطرح می شــود که ایشان با اشــاره به مسئله فلسطین و 
غصب این کشــور توســط رژیم صهیونیستی بیان کردند: 
نظر قطعی جمهوری اسلامی این است دولت هایی که قمار 
عادی ســازی روابط با رژیم صهیونیســتی را سرمشق کار 
خود قرار دهند، ضرر خواهند کرد؛ چرا که این رژیم رفتنی 

است و آنها در حال شرط بندی روی اسب بازنده هستند.

مســئله فلســطین یکی  از محورهــای مذاکــرات برای 
عادی سازی روابط عربستان سعودی با رژیم صهیونیستی 
اســت. مذاکرات میان طرف فلســطینی و سعودی درباره 

مطالبات فلسطین ادامه دارد.
در ســال های گذشته، برخی کشــورهای عربی منطقه، از 
جمله امارات متحده عربی و بحرین، طی توافقی موســوم 
به »ابراهیم« با میانجی گری دولت آمریکا روابط رسمی با 
رژیم صهیونیســتی را آغاز کردند. دولت جو بایدن، حالا با 
میانجی گری میان عربستان و رژیم صهیونیستی به دنبال 

گسترش این توافق است. 
معاون ســخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا در ادامه در 
پاســخ به ســؤالی درباره رونمایی از پهپــاد »کمان 1۹« 
توسط ارتش ایران و اظهارات ارتش درباره توانمندی های 
دفاعــی کشــور در زمینه جنــگ الکترونیــک و احتمال 
صادرات تســلیحات ایرانی به روســیه و دیگر کشورها، با 
تکرار ادعاها درباره ایران گفت: استفاده از تجهیزات نظامی 
ایــران خطر ایفا کردن نقشــی بزرگ تــر  در فعالیت های 

مخرب و ثبات زدای فعلی آن است.

،

اخبارکوتاه جهان

ایسنا- وزیر مشاور در وزارت خارجه قطر 
تأکید کرد که عادی ســازی روابط با رژیم 
صهیونیســتی بدون تغییــر در رفتار این 
رژیــم و ایجاد یک روند صلح واضح منجر 
به صلح دائــم میان فلســطین و تل آویو 

نمی شود.
محمد بن عبدالعزیز الخلیفی در مصاحبه 
با مجله نیوزویــک آمریکا گفت: اگر از ما 
بخواهند درباره جنگ روســیه و اوکراین 
میانجیگــری کنیم حتمــاً آماده تلاش و 
همــکاری برای تســهیل مذاکره و تحقق 
صلح در اروپا خواهیم بود. قطر از مذاکرات 
ســازنده بــرای پایان دادن بــه جنگ ها 
حمایت می کند و همچنان خواهان توقف 

فوری عملیات نظامی در اوکراین است.
وی دربــاره روابــط دوحه و واشــنگتن 
گفت: قطر یک شــریک استراتژیک برای 
آمریکاست و روابط دو کشور قوی تر از هر 

زمان دیگری است.
وی دربــاره روابط با ایران گفت: ما روابط 
ســازنده با ایران را حفظ می کنیم و این 
مسئله به این دلیل است که ایران همسایه 
ماســت و ما یک میدان گازی مشترک با 

ایران داریم.
الخلیفی درباره توافق اخیر آمریکا و ایران 
در خصوص تبادل زندانیان و آزاد شــدن 
پول های بلوکه شــده ایران با میانجیگری 

قطر گفت: این مســئله نتیجــه بیش از 
دو ســال تلاش دیپلماتیک اســت که به 
درخواست دو طرف آغاز شد. ما امیدواریم 
کــه این توافق مقدمه ای بــرای مذاکرات 
دربــاره مســائل مهم تر از جملــه پرونده 
هســته ای باشد. تبادل زندانیان یک اقدام 
اما همچنان چالش های زیادی  خوب بود 
وجــود دارد که بایــد آن را حل کرد. این 
توافق نشان داد که مذاکره میان تهران و 
واشنگتن برای حل اختلافات یک مسئله 
ممکن اســت. خطر افزایــش تنش میان 
واشــنگتن و تهران در حال حاضر کاهش 
یافته و فضای مثبتی در روابط دو کشــور 
وجود دارد. دوحه مذاکرات غیر مســتقیم 

میان تهران و واشنگتن را برای چند سال 
تسهیل کرد و آماده ایفای یک نقش فعال 

است.
الخلیفــی درباره موضوع افغانســتان هم 
گفــت: ما در حــال حاضر بــه دنبال به 
افغانستان  رسمیت شناختن دولت موقت 
نیســتیم بلکــه تلاش هــای خــود را بر 
هماهنگ کــردن تلاش های جهانی برای 
ایجاد یک راهکار عملی متمرکز کرده ایم. 
دور شــدن از جنبش طالبان که در حال 
افغانستان  حاضر رهبری حاکمیت موقت 
را بر عهــده دارد، بیشــتر از اینکه فایده 
داشــته باشــد ضرر دارد و احتمالاً خلاء 
در این کشــور ایجــاد می کند که موجب 

وخامــت بحران انســانی می شــود و این 
مســئله احتمالاً عواقبی را در دراز مدت 
بــرای منطقه خواهد داشــت. ما از همان 
زمانــی که حاکمیت موقــت قدرت را در 
افغانســتان به دســت گرفت بر برآورده 
کردن نیازهای انســانی ملت افغانستان و 
تضمیــن احترام به حقوق بشــر از جمله 
حقوق زنان متمرکز بودیم. مذاکره درباره 
افغانستان در زمان کنونی بیش از هر زمان 
دیگری اهمیت دارد. هدف نهایی رسیدن 
به یک راهکار سیاسی در افغانستان است 
که ضامن امنیت، ثبات و حقوق بشر باشد.
همچنین وزیر مشــاور در وزارت خارجه 
قطر درباره مســئله فلسطین گفت: برخی 
کشــورها احتمالاً عادی ســازی روابط با 
تل آیــو را انتخاب کنند اما بــرای ما این 
مســئله یک ابزار واقعی برای حل اساسی 
نزاع فلسطین و اســرائیل نیست. هرگونه 
راهــکاری باید با موافقت فلســطینی ها و 
اســرائیلی ها بر اســاس طرح صلح عربی 
باشد. طرح صلح عربی بر راهکار دو دولت 
و تعیین قدس شــرقی به عنوان پایتخت 
کشــور مســتقل فلســطین تأکید دارد. 
عادی ســازی روابط بدون تغییر در رفتار 
تل آویو و ایجاد یک روند صلح واضح منجر 
به صلح دائــم میان فلســطین و تل آویو 

نمی شود.

قدردانی »بایدن« از قطر بابت تسهیل
 مبادله زندانیان با ایران

باشــگاهخبرنگاران-رئیس جمهور آمریکا در گفت وگوی تلفنی 
با امیر قطر، از نقش این کشــور بــرای میانجیگری در توافق تبادل 

زندانیان میان تهران و واشنگتن قدردانی کرد.
شــبکه خبری الجزیره گزارش داد: جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا 
شــامگاه سه شــنبه به صورت تلفنی با تمیم بن حمد آل ثانی، امیر 
قطــر گفت وگو کرد. بایدن در این تمــاس تلفنی از نقش قطر برای 
میانجیگری در توافق تبادل زندانیان میان جمهوری اســلامی ایران 

و آمریکا قدردانی کرد.
رئیس جمهور آمریکا ضمن قدردانی از نقش ســازنده قطر در سطح 
بین الملل، بر عمق روابط دوحه و واشنگتن تأکید کرد. امیر قطر هم 
گفت که دوحه یک میانجی مورد اعتماد اســت که فقط محدود به 

سطح منطقه نیست.
تمیم بن حمد گفت قطر بر این باور است که گفت وگو تنها راه حل 
اختلافات اســت. طرفین همچنین در این گفت وگو، روابط راهبردی 
بین دو کشــور و راه هــای تقویت آن و تحولات منطقه را بررســی 
کردند. روز دوشــنبه 2۷ شــهریورماه فرآیند آزادسازی دارایی های 
بلوکه شــده ایران در کره جنوبی به ســرانجام رسید و این مبالغ به 
حســاب های ایران در بانک های قطر واریز شد. از سوی دیگر تبادل 
زندانیــان با آمریکا نیز صورت گرفت. توافق مذکور در 1۹ مرداد ماه 

بین ایران و آمریکا حاصل شده بود.

رئیسجمهورعراق:
روابط با ایران برای ما مهم است

تسنیم- عبداللطیف رشــید، رئیس جمهور عراق روابط کشورش با 
ایــران را خوب و قوی توصیف کرد و گفت که این روابط برای بغداد 
مهم است. عبداللطیف جمال رشید، رئیس جمهور عراق در گفت وگو 
با شــبکه ماهواره ای »الحدث« عراق، ضمن مهم دانســتن روابط با 
ایران، پیشنهاد تشکیل یک دولت محلی در استان کرکوک با اجماع 

میان گروه های مختلف این منطقه را ارائه کرد.
وی اضافه کرد: »اجماع میــان طوایف و گروه های مختلف کرکوک 
برای تشکیل یک حکومت محلی که نماینده مردم این منطقه باشد، 
امری ضروری است و دولت مرکزی عراق و اقلیم کردستان نیز باید 

از این موضوع حمایت کنند«.
رئیس جمهور عراق در بخش دیگری از این گفت وگو، رابطه عراق با 
جمهوری اسلامی ایران را خوب و قوی توصیف کرد و گفت:  »رابطه 
با ایران برای ما مهم اســت؛ چرا که ما مرزهای طولانی با این کشور 

داریم که حدود 1400 کیلومتر است«.
عبداللطیف رشــید در ادامه با تأکید بــر این که تصویب قانون نفت 
و گاز مشــکلات بغداد و اربیل را حل می کند، گفت:  »رابطه دولت 
مرکزی عراق و اقلیم کردستان خوب است و مشکلات موجود ناشی 
از نبود قانون تفصیلی نفت و گاز است که تصویب آن تضمینی برای 

حل همه مشکلات خواهد بود«.
رئیس جمهــور عراق همچنین بر ضرورت تضمین برگزاری انتخابات 
شــفاف، عادلانه و آزاد در انتخابات آتی شوراهای استانی این کشور 
تأکید کرد و گفت: »اعتراض به نتایج انتخابات یک امر عادی است«.
رشــید در بخش دیگری از گفت وگو با شبکه ماهواره ای »الحدث« 
عراق تصریح کرد: »ما مخالف اســتفاده هــر طرفی از خاک عراق و 

اقلیم کردستان، علیه هر کشور همسایه در منطقه هستیم.

وزیرمشاوردروزارتخارجهقطر:

مذاکره میان تهران و واشنگتن برای حل اختلافات یک مسئله ممکن است

معاونسخنگویوزارتامورخارجهآمریکا:

به »پاسخگو کردن« ایران ادامه خواهیم داد
ایالات متحده

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررأیشــماره140260311010001۵4۹تاریخ1402/0۵/2۵هیات
موضــوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهای
فاقدسندرسمیمســتقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفات
مالکانهوبلامعارضمتقاضیخانمســانازمرادیبشمارهشناسنامه
6270بهشمارهملی24۹164۵۸23صادرهازدارابفرزندجمشیددر
ششدانگیکبابمغازهبمساحت7۵/20مترمربعپلاک122فرعی
از2261اصلیمفروزومجزاشــدهقسمتیازپلاک2261اصلیواقع
درقطعه3بخش12فارسدارابخریداریشــدهباواسطهازآقای
علیجعفرپورمالکاولیهمحرزگردید.حقوقارتفاقی:ندارد.لذابه
منظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشود
درصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
داشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماه
اعتراضخودرابهادارهثبتدارابتســلیموپسازاخذرسیدظرف
مدتیکماهازتاریختســلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاســتدرصورتانقضایمدتمذکورو

عدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/2۹
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/07/13

۱۳5/م الف- عبدالمهدی باغبان 
رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررأیشــماره140260311010001۵47تاریخ1402/0۵/2۵هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهای
فاقدسندرسمیمســتقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفات
مالکانهوبلامعارضمتقاضیخانمســانازمرادیبشمارهشناسنامه
6270بهشمارهملی24۹164۵۸23صادرهازدارابفرزندجمشید
درششدانگیکبابکارگاهبمساحت64۹/60مترمربعپلاک120
فرعیاز2261اصلیمفروزومجزاشدهقسمتیازپلاک2261اصلی
واقعدرقطعه3بخش12فارسدارابخریداریشــدهباواسطهاز
آقایعلیجعفرپورمالکاولیهمحرزگردید.حقوقارتفاقی:ندارد.
لــذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهی
میشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدت
دوماهاعتراضخودرابهادارهثبتدارابتسلیموپسازاخذرسید
ظرفمدتیکماهازتاریختســلیماعتراضدادخواستخودرابه
مراجعقضاییتقدیمنمایندبدیهیاســتدرصورتانقضایمدت
مذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهد

شد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/2۹
تاریخانتشارنوبتدوم1402/07/13

۱۳۳/م الف
عبدالمهدی باغبان -رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررأیشــماره140260311010001۵4۸تاریخ1402/0۵/2۵هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفاتمالکانه
وبلامعارضمتقاضیخانمســانازمرادیبشــمارهشناسنامه6270
بهشــمارهملی24۹164۵۸23صادرهازدارابفرزندجمشــیددر
ششدانگیکبابمغازهبمساحت۸3/30مترمربعپلاک121فرعی
از2261اصلیمفروزومجزاشدهقسمتیازپلاک2261اصلیواقع
درقطعه3بخش12فارسدارابخریداریشــدهباواسطهازآقای
علیجعفرپورمالکاولیهمحرزگردید.حقوقارتفاقی:ندارد.لذابه
منظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشود
درصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
داشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماه
اعتراضخودرابهادارهثبتدارابتسلیموپسازاخذرسیدظرف
مدتیکماهازتاریختســلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکورو
عدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادرخواهدشد.

تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/2۹
تاریخانتشارنوبتدوم1402/07/13

۱۳4/م الف
عبدالمهدی باغبان -رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

از طرف محمد صداقت

آگهی فقدان سند مالکیت بخش ۳ ناحیه 4 شیراز 
حسبدرخواستعبادالهکشاورزیفرزنداقابیگباتسلیمدو
برگاستشهادیهکهدردفترخانه36۵شیرازتنظیمشدهاست
مدعیاستکهاعیانیششدانگتعدادیکبرگسندمالکیت
مربوطبهپلاک۹26/24۹واقعدربخش3ناحیه4شــیرازکه
ذیلثبتدفترامــلاکالکترونیک140020311036001600بنام
عبادالهکشاورزیثبتوسندمالکیتبهشماره11۸۵41سری
ب۹۹صادرکهبهدلیلاسبابکشــیمفقودگردیدهاستو
نامبردهتقاضایصدورالمثنیسندمالکیتنمودهمراتبطبق
اصلاحیهتبصرهیکماده120قانونثبتآگهیمیشودکههر
کسنســبتبهتملکموردآگهیمعاملهایکردهویامدعی
وجودســندمالکیتنزدخودمیباشدتادهروزپسازانتشار
آگهیبهثبتمحــلمراجعهواعتراضخودراضمنارائهاصل
ســندمالکیتباخلاصهمعاملهتسلیمنمایدواگرظرفمدت
مقرراعتراضینرســیدویادرصورتاعتراضاصلسندارائه
نشودادارهثبتالمثنیسندمالکیتراطبقمقرراتصادروبه

متقاضیتسلیمخواهدکرد.
تاریخانتشار:1402/07/13

204۳/م الف
شاپور زارع شیبانی

 مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه 4 

آگهی فقدان سند مالکیت بخش سه شیراز 
خانمفاطمهنیکوفامباتســلیمدوبرگاستشهادیهکهدر
دفترخانهاسنادرسمی416شیرازتنظیمشدهاستمدعی
استکهتعداد1جلدسندمالکیتمربوطبهسهدانگمشاع
ازشــشدانگاعیانپلاکثبتی3۵0/632واقعدربخش
سهشیرازکهذیلشــماره1376۹1صفحه137دفتر76۵
املاکبخشسهشیرازثبتوسندمالکیتبهشمارهچاپی
274۹3۵ســریالفسال۹3صادروبهدلیلسهلانگاری
مفقودگردیدهاســتونامبردهتقاضایصدورالمثنیسند
مالکیتنمودهاســتمراتبطبقاصلاحیهتبصرهیکماده
120قانونثبتآگهیمیشــودکههرکسنسبتبهتملک
موردآگهیمعاملهایکردهویامدعیوجودســندمالکیت
نزدخودمیباشدتادهروزپسازانتشارآگهیبهثبتمحل
مراجعهواعتراضخودراضمنارائهاصلســندمالکیتبا
خلاصهمعاملهتسلیمنمایدواگرظرفمدتمقرراعتراضی
نرســیدویادرصورتاعتراضاصلسندارائهنشوداداره
ثبتالمثنیسندمالکیتراطبقمقرراتصادروبهمتقاضی

تسلیمخواهدکرد.
تاریخانتشار:1402/07/13

2045/م الف
شاپور زارع شیبانی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه 4 

آگهی فقدان مدرک تحصیلی 

مدرکتحصیلیاینجانبحمیدرضاعباسیفرزندقاسمبه
شمارهشناسنامه۵1۵01۹6۸00صادرهازلامردمقطعکاردانی
پیوستهواحددانشگاهیلامردباشماره۸677مفقودگردیده
وفاقداعتبارمیباشدازیابندهتقاضامیشودبهنشانیلامرد

دانشگاهآزاداسلامیارسالنماید.

آگهی فراخوان شناسایی مشاوران به شماره 02-103
کد فراخوان در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( : 

2002007003000084
شرکتتوزیعنیرويبرقشیرازدرنظرداردمشاورانیراکهدارای
گواهینامهتاییدصلاحیتازســازمانبرنامهوبودجهدررشته
مشاورهتوزیعمیباشــنددرخصوصانجامخدماتمشاورهدر
خصوصنظارتجامعبرفعالیتهایحوزهخدماتمشترکیندر
محدودهعملیاتیشرکتتوزیعنیرویبرقشیرازارزیابیکیفی
نماید،بدینوسیلهازمشاوراندارایشرایطدعوتمیشودبرای
دریافتاسنادارزیابیکیفیمشاورانبهمدت۵روزازساعت۸
روزیکشنبهمورخ1402/7/16تاساعت1۵روزپنجشنبهمورخ
1402/7/20بهســامانهتدارکاتالکترونیکیدولت)ستاد(به
آدرس:www.Setadiran.irمراجعهواسنادرادریافتنمایند.
لازماستپسازتکمیل،اســنادارزیابيکیفیبههمراهمدارک

خواســتهشــدهراحداکثرتاپایانوقت
اداريروزشنبهمورخ1402/۸/6درسامانه
و بارگذاری دولــت الکترونیکی تدارکات
همچنینآنهارابهصورتفیزیکیبهنشاني
شیرازمیدانآزادی-ابتدایخیابانجهاد
ســازندگی-امورتدارکاتشرکتتوزیع

نیرویبرقشیرازتسلیمنمایند.اینآگهيبهمنظورشناسایيو
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شرکت توزیع نیروی برق استان فارس



رشد ۲۰ درصدی صادرات فولاد در ۶ ماهه نخست امسال

تســنیم- مجموع صادرات فولاد ایران در 6 ماهه 1402 به سطح 6 ماهه سال 
1400 رسیده اســت. به عبارت دیگر، صادرات فولاد کشور به دلایل مختلفی از 

جمله محدودیت های انرژی و مقررات ارزی طی 2 سال اخیر درجا زده است.
بر اســاس این آمار صادرات تیرآهن در 6 ماهه ابتدایی امســال نسبت به 6 ماهه 
ابتدای سال گذشته 60/7 درصد رشد داشته و از 56 هزار تن سال گذشته به 90 
هزار تن در ســال جاری افزایش یافته است. همچنین صادرات میلگرد از 1137 
هزار تن در ســال 1401 به 1123 هزار تن در ســال 1402 رســیده که بیانگر 
افت 1.2 درصدی اســت. صادرات نبشــی، ناودانی و سایر مقاطع هم افزایش 42 

درصدی یافته است.
صادرات کل مقاطع طویل فولادی با رشــد 3/8 درصدی از 1259 هزار تن در 6 
ماهه اول سال 1401 به 1307 هزار تن در 6 ماهه اول امسال افزایش یافته است.
صادرات ورق ســرد و ورق پوششــدار به ترتیب با کاهــش 72/7 و 34/1 درصد 
مواجه شــده اســت، اما در مقابل صادرات ورق گرم رشد 75/9 درصدی داشته 
اســت. صادرات کل مقاطع تخت فولادی هــم از 164 هزار تن به 231 هزار تن 

رسیده که بیانگر رشد 40/9 درصدی است.

دو میلیون ۷۸۶ نفر تحت پوشش بیمه اربعین قرار گرفتند

باشگاه خبرنگاران- علی بنیادی، معاون طرح و توسعه بیمه مرکزی گفت: دو 
میلیون 786 نفر تحت پوشش بیمه  اربعین قرار گرفتند و طبق برآورد انجام شده 

بیش از یک میلیون نفر هم تحت پوشش بیمه نبوده اند.
وی ادامــه داد: از این دو میلیون 786 نفری که تحت پوشــش بیمه اربعین قرار 
گرفتند دو میلیون نفر در بسته عادی، 15 هزار نفر بسته نقره ای و 542 نفر بسته 

طلایی را انتخاب کردند.
بنیادی اظهار کرد: به طور کلی کســی که در سامانه سماح ثبت نام می کرد، باید 
از این 3 بســته یک بسته بیمه ای را انتخاب می کرد، متأسفانه مشکلی در سامانه 
ســماح ایجاد شد و برخی نتوانستند از بیمه بهرمند شوند. البته خوشبختانه سال 

به سال سامانه ها در حال بهبود است.
معاون طرح و توسعه بیمه مرکزی تصریح کرد: امسال بیمه اربعین اجباری نبود، 
ولی چارچوبی را در شــورای عالی بیمه تنظیــم کرده ایم که اگر در هیئت دولت 

تصویب شود بیمه اربعین اجباری می شود.
بنیادی گفت: امســال بالغ بر پانزده هزار 700 نفر در اربعین از خدمات بیمه ای 

استفاده کردند و متأسفانه 124 نفر فوتی تحت پوشش بیمه داشتیم.
وی در خصوص خسارت پرداخت شده بیمه ای گفت: خسارت ها برخی پرداخت و 
برخی ها مانند افراد فوتی به دلیل قرار گرفتن در روند انحصار وراثت هنوز پرداخت 
نشده اســت. ضریب خسارت امسال حدود 115 درصد گزارش شده است؛ یعنی 

15 درصد بیش از درآمد ها هزینه کرده ایم.

نرخ هرکیلو تخم مرغ برای مصرف کننده ۵۶ هزارتومان

باشگاه خبرنگاران- حمیدرضا کاشانی، رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران 
میهن  گفت: نرخ کنونــی هرکیلو تخم مرغ درب مرغداری 45 تا 46 هزارتومان 

است، درحالی که با نرخ مصوب 47 هزار و 300 تومان کماکان اختلاف دارد.
به گفتــه وی، اکنون هــر کیلو تخم مرغ بــرای مصرف کننــده در میادین 56 

هزارتومان است.
کاشانی ادامه داد: براساس توافق صورت گرفته قرار بود 10 درصد قیمت تخم مرغ 
درب مرغــداری و 15 درصــد برای مصرف کننده افزایــش یابد که بنابر آخرین 
پیگیری معاونت امور دام، هزینه تمام شــده در راستای میزان افزایش قیمت در 

حال بررسی است.
رئیــس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران میهــن تولید روزانه تخم مرغ را 3 هزار و 
400 تــا 3 هزار و 500 تن اعلام کرد و گفت: با توجه به شــرایط مطلوب تولید، 
حمایــت جدی از تولیدکنندگان باید صــورت گیرد تا مرغداران مجبور به حذف 

گله های تولید نشوند.

سرانه مصرف لبنیات با توزیع شیر مدارس ۴ درصد
 افزایش می یابد

 باشگاه خبرنگاران- علی احسان ظفری، مدیرعامل اتحادیه تعاونی های لبنی 
گفت: تاکنون دولت جلسه ای با حضور تشکل ها برای توزیع شیرمدارس نگذاشته 
اســت، از این رو اطلاعاتی از نحوه توزیع، تعداد دفعــات و منابع مالی مورد نیاز 

شیرمدرسه نداریم.
به گفته وی، بنابر اعلام رئیس جمهور مبنی بر توزیع شیرمدارس، این امر صورت 

می گیرد، اما هنوز ابلاغی از دستگاه های اجرایی نداشتیم.
ظفری ادامه داد: طی 4 تا 5 سال اخیر بین دانش آموزان 8 استان کمتر برخوردار 
قرار شد، شیرمدرسه توزیع شود، اما منابع مالی در اختیار آموزش و پرورش قرار 
گرفت که متأســفانه انحرافاتی رخ داد به طوری که به جای توزیع شــیرمدارس 

صرف قسمت های دیگر شد.
مدیرعامل اتحادیه تعاونی های لبنی افزود: اگر امســال قصد بر آن است که توزیع 
شــیرمدارس صورت گیرد، امیدواریم با گرفتن نقطه نظرات کارشناســی این امر 
صورت گیرد. هرچند هنوز مصوبه یا دستورالعملی برای توزیع شیرمدارس صادر 
نشــده است. به گفته وی، برآوردها حاکی از آن است که سرانه مصرف لبنیات با 
توزیع شــیرمدارس بسته به تعداد دانش آموزان و تعداد دفعات توزیع بین 3 تا 4 

درصد در کل کشور افزایش یابد.
ظفری ســرانه کنونــی مصرف لبنیات را 50 تا 60 کیلو اعــلام کرد و گفت: این 

درحالی است که سال 89، سرانه مصرف 120 کیلو بود.

آگهی ثبتی و دادگستری

رفاه

تجارت
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فارس- شاخص کل بورس اوراق بهادار تهران امروز 
در آخرین روز کاری هفته با افزایش 2263 واحد 
 به رقم 2 میلیون و 69 هزار و 800 واحد رســید.
همچنین شــاخص هــم وزن در بــورس تهران با 
افزایــش 3256 واحد به رقــم 715 هزار و 989 
واحد رسید. ارزش بازار در بورس تهران به بیش از 

7 میلیون و 268 هزار میلیارد تومان رسید.
معامله گــران امروز بیش از 5.6 میلیارد ســهام و 
اوراق مالــی در قالب 299 هــزار فقره معامله و به 
ارزش 3 هــزار و 996 میلیارد تومان داد و ســتد 

کردند.
همه شــاخص های بورس امروز ســبز شدند، اما 
میــزان افزایش زیــر یک درصد بــود. به گونه ای 
که شاخص کل و شــاخص قیمت با معیار وزنی ـ 
ارزشی با 0/11 درصد افزایش همراه شدند. این دو 
شاخص با معیار هموزن 0/46 درصد رشد کردند.

شاخص آزاد شــناور 0/11 درصد و شاخص بازار 
اول بــورس هــم 0/11 درصد افزایــش یافتند و 
شــاخص بازار دوم بورس یک دهم درصد رشــد 
کرد. نمادهای پتروشــیمی پردیس، ایران خودرو، 
پاکشــوما، شستا و ســایپا به ترتیب بیشترین اثر 
افزایشی در شــاخص بورس را داشتند و نمادهای 
پالایش نفت بندرعباس و پتروشیمی خلیج فارس 
بیشــترین اثر کاهشی در شاخص بورس را از خود 

به جای گذاشته اند.
در فرابــورس ایران هم شــاخص کل با 85 واحد 
افزایش به رقم 25 هزار و 929 واحد رسید. ارزش 
بــازار اول و دوم فرابورس ایران بــه بیش از یک 

میلیون و 431 هزار میلیارد تومان رسید.
ارزش بازار پایه فرابورس 449 هزار میلیارد تومان 
برآورد شــد. ارزش بازار بورس هــم به بیش از 7 

میلیون و 268 هزار میلیارد تومان رسید.
معامله گــران امروز بیش از 4/2 میلیارد ســهام و 
اوراق مالــی در قالب 185 هــزار فقره معامله و به 
ارزش 25 هزار و 362 میلیارد تومان داد و ســتد 

کردند.
امروز نمادهای آریا ساسول، تجلی توسعه معادن، 
صنعتی مینو، پتروشــیمی تندگویان، پتروشیمی 
زاگــرس و بهمن دیــزل به ترتیب بیشــترین اثر 
افزایشــی در شــاخص فرابورس را داشتند و نماد 
فولاد هرمزگان بیشــترین اثر کاهشی در شاخص 

فرابورس را داشته است.
گرچه در شــرایط تورمی تمایل مردم به پس انداز 
کــردن کاهش پیــدا می کند و تــلاش می کنند 
ســرمایه خود را بــه دارایی هــای دارای بازده و 
پایــدار تبدیل کنند اما اگر بازار ســرمایه بتواند با 
قوانین شــفاف مردم را به ســرمایه گذاری در این 
بــازار ترغیب کنــد می توان ســرمایه های خرد و 
پراکنده مردم را جمع آوری کرده و از این طریق به 
شــرکت های تولیدی و خطوط تولید تزریق کنیم. 
لازمه این کار رعایت حقوق و منافع ســهامداران 
خرد در بازار اســت و قوانین بــازار باید از ثبات و 

شفافیت لازم برخوردار شود.

مهر- مالــک رحمتی، رئیس ســازمان خصوصی ســازی 
بــا حضور در برنامه صف اول با اشــاره بــه اینکه منظور از 
مولدسازی تکمیل پروژه های نیمه تمام و راکد دولتی است 
و نــه فروش دارایــی و اموال، گفت: در دولت ســیزدهم و 
در دوره جدید ســازمان خصوصی سازی فرایند واگذاری ها 
از جمله ســهام عدالت و ســایر واگذاری های اصل چهل و 
چهاری تمرکز بر شناســایی و مشارکت تعاونی های واقعی 
مردمی است و بخش خصوصی که به دنبال اخراج کارگر و 
زیان دهی و تخریب و تعطیلی بنگاه و یا سواستفاده از اموال 

واگذار شده است در جایی در این فرایند ندارد.
وی ادامــه داد: در اجرای سیاســت های اصل چهل و چهار 
قانون اساســی متأســفانه در تمام دولت های قبل کوتاهی 

شده و رهبر انقلاب نیز به آن انتقاد و اشاره داشته اند.

بــه گفته رحمتی در واگذاری های قبلــی هر خریداری که 
قیمت بالاتر اعلام می کرد برنده مزایده بود اما در این دوره 
از فعالیت ســازمان خصوصی ســازی و در دولت سیزدهم 
تعیین و اعلام قیمت تنها یکی از شــرایط لازم در واگذاری 
اســت و به طور حتم می بایســت خریداری که می خواهد 
مدیریت یک بنــگاه را برعهــده بگیرد الزامــات مدیریت 
بهره ورانــه و مدل کســب و کار خود را در شــش محور به 

سازمان خصوصی سازی ارائه دهد.
وی خاطرنشــان کرد: اصلاحیه قانون اجرایی سیاست های 
اصل 44 هم اکنون در دولت به جمع بندی رســیده و بر این 
اساس رویکرد جدید سازمان خصوصی سازی کشور ترسیم 
شده است؛ بنابراین تقدم و تأخر در واگذاری ها تنها یکی از 

شروط ما خواهد بود.
این مسئول تصریح کرد: از این پس هر خریدار برای حضور 
در مزایده های ســازمان خصوصی ســازی می بایست طرح 
توســعه و دانش فنی و همچنین منابع و تجهیزات لازم را 
ارائه دهد و برنامه 5 ســاله خود برای چشــم انداز سودآوری 
بنگاه، مدیریت جریان نقد عملیاتی، ســهم بازار و مدیریت 
بنگاه اقتصادی واگذار شده را ارائه کرده و به تأیید سازمان 

نیز باید برساند.
وی ادامه داد: پذیره نویســی 2 هــزار میلیارد تومانی طرح 
توسعه شرکت گسترش ســوخت سبز زاگرس در عرض 2 
روز نمونه ای موفق از روش جدید واگذاری شرکت های اصل 
چهل و چهاری بود که از طریق بازار ســرمایه با مشــارکت 
95 هزار سهامدار حقیقی و همچنین مشارکت 50 درصدی 

شرکت های حقوقی محقق شد.
رحمتی اظهار کرد: پذیره نویســی طرح این شرکت دولتی 
که در فهرست واگذاری های ســازمان خصوصی سازی قرار 
داشــت با مدلی انجام گرفت که پس از کاهش 30 درصدی 
سهام دولت در این شرکت فاقد تولید، الباقی سهام از طریق 
بازار سرمایه به فروش رسید تا تأمین مالی این طرح سازگار 

با محیط زیست با موفقیت انجام شود.
به گفته وی پول های سرگردان زیادی در دستان مردم است 
که با ایجاد بستر مناســب می توانند از سرمایه گذاری خود 

سود ببرند.
رئیس سازمان خصوصی سازی ادامه داد: تاکنون برای بیش 
از 49 میلیون ایرانی ســهام عدالت تخصیص و توزیع شده 
و قرار است برای مشــمولین جدید که قریب به بیش از 4 

میلیون و اندی از شهروندان کشور می شوند، سبدی از 12 
شرکت خوب سهامی عام تشکیل و تعیین شود. حدود 20 
روزقبل این سبد به ارزش هر نفر به مبلغ 10 میلیون  تومان 
تعیین شده که می بایست به تعدادی از هم وطنان مشمول 
دو یا سه دهک تقســیمات درآمدی و همچنین مشمولان 
تحت پوشــش کمیته امداد امام )ره( و ســازمان بهزیستی 

کشور تخصیص داده شود.
وی خاطرنشــان کرد: مطابق قانون می بایست تا مبلغ 50 
هزار میلیارد تومان سهام برای تخصیص سبد سهام عدالت 
مشمولان جدید این دارایی و تصویب از سوی هیئت دولت 
معرفی می کردیم که هم اکنون این ســبد با حضور ســهام 
12 شرکت ســودآور به ارزش 52 هزار میلیارد تومان برای 

تصویب به هیئت دولت تقدیم شده است.
این مســئول گفت: پایش دقیق شرکت های واگذار شده در 
دوره جدید ســازمان خصوصی ســازی با حساسیت بالایی 
دنبال و نظارت می شــود و با تکیــه بر ضمانت اجرای قوی 
قانونــی موضوعات مختلف اعم از اشــتغال، تأخیر در واریز 
حقوق و دستمزد کارگر، روند سودآوری و بهره وری کارآمد 

بنگاه واگذار شده رصد می شود.

ایرنا- حســن ســالاریه، معاون وزیر ارتباطات همزمان با آغاز 
هفته فضا، در نشســت خبری درباره برنامه های فضایی کشــور 
اظهــار کرد: از ابتدای ســال 1402 در حــوزه فضایی اقداماتی 
منطبق بر برنامه 10 ســاله فضایی کشور انجام شده که از میان 

آنها می توان به نکات مختلفی اشاره کرد.
وی افزود: از ابتدای امســال ساخت چند ماهواره میکرو و مینی 
ماهــواره را ابلاغ و آغاز کردیم. ســاخت ماهواره های پارس2 و 
پارس3 بــا مجموعه صاایران و پژوهشــگاه فضایی آغاز شــده 
است. فاز ساخت پارس2 آغاز شده و پارس3 در مرحله طراحی 
مقدماتی اســت. رئیس سازمان فضایی ایران گفت: نمونه کیفی 
ماهواره ناهید2 رونمایی شــده و نمونه پروازی آن تا پایان سال 
یا ابتدای ســال آینده بــه صف پرتاب اضافه خواهد شــد. این 
ماهواره خدمات ارتباطی در ارتفــاع پایین را انجام خواهد داد. 
طراحی و ســاخت ناهید3 که پیشرفته تر است، نیز ابلاغ شده و 

در دستورکار قرار دارد.
ســالاریه تأکید کرد: برای نخستین بار ساخت ماهواره سنجشی 

در کلاس راداری آغاز شــده است. ماهواره های راداری سنجشی 
این مزیت را دارند که در هر شکل از شرایط آب وهوایی از سطح 

زمین داده های سنجشی جمع آوری کنند.
وی خاطرنشان ساخت: در زمینه تثبیت مدار لئو یا ارتفاع پایین 
که برای ماهواره های ارتفاع پایین هســتند پرتاب های متعددی 
را در ماه های آتی خواهیم داشــت. در شش ماه آینده با تحقیق 
و توســعه ای که صورت گرفتــه پرتاب های آزمایشــی مداری 
و زیرمداری خواهیم داشــت و 6 ماه دیگــر 1402 از این نظر 

پررونق خواهد بود.
    ایران در پرتابگرهای فوق سبک مانند »قاصد« به تثبیت قابل 

قبولی رسیده است
معاون وزیــر ارتباطات گفت: توســعه پرتابگرها از دیگر اهداف 
ما اســت. پرتابگرهای ســیمرغ، ذوالجناح و قائم در 6 ماه آینده 
با تحقیق و توســعه و اصلاحاتی که صــورت گرفته پرتاب های 
آزمایشــی دیگر خواهیم داشــت. به دنبال تثبیــت پرتابگرها 
هســتیم، یکی از این پرتابگرها »قاصد« است که قابلیت حمل 

اجرام بالاتر را دارند.
ســالاریه تأکید کرد: ایــران در پرتابگرهای فوق ســبک مانند 
»قاصد« به تثبیت قابل قبولی رســیده و به تدریج ماهواره های 
دیگــری را از طریق ایــن پرتابگرها در مدار قــرار خواهیم داد. 
نیاز داریم برای ماهواره های ســنگین تری کــه آماده پرتاب یا 
 در حال ســاخت هســتند، پرتابگرهایی مانند سیمرغ را توسعه 

بدهیم و به تثبیت برسانیم.
   فعال سازی زیست بوم فضایی کشور در بخش خصوصی

وی بیان کرد: یکی از رویکردهای بســیار جدی که در سازمان 
فضایی در حال پیگیری اســت، فعال ســازی زیست بوم فضایی 
کشــور در بخش خصوصی است. شــتابی که در حوزه فناوری 
فضایــی در دنیــا وجــود دارد بدون وجود بخــش خصوصی و 
همکاری بــا آنها عملًا ما را عقب می اندازد. از ســال گذشــته 
ســازمان فضایی مناقصاتی را در پیش گرفت و 2 قرارداد بسیار 
خوب و امیدبخش در 6 ماه نخســت ســال منعقد شد. یکی از 
آن ها قرارداد خرید تضمینی از تصاویر ماهواره های بومی اســت 
 که با یکــی از شــرکت های دانش بنیان در این حــوزه منعقد 

شده است.
رئیس ســازمان فضایی ایران افزود: مراحل طراحی و ســاخت 
ماهواره »کوثــر« با قوت در حال انجام اســت و در حال انجام 
تســت های نهایی هستیم تا بتوانیم ظرف چند ماه آینده پرتاب 
ایــن ماهواره را انجام دهیم. ســازمان فضایی در چند ماه آینده 

پرتاب این ماهواره را در دستورکار خود دارد.
سالاریه اعلام کرد: همچنین با هدف توسعه زیست بوم خصوصی 
بخش فضایی کشور، خرید تضمینی تصاویر ماهواره های بومی را 
در دســتورکار داریم و این آغازی است که در سال ها و ماه های 
آتی خواهیم داشــت. مجدداً مناقصاتی در حال طراحی است تا 
از طریــق بخش خصوصی منظومه ای از ماهواره های سنجشــی 

داشــته باشــیم. پرتاب ماهواره نور 3 که یک ماهواره سنجشی 
نانو ماهواره است و ماهواره کوثر که در پیش رو خواهیم داشت 

می تواند کشور را به این مهم برساند.
وی تأکید کرد: موضوع دیگر که کار آن از سال گذشته آغاز شد، 
مربــوط به منظومه ماهواره ارتباطی ایــران در حوزه باریک باند 
با هدف اینترنت اشیا اســت. کار طراحی و مأموریت آن توسط 
ســازمان فضایی انجام و مناقصه آن اوایل امسال انجام شد. پس 
از برگــزاری مناقصه چند مرحله ای، اواخر شــهریور قرارداد آن 
امضا، ابلاغ و آغاز شــده تا به این واســطه یک منظومه ماهواره 
ارتباطی را داشته باشیم. این کار را از باریک باند آغاز کردیم که 
توانمندی ســاخت آن در بخش خصوصی ما در این حوزه وجود 
دارد. این نوید را می دهم که این منظومه در ماه های آتی تکمیل 
می شود و مناقصات دیگر برای حضور بخش خصوصی در حوزه 

فضا برگزار خواهد شد.
معاون وزیر ارتباطات گفت: در حوزه زیرساخت فضایی سه پروژه 
مهم را داریم. پایگاه ملی پرتاب های فضایی نخســتین پایگاهی 
است که قابلیت پرتاب در شیب های مختلف مداری از طریق آن 
انجام خواهد شــد. قرارداد فاز نخست این پروژه از سال گذشته 

منعقد شد و به قوت در حال پیشرفت است.
ســالاریه ادامه داد: بخش های خوبی از این پروژه که طراحی و 
ســاخت سوله مونتاژ، ساختمان های اداری و پد پرتاب است، در 
حال پیشرفت است. پیش بینی این است که از اواسط سال آینده 

این پایگاه قابلیت ارائه خدمات را داشته باشد. اهمیت این پایگاه 
به این دلیل اســت که برای دستیابی به منظومه های فضایی به 
ویژه برای پرتاب و مدارگذاری ماهواره های سنجشی نیاز داریم 
به مدار خورشید آهنگ دســت پیدا کنیم که این کار از طریق 

پایگاه پرتاب ملی میسر خواهد شد.
وی گفت: در زمینه توسعه آزمایشگاه ها و زیرساخت های فضایی، 
پــروژه بزرگ مرکز تجمیع، آزمون و تســت ماهواره های کلاس 
زیــر یک تن را در دســت اقدام داریم کــه کار طراحی عمرانی 
فضای آزمایشگاهی انجام شــده و امیدواریم در سال آینده نیز 

این آزمایشگاه به اتمام برسد.
رئیس ســازمان فضایی ایران تأکید کرد: برای تأمین تجهیزات 
این آزمایشــگاه سفارش گذاری شده و سال آینده بهره برداری از 

آن را آغاز خواهیم کرد.
سالاریه بیان داشت: مسئله بعدی تکمیل زنجیره مراکز کنترل 
و هدایت ماهواره اســت. 2 مرکز مهم ما در شمال شرق و شمال 
غــرب با یک توقف رو به رو شــده بود که ایــن توقف رفع و کار 

احداث آن آغاز شده است.
   نخستین پرتاب کپسول زیستی امسال اتفاق خواهد افتاد

وی ادامه داد: ما در حوزه علوم و اکتشــافات فضایی نیز توقفی 
داشــتیم و پرتاب های حوزه زیســت فضای ما دچار توقف شده 
بود و نخستین پرتاب کپسول زیستی امسال اتفاق خواهد افتاد.
در حوزه زیست فضا مسیر ادامه دارد و توسعه کپسول زیستی با 
قابلیت هدایت و کنترل در دستورکار است که فاز مطالعاتی آن 
توسط پژوهشگاه هوافضا انجام شده و خبرهای خوبی را در این 
حوزه به اطلاع مردم خواهیم رســاند. در سازمان فضایی از این 

پروژه حمایت کامل خواهیم کرد.

فارس- عسگر توکلی در مورد انتقال قهری سهام عدالت متوفیان 
به ذی نفعان و وراث گفت: در فرآیند همکاری که بین قوه قضاییه، 
سازمان بورس و ســازمان خصوصی سازی انجام شده، قرار است تا 

پایان مهرماه جاری این انتقال قهری انجام شود.
وی گفت: مردم برای انتقال قهری ســهام عدالت لازم نیست وارد 
هیچ لینک و یا سایتی نشوند، بلکه منتظر بمانند و به زودی اعلام 
می شــود که یا به دفاتر کارگزاری و یا دفاتر دولت الکترونیک باید 
مراجعه کنند و بــدون پرداخت هیچ وجهی انتقال قهری ســهام 

عدالت متوفیان به وراث و ذی نفعان انجام می شود.
توکلی در مورد نحوه بازگشایی نمادهای شرکت های سرمایه گذاری 
استانی ســهام عدالت گفت: قرار است، شورای عالی بورس در این 
زمینه تصمیم گیری کند که هنوز هیچ تصمیمی گرفته نشــده و از 
دو ســه هفته قبل خبر جدید در مورد سهام عدالت نیامده است و 

باید شورای عالی بورس در این زمینه تصمیم گیری کند.
وی گفت: مسئله ما این است که متأسفانه هیچ سقفی برای خرید 
سهام عدالت توسط حقوقی ها و یا افراد حقیقی مشخص نشده و این 
بیم وجود دارد که ممکن اســت بعد از بازگشایی نمادهای استانی 
سهام عدالت عده ای اشخاص حقوقی و حتی حقیقی بخواهند سهام 
شرکت های مختلف اســتانی را تا یک درصد خریداری کنند و در 
انتخابات هیئت مدیره این شــرکت ها کرســی های مدیریتی را به 

دست آوردند.
رئیــس هیئت مدیره اتحادیه کشــوری تعاونی های ســهام عدالت 
گفــت: هــدف قانون گــذار و همچنین سیاســت های مقام معظم 
رهبری در مورد ســهام عدالت این اســت که مردم سهامدار شوند 
و مدیریت ســهام عدالت هم دست مردم باشد، اما وقتی که سقفی 
برای خرید ســهام عدالت تعریف نشــود، ممکن است شرکت های 
حقوقی و یا افراد حقیقی با سرمایه های کلان مدیریت شرکت های 
 اســتانی را بــه دســت بگیرنــد و هلدینگ های بســیار با ارزش

 را به چنگ آورند.
توکلــی همچنین در مورد اینکه آیا ســود ســهام عدالت مربوط 
به عملکرد ســال گذشــته امســال در یــک نوبت و یــا دو نوبت 

پرداخت می شــود گفت: ما اصرار داریم ســود سهام عدالت مانند 
ســال گذشــته در دو نوبت آخر پاییز و آخر اسفند پرداخت شود، 
اما هنوز شــورای عالی بورس در این زمینــه تصمیم گیری نکرده 
اســت، البته شرکت های ســرمایه پذیر ملزم هستند حداکثر 4 ماه 
 بعد از مجمع عمومی ســودهای خود را برای ســهامداران عدالت 

واریز کنند.
وی این را هم گفت: ما گرچه مخالف هســتیم که سودهای سهام 
عدالت به یک شــرکت خصوصی به نام سپرده گذاری مرکزی واریز 
می شــود، اما اگر شــورای عالی بورس دو نوبتی  بودن سود سهام 
عدالت تصویب کند باید این ســودها در جایی واریز و تجمیع شده 

و به حساب ذی نفعان پرداخت شود.
رئیس هیئت مدیره اتحادیه کشــوری تعاونی های ســهام عدالت 
همچنین در مورد شــیوه معاملاتی شــدن نمادهای استانی سهام 
عدالت گفت: علیزاده، عضو ناظر مجلس در شورای عالی بورس در 
تذکر شــفاهی در صحن مجلس اعلام کرد، شنیده های ما حاکی از 
این اســت که مدلی که وزارت اقتصاد برای معاملاتی شدن سهام 
عدالت در نظر گرفته دارای ایراد است، اما هنوز این مدل به دست 

ما نرسیده و خبر موثقی نداریم.
توکلی همچنین در مورد میزان سود سهام عدالت گفت: امسال هم 
مانند سال گذشته برای سهام عدالت 532 هزار تومانی بیش از یک 
میلیون تومان و برای ســهام عدالت افراد کمیته امداد امام خمینی 
)ره( بین 2.2 تا 2.5 میلیون تومان ســود مربوط به عملکرد سال 
گذشــته واریز خواهد شــد و ما اصرار داریم سود در دو نوبت آخر 

پاییز و آخر زمستان برای ذی نفعان واریز شود.
وی همچنین گفت: طی 15 سال گذشته حدود 3.5 میلیون نفر از 
سهامداران عدالت فوت شده اند و برای انتقال قهری سهام این افراد 
به وراث احتمالا ترتیبی اتخاذ می شــود که بر اساس حروف الفبا یا 
تاریــخ فوت این افراد مردم به کارگزاری ها مراجعه کنند اما قبل از 
آن ســهامداران عدالت باید توجه کنند که وارد لینک های فضای 
مجازی نشوند و هیچ پولی پرداخت نکنند که این سایت ها درصدد 

خالی کردن حساب سهامداران عدالت هستند.

بورساقتصاد کلان

رئیس سازمان خصوصی سازی خبر داد:

جزئیاتی از تخصیص سهام عدالت جدید ۱۰ میلیون تومانی

معاون وزیر ارتباطات:

ساخت ماهواره پارس۲ آغاز شده است

افزایش ۲۲63 واحدی شاخص بور سانتقال قهری سهام عدالت متوفیان تا آخر مهر ماه

اقتصاد کلان

ارتباطات

تسنیم- چند روز گذشته بود که علی حسین 
رعیتی فرد، معاون روابط کار وزارت کار درباره 
ترمیم مزد کارگران گفته بود که ســال آینده 
تصمیم بهتری می گیریم. به عبارتی آب پاکی 
را بــر روی دســت کارگران ریخــت تا اینکه 
کارگــران امید بــه ترمیم مزد ســال 1402 

نداشته باشند.
در حالــی نماینــدگان کارگران در شــورای 
عالی کار چندین بــار تقاضای افزایش مجدد 
مــزد را مطرح کرده اند، این بــار معاون وزیر 
کار با اعــلام اینکه دســتمزد ســالی یکبار 
افزایــش می یابد، گفت: صرفاً یکی از شــرکا 
 نمی تواند تقاضــا بدهد و بخواهد دســتمزد 

اضافه شود.
معاون روابط کار اظهار داشت: قبول دارم که 
معیشــت کارگران در شــرایط تورمی سخت 
شده اســت، اما حداقل حقوق کارگران سالی 
یک بار مشــخص می شــود. اگر قرار باشــد 

تصمیم جدیــدی گرفته شــود، باید در یک 
فرایند سه جانبه  باشد که هنوز به جمع بندی 

نرسیده ایم.
   بــا اظهــارات معاون وزیــر کار 

سه جانبه گرایی زیرسوال رفت
محمدرضاتاجیک،  نماینده کارگران در شورای 
عالی کار با انتقاد از اظهارات معاون روابط کار 
گفت: انتظار ما این بود که همراهی از ســمت 
دولتی ها بیشــتر باشــد. نمایندگان کارگران 
درخواســت افزایــش مــزد نداشــتند، بلکه 
درخواســت بررسی وضعیت معیشت کارگران 

را داشتند.
تاجیک با اشــاره به درخواست کارگران برای 
برگزاری جلســه شــورای عالی کار پیرامون 
بررســی وضعیت مزدی گفت: انتظار می رفت 
که درخواســت کارگران که قانونی و کمترین 

مطالبه آنها بود مورد توجه قرار می گرفت.
وی ادامــه داد: از آنجایی که در آن جلســات 

طولانــی تعیین مزد نمایندگان کارگری مدام 
درباره تورم روبه افزایش کشور و ناکافی بودن 
دســتمزد صحبت می کردند، آقایان قول مهار 

تــورم را به ما دادند و بیان شــد در غیر این 
صورت جلســه ای برگزار می گردد و شــرایط 

مجدداً سنجیده می شود.

متأســفانه علی رغــم اینکــه در بســیاری از 
بخش هــا تــورم کنترل نشــد و مشــکلات 
معیشتی کارگران بیشتر هم شد، ولی باز هم 
به درخواســت کارگران برای برگزاری جلسه 

توجه نشد.
 تاجیک با بیان اینکه اصل سه جانبه گرایی در 
این مسئله زیرسؤال رفت گفت: مطابق قانون 
هر کدام از اعضــا می توانند بــرای برگزاری 

جلسه درخواست خود را ارائه کنند.
تاجیــک در ادامه گفت: اکنــون من نماینده 
کارگــر به فراخــور وضعیت موجــود، وقتی 
تقاضای برگزاری جلســه با محوریت دستمزد 
دارم، توقع دارم شرکای اجتماعی این موضوع 
را پذیرفتــه و جلســه را برگــزار کنند؛ لزوم 
بررسی که به معنای افزایش دستمزد نیست! 
اصلا شــاید وزیــر کار و کارفرمایان ما را قانع 
کردند، شاید داده های ما اشتباه است، چرا از 

برگزاری جلسه طفره می روند؟

نماینده کارگران: 

دولت جلسه شورای عالی کار را برگزار کند، حتی اگر مخالف افزایش مزد است

رفاه 

بازار



کمپانی »Legendary Entertainment« حق ســاخت فیلم سینمایی بر 
اســاس رمان »کیمیاگر« را در اختیار گرفتــه و جک تورن نیز برای برای 
نگارش فیلم نامه اقتباســی از این رمان محبوب سال ۱۹۸۸ استخدام شده 

است. 
لارنس فیشبورن پس از گرفتن حقوق ساخت این فیلم اقتباسی از برادران 
وارنر، به مدت ۱۶ سال می خواست فیلمی بر اساس کتاب پرفروش کوئلیو 
بسازد. کمپانی برداران وارنر حق ساخت فیلم بر اساس کتاب کوئلیو را در 

سال ۲۰۰۳ کسب کرده بود.
در ســال ۲۰۰۸، شــرکت واینســتاین به عنوان تهیه کننــده با همکاری 
فیشبورن وارد پروژه شد و در سال ۲۰۱۵، به نظر می رسید که ادریس البا 
برای بازی در نقش اصلی این فیلم اقتباســی انتخاب شــده و خود لارنس 
فیشــبورن قرار بود این فیلم را کارگردانی کند اما چند ماه بعد این پروژه 

به مشکل خورد و متوقف شد. 
در سال ۲۰۱۶ کمپانی PalmStar Media حقوق این فیلم و فیلم نامه های 
توسعه یافته را به مبلغ پنج میلیون دلار به دست آورد و ویل اسمیت و جادا 
پینکت اسمیت برای پیوستن به این پروژه قرارداد امضا کردند اما در نهایت 
این پروژه نیز راه به جایی نبرد تا ســرانجام امســال این پروژه به کمپانی 

Legendary Entertainment رسید.

رمان »کیمیاگر« نوشــته پائولو کوئلیو از زمان انتشــارش در سال ۱۹۸۸ 
بیــش از ۱۰۰ میلیون نســخه فروخته اســت و رکورد گینــس را برای 
بیشــترین آثار ترجمه شــده توســط یک نویســنده زنده در اختیار دارد. 
داســتان این رمان به زندگی یک چوپان اسپانیایی جوان به نام سانتیاگو 
 می پردازد که رؤیایی دارد و در جســت وجوی یافتن گنج پنهان جهان در

اهرام بزرگ مصر است.

»قهوه عثمانی« آماده شد 
 مراحــل تولید و پس از تولید مســتند ســینمایی »قهوه عثمانی« به نویســندگی و 
کارگردانی نوژان حیدری و تهیه کنندگی میثم کریمی و رکسانا قهقرایی به پایان رسید.

این اثر سینمایی درباره ماجراجویی در شهر استانبول است.
راوی فیلم به دنبال بررســی تاریخ، فرهنگ و عوامل توسعه در شهر به لایه های پنهان 

آن سر می زند و مکاشفه های هیجان انگیزی را به ارمغان می آورد.
برج گالاتا، مســجد ایاصوفیه، ایستگاه قطار سیرکه جی، هتل پرا، میدان تقسیم، خیابان 
اســتقلال، موزه معصومیت، خانه آتاتورک و محله ایرانی های مقیم اســتانبول و… از 

لوکیشن هایی است که این اثر در آن فیلم برداری شده است.
اثر را  نویســندگی و روایت این 
نــوژان حیدری برعهده داشــته 
و حامــد جــوادی و علی مرادی 
فیلم برداران ایــن پروژه بوده اند. 
همچنین مهراب حسینی و نوژان 
حیدری تدوین این اثر را برعهده 

داشته اند.
امیــد رجبی صدابردار نریشــن 
»قهوه عثمانی« و مسعود نجاران 

مترجم این فیلم بوده اند.
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جودوکار فارسی در ترکیب تیم ملی اعزامی
 به جام ریاست جمهوری تاجیکستان

به گزارش پایــگاه خبری اداره 
کل ورزش و جوانــان اســتان 
فارس، وحیــد زارع نژاد، رئیس 
هیئت جــودو فارس گفت: تیم 
ملی جودو مــردان ایران صبح 
روز سه شــنبه۱۱ مهرماه برای 
بین المللی  تورنمنت  در  حضور 
جام ریاست جمهوری راهی این 

کشور شد.
مهدی فتحی پور، جودوکار اســتان فارس به همراه ابوالفضل محمودی و قاســم 

باغچقی با سرمربی گری حسین قمی عازم این مسابقات شدند.

آغاز اردوی تیم ملی وزنه برداری جوانان کشور
در مرودشت

به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فارس، آرش حبیبی، 
رئیــس هیئت وزنه برداری فارس گفت: آخریــن مرحله اردوی آمادگی تیم ملی 
وزنه برداری جوانان جهت شرکت در مسابقات قهرمانی جهان، از روز گذشته ۱۲ 

مهر در شهرستان مرودشت آغاز شد.
حبیبی در این خصوص گفت: شهرستان مرودشت میزبان آخرین مرحله اردوی 
آمادگی تیم ملی وزنه برداری جوانان جهت شــرکت در مسابقات قهرمانی جهان 
است. رئیس هیئت وزنه برداری فارس ادامه داد: این اردو با شرکت ۲۵ ورزشکار 

آغاز شده و تا ۲۵ آبان ماه ادامه خواد داشت.

بیلیارد باز شیرازی عازم مسابقات جهانی
 پاکت بیلیارد قطر شد

به گزارش پایگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان استان فارس، علی 
جعفــری، رئیس هیئــت بولینگ 
و بیلیارد فارس گفت: مســابقات 
جهانی پاکت بیلیارد از تاریخ ۱۱ 
الی ۱۷مهرماه در شهر دوحه قطر 
با حضور ۱۲۸ نفر ورزشــکار برتر 

جهان برگزار می گردد
 رئیس هیئت بولینگ و بیلیارد فارس افزود: مهدی راســخی ورزشکار شیرازی 
جهت حضور در مســابقات جهانی پاکت بیلیارد عازم دوحه قطر شــد. جعفری 
گفت: راســخی، مقام اول رنکینگ پاکت بیلیارد ایران تنها نماینده کشورمان در 

این دوره از مسابقات می باشد.

شیراز میزبان مسابقات دوچرخه سواری کوهستان 
قهرمانی کشور

بــه گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فارس، میثم قائدی، 
رئیس هیئت دوچرخه سواری استان فارس اعلام کرد: مسابقات دوچرخه سواری 

کراس کانتری کوهستان قهرمانی به میزبانی شهر شیراز برگزار می شود.
وی افزود: رکاب زنان در دو بخش آقایان و بانوان از ۱4 الی ۱۶ مهرماه به رقابت 

می پردازند.
در پایــان قائدی از حمایت و همــکاری مدیرکل و معاونیــن ورزش و جوانان 
اســتان فارس، رئیس اداره ورزش شهرستان شیراز و همچنین شرکت طراحی و 
مهندسی صنایع پتروشیمی )پیدک( در برگزاری این رویداد تقدیر و تشکر کرد.

ورزش

هفت ســال از ساخت »زیر ســقف دودی«، 
آخرین فیلــم پوران درخشــنده می گذرد و 
مدت هاســت که خبــری از او نیســت. این 
کارگردان در چند ســال گذشــته در تدارک 
ســاخت فیلمی با نام »هیس پســرها فریاد 
نمی زننــد« بــود کــه فیلم نامــه آن را پس 
از تحقیقــات زیــاد میدانی، کارشناســی و 
کتابخانه ای نوشت و ســال ۱۳۹۶ به وزارت 
ارشــاد تحویل داد و یک ســال بعد هم مجوز 

ساخت آن را گرفت.
اما مقدمات ســاخت فیلم فراهم نشد و شیوع 
کرونا هم تولیدات ســینمایی زیــادی را به 

تعویق انداخت.   
درخشنده در پاســخ به اینکه این روزها چه 
می کند و آیا ســاخت فیلمــش را رها کرده 
اســت، توضیح داد: اصلًا قصد رها کردن این 
فیلم نامه را ندارم، یعنــی دلیلی وجود ندارد 
که آن را کنــار بگذارم. من در یک جامعه به 

همراه مردم زندگی می کنم و مســئله آن ها 
مســئله من نیز هســت. آن ها خانواده بزرگ 
من هســتند و نمی توانم به یک سری مسائل 
مهم نپردازم. منتها باید پروانه ســاخت فیلم 
را تمدید می کردم و قرار شــد فیلم نامه را در 
شورای پروانه ساخت بخوانند که هنوز جوابی 

نگرفتم و منتظرم.
او اضافه کرد:  برای این فیلم نامه خیلی زحمت 
کشیدم چون موضوع آن با نگاه من به مسائل 
خانوادگی و بچه ها همســو است و تولید آن 
مثل یک بار ســنگین روی دوشم می ماند که 

اصلًا نمی خواهم آن را زمین بگذارم.  
وی ادامه داد: در حال حاضر مشغول نوشتن 
رمانی هســتم با نام »مادرم ایــران« که هم 
سرگذشــت مادرم اســت و هــم نگاهی به 
تاریخ دارد و داســتان آن از دوره قاجار شروع 

می شود و تا به امروز کرمانشاه می رسد.
درخشــنده با اشــاره به اینکه در چند وقت 

اخیــر پیشــنهادهای زیادی برای ســاخت 
سریال داشــته اســت، گفت: قصد دارم این 
رمان را برای ســاخت یک ســریال در شبکه 
نمایش خانگی آمــاده کنم و ترجیح می دهم 
یک ســریال جذاب خانوادگی داشــته باشم. 
فکر می کنم  با توجه بــه اینکه فیش برداری  
را هم از دوران کرونا شروع کرده بودم، امسال 

نوشتن رمان تمام شود.
او در بخشــی دیگر از ایــن مصاحبه درباره 
موضوعی که در ارتباط با »زنگ ســینما« در 
مدارس در شــورای عالی سینما مطرح کرده 
است، بیان کرد:  این باور و اعتقاد من است که 
اختصــاص دادن یکی از زنگ ها و کلاس های 
درســی مدارس به ســینما راهی اســت تا 
دانش آموزان متوجه مســئله ای به نام تحلیل 
شوند تا یاد بگیرند مسائل را چگونه تجزیه و 
تحلیل کنند. به نظرم باید یک ساعت درسی 
به نام زنگ سینما یا هر اسم دیگری در برنامه 
آموزشی مدارس وجود داشته باشد تا بچه ها 
و معلم هــا کنار هم فیلــم ببینند و بعد آن را 
تجزیــه و تحلیل کنند. اگــر این اتفاق بیفتد 
طبیعتاً فیلم های بیشــتر و بهتری برای این 

قشر سنی ساخته خواهد شد.
این فیلم ســاز که عضو مرکز بین المللی فیلم 
کودکان و نوجوانان )ســیفژ( نیز هست، ادامه 

داد: درس سینما بسیار مهم است از این جهت 
که بــه بچه ها در مواجهه با مســائل مختلف 
نگاه و ایده می دهد. این نگاه جست وجوگر در 
سینما علاوه براینکه وجوه تربیتی و آموزشی 
بــرای بچه هــا دارد، به دانش آموزان بســیار 
کمک خواهد کرد چون درس سینما می تواند 
درس زندگی باشــد؛ همه ما زندگی کردن را 
از مدرســه یاد می گیریم و بــه همین دلیل 
برقراری این واحد درســی اهمیت و کارکرد 

زیادی دارد.
درخشــنده درباره اینکه اگر قرار بر راه اندازی 
زنگ ســینما در مدارس باشد محتوا به لحاظ 
کمی و کیفی مهم خواهد بــود، گفت:  قطعاً 
همین طــور اســت در صورتــی کــه در این 
ســال ها فیلم های مرتبط با سینمای کودک 
کم ســاخته شــده اســت اما وقتی ببینیم 
نیاز یک جامعه کودک و نوجوان این اســت 
که برای آن ها محتوا درســت شــود طبیعتاً 
همــه بخش های مرتبــط بایــد برنامه ریزی 
کننــد و از مســئولین کشــوری گرفتــه تا 
ســازمان ها نهادها و بعد هم فیلم سازان فعال 
می شــوند تا همان طور که همیشــه بهترین 
ســینمای ما، ســینمای کودک بــوده و در 
بعضی دوره ها با همین ســینمای کودک در 
دنیا شــهرت پیدا کردیــم، در این دوران هم 

 برای دانش آموزان بــا برنامه و اهدافی جدید 
فیلم بسازیم.  

کارگردان فیلم »پرنده کوچک خوشــبختی« 
تأکید کــرد: این کار حتماً بــه پژوهش نیاز 
دارد و بایــد فیلم هایــی ســاخته شــود که 
در تمــام مــدارس نمایش داده شــوند. این 
کار در کنــار بخــش آموزشــی و تربیتی به 
 بــار اقتصادی ســینمای کــودک نیز کمک 

خواهد کرد.
البتــه مهم تریــن نگاه مــن بــرای برقراری 
»زنگ ســینما« بحث آموزشــی و تربیتی و 
روان شــناختی آن اســت چون در این زمان 
نیاز داریم که این بحث ها جدی گرفته شوند. 
باید جست وجوگری و تفکر را برای بچه ها در 
از دوران دبســتان نهادینــه کنیم و امیدوارم 
 این مســئله از سوی آموزش و پرورش جدی 

گرفته شود.
درخشنده در پایان اضافه کرد: این چرخه باید 
بین خانه و مدرســه ادامه پیــدا کند، چرا که 
نگاه آن به آینده اســت. آینده برای برای هر 
کشــوری معنا دارد و نمی توان سَرسَری با آن 
برخورد کرد. باید برای این آینده سازان کشور 
برنامه ریزی درستی انجام داد تا مسائل زیادی 
را یــاد بگیرند که در این کار نقش معلمان را 

نیز نمی توان نادیده گرفت.

بــه گزارش ایرنا، تیم فوتبــال امید ایران بعد 
از شکســت برابر تیم امید ازبکستان از صعود 
به دور نهایی رقابت های جام ملت های آســیا 
باز ماند تا بدین ترتیب حسرت حضور فوتبال 
ایران در المپیک ۵۲ ساله شود. بعد از ناکامی 
تیم ملی ایران در راه صعود به المپیک ۲۰۲4 
پاریس شــاگردان رضــا عنایتی بــا ترکیب 
متفــاوت راهــی بازی های آســیایی ۲۰۲۲ 

هانگژو شدند.
عنایتــی برای حضور هرچه بهتر در بازی های 
آســیایی تغییرات زیــادی را در ترکیب امید 
انجام داد و تنها ۸ بازیکن تیم امید در مرحله 
مقدماتی انتخابی المپیــک پاریس را با خود 
به هانگژو برد. محمدحســین اسلامی، سامان 
تورانیان، حســین گودرزی، سینا سعیدی فر، 
سامان فلاح، یاسین ســلمانی، امیر جعفری، 
آریــا برزگــر ۸ بازیکنــی بودند کــه هم در 
ازبکســتان تیم امید را همراهی کردند هم در 
چین. در ادامه نیز عنایتی بازیکنانی هم چون 
سیدحسین حســینی، ارسلان مطهری، امید 
حامدی فر، محمــد عمری، محمد خدابنده لو، 
ســینا شاه عباسی و محمدرضا غبیشاوی را به 
تیم امید دعوت کرد تا تیم امید بتواند ضمن 
جبــران ناکامی خــود در راهیابی به المپیک 
فوتبــال ایــران را بعد از ۱۷ ســال به مدال 
برساند اما با شکست ناباورانه برابر هنگ کنگ 
ناکامی تیم امید را در یک ماه اخیر کامل شد.

    برخورد دوگانه در دعوت بازیکنان
آریا یوســفی، محمدحســین نــژاد و محمد 
قربانی سه بازیکن سپاهان بودند که در مرحله 
انتخابی المپیک در تیم امید حضور داشــتند 
اما در بازی های آسیایی خبری از این بازیکنان 
نبود. با توجه به حاشــیه های ایجاد شــده در 
خصوص حضور بازیکنان پرســپولیس در تیم 
امید. سؤالی که به وجود می آید این است که 
علت دعوت نشدن بازیکنان سپاهان چیست 
آن هم در صورتی که بازیکنان پرســپولیس و 
استقلال در این بازی ها حضور داشتند اما چرا 

خبری از بازیکنان سپاهان نبود؟
شاید توجیه آقایان در تیم امید حضور سپاهان 
در لیگ قهرمانان آســیا بود اما پرســپولیس 
هم نماینده ایران در این مســابقات بود. چرا 
بازیکنان پرسپولیس هرچند برای دو بازی به 
هانگژو رفتند اما خبری از بازیکنان ســپاهان 
نبود؟ یا اگر قرار بود آن قدر حاشــیه درست 
شــود بهتر نبود پرسپولیسی ها هم به هانگژو 
وقتی جالب تر می شــود  موضوع  نمی رفتند؟ 
که بدانیم بازی سپاهان و فولاد در چارچوب 
هفته پنجم رقابت های لیگ برتر درحالی لغو 

شــد که تنها شاه عباسی و غبیشاوی از فولاد 
در تیم امید حاضر بودند و تنها بازی  تیم های 
لغو می شد که حداقل ۳ نماینده در تیم امید 

داشته باشند.
   یک بام و دو هوایی فدارسیون

فدراســیون فوتبال در فصل جدید به منظور 
حمایــت از بازیکنان جوان و حضور فعال آنها 
در لیگ برتر قوانینی را وضع کرد که علی رغم 
انتقاداتی که به آن وارد است، می تواند موجب 
ظهور ستاره های جوان در فوتبال ایران شود. 
اما ســؤالی که پیش می آید این اســت که با 
وضع این قانون و حمایــت از جوانان چرا در 
این دوره از رقابت ها ســعی نشد به جوان ترها 
میدان داده شــود تا کسب تجربه کنند. شاید 
اگــر باز بازیکنــان جوان و جویــای نام برابر 
هنگ کنگ شکست می خوردیم می شد جوان 
بودن تیم را بهانه کرد. از طرفی با این تصمیم 
نیاز نبــود رقابت های لیگ برتــر با آن همه 
حاشــیه و درگیری تعطیل شود و در نتیجه 
حضــور امید در این رقابت هــا هیچ خروجی 

نداشته باشد.
   تیم امید و سرمربی که فقط بهانه می آورد

ســرمربی تیم امید در زمان بازگشت به ایران 
در فــرودگاه امام خمینــی )ره( گفت: هیچ 
کس جرأت نداشــت این تیــم را بگیرد. من 
ریســک کردم چون واهمه ای از این اتفاقات 
ندارم. درســت است با تیم امید همچون بچه 

سرراهی برخورد شد و بعد از ۹ ماه در آستانه 
رقابت ها یاد این افتادند که تیم سرمربی ندارد 
اما وقتی کســی مســئولیت کاری را برعهده 
می گیرد باید همه جوانب را بســنجد. آن هم 
عنایتی که معتقد اســت ریسک کرده است و 

حال باید پای همه چیز آن بایستد.
ســرمربی تیــم امیــد در خــلال برگزاری 
بازی های آســیایی بعد از برد راحت این تیم 
برابر مغولســتان و صعود به عنوان صدرنشین 
در نشســت خبری این بازی گفت: شــانس 
من اســت که تمام اتفاقات فوتبال ایران باید 
با من باشد. ســؤالی که به وجود می آید این 
است که مگر ســرمربی تیم امید آگاه نبوده 
که این تیم چه شــرایطی را دارد. اگر با علم 
و آگاهی این مســئولیت را پذیرفته پس باید 
پای بــد و خوب آن بایســتد و جای طلبکار 
بــودن از مردم عذرخواهی کنــد. اگر آگاه به 
شــرایط نبوده پس باز هم اشتباه از سمت او 
بوده اســت. چطور می تــوان از مربی که آگاه 
به شــرایط این تیم نبوده است و چشم بسته 
 هدایــت آن را قبول کرده انتظار نتیجه گیری 

داشته باشیم.
این مربــی در چندین نوبت نســبت به نبود 
بازیکن و دســت خالی خود اعتــراض کرد، 
امــا این انتقاد بــاز هم متوجــه او و مدیران 
فدراسیون است که همکاری های لازم جهت 

حضور بازیکنان را فراهم نکردند.

بــه گــزارش باشــگاه خبرنــگاران، الهــلال در یکی از 
بازی هــای حســاس هفتــه دوم مرحلــه گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا در ورزشــگاه آزادی به مصاف نســاجی 
رفــت و در این بازی خارج از خانه توانســت با ســه گل 
 به پیروزی برســد و به صدر جــدول رده بندی این گروه

صعود کند.
نیمار که در این بــازی در ترکیب اصلی الهلال به میدان 
رفت گل دوم این تیم را به زیبایی به ثمر رســاند. روزنامه 
مارکا به درخشــش نیمار در این بازی واکنش نشان داد 
و نوشــت: نیمار جدای از هیاهوی ورزشــگاه و سکو ها در 
ایران درخشید و نخستین گلش را در لیگ قهرمانان آسیا 

به ثمر رساند.
این نخستین گل نیمار با پیراهن الهلال بود که البته یک 
رکورد را برای او به دنبال داشت. نیمار به نخستین بازیکن 
در تاریخ تبدیل شد که توانسته در سه رقابت بزرگ لیگ 
قهرمانــان اروپا، جام لیبرتادورس و لیگ قهرمانان آســیا 
گلزنی کنــد. او پیش از این قهرمانــی در لیگ قهرمانان 

اروپا و جام لیبرتادورس را به دســت آورده است و امیدوار 
اســت که با الهلال هم قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا را 

تجربه کند.
الهلال پرافتخارترین تیم تاریخ لیگ قهرمانان آسیاست و 
با بازیکنان سرشناســی که دارد کار سختی برای قهرمانی 

در این رقابت بزرگ ندارد.

بــه گزارش فارس، مهــدی نبی، نایب رئیس فدراســیون 
فوتبال و سرپرســت تیم ملی به همــراه دیگر نمایندگان 
ایــران در کارگاه توجیهی جام ملت های آســیا شــرکت 

کردند.
امیرقلعه نویی، سرمربی تیم ملی نیز برای آخرین ارزیابی 
وضعیت محل اقامت، زمین تمرین و ورزشگاه های ۳ بازی 

گروهی تیم ایران در دوحه حضور دارد.
در این کارگاه آخرین برنامه های قطر در حوزه های مختلف 
تیم های حاضر در این مسابقات تشریح می شود.در برگزاری جام ملت های آســیا در حضــور نمایندگان 

به گزارش ایســنا، نماینده کشــتی ایــران در یازدهمین 
 روز از بازی هــای آســیایی هانگــژو موفــق به کســب 
مدال برنز شــد. بنابراین ایــران در روز یازدهم با ۶ مدال 

طــلا، ۱4 نقره و ۱۷ برنز و مجموع ۳۷ مدال همچنان در 
رده یازدهم قرار دارد.

هنوز مدال برنز کشتی در جدول به روز نشده است.

رونمایی از کتاب »به ژرفای زیبایی«

همزمان با خجســته زادروز پیامبر اســلام 
و امام جعفــر صادق، از کتــاب »به ژرفای 
زیبایی« رونمایی شــد. ایــن کتاب در ۲۱۵ 
صفحه بــا تــلاش محمدمهدی اســدزاده، 
ســمیه فریدونی نــژاد و زینب اســدزاده از 
ســوی انتشــارات شرق بنفشــه چاپ شده 
اســت. محمدمهدی اســدزاده در این باره 
گفت: با بررســی ۱4 بازگردان فارسی قرآن 
کریم که در یک سده گذشته، بیش از دیگر 
بازگردان هــا به زیر چاپ رفته اند، به این نیاز 
پی بردیم که بایســتی بازگردان فارسی سره 
از قرآن را بتوانیم عرضه کنیم. اســدزاده با 

اشــاره به این که در آغاز، می خواســتیم آن را در یک مقاله کوتاه عرضه کنیم، 
افزود: پس از بررســی نخســت بازگردان ها، با دریای ژرفناکی روبه رو شدیم که 
با بررســی واژه به واژه و گزاره به گزاره در برخی از دائره المعارف های فارســی 
و عربی و بهره گیری از شناخته شــده ترین تفسیرهای یک سده گذشته، تنها به 
بازگردان ســوره حمد رســیدیم و هنوز راه برای رسیدن به بازگردان همه قرآن 

بسیار دراز است.

رونمایی از پوستر پویانمایی »مسافری از گانورا«
 و مستند »نجواهای شکسته«

طی مراســمی در سازمان ســینمایی ســوره و در آســتانه برگزاری جشنواره 
بین المللــی فیلم های کــودکان و نوجوانان، با حضور ســرمایه گذاران و اعضای 
شورای راهبری تولید فیلم، از پوستر رســمی پویانمایی سینمایی »مسافری از 
گانورا« رونمایی شــد. طراحی پوســتر این فیلم را »ســیروان مهدوی« برعهده 
داشته اســت. پویانمایی سینمایی »مســافری از گانورا« نیز از تولیدات جوانان 

هنرمند مشهدی است.
»مســافری از گانورا« برای اولین بار در بخش مســابقه بلند داســتانی ســی و 
پنجمین جشــنواره بین المللی فیلم های کــودکان و نوجوانان اصفهان، روز ۱۵ 

مهرماه، ساعت ۱۸ در پردیس سینمایی چهارباغ رونمایی خواهد شد.
داستان »مســافری از گانورا« درباره موجودی فضایی است که به زمین می آید 
و با کمک پســری معلول به جست وجوی فرمانروای سیاره خود که در زمین گم 

شده می رود تا صلح را به سرزمینش بازگرداند.
همچنین همزمان با حضور مستند »نجواهای شکسته« در جشنواره بین المللی 

یاماگاتا ژاپن، از پوستر بین المللی این اثر رونمایی شد. 
 مســتند »نجواهای شکســته« به کارگردانی امیر اطهر و امیرمسعود سهیلی و 
تهیه کنندگــی مهدی مطهر از ۵ تــا۱۲ اکتبر )۱۳ تا ۲۰ مهر( رقابت خود را در 

جشنواره بین المللی یاماگاتا ژاپن آغاز می کند.
مســتند نجواهای شکســته تنها اثر ایرانی بخش رقابتی جشنواره است که در 
بخش جریان های نو سینمای آســیا، با فیلم های مطرحی از کشورهای فرانسه، 
مجارستان، آمریکا، استونی، چین، کره، ژاپن، هند، میانمار، مصر، سوریه و لبنان 
به رقابت می پردازد. این مســتند روایتی هنرمندانه از درد مشترک اهالی شهری 
است که سازهای شکسته  خود را از آوار جنگ بیرون می کشند و دوباره سعی بر 

این دارند که روح موسیقی و هنر را در شهر جاری کنند.
جشنواره دوسالانه بین المللی فیلم مستند یاماگاتا در شهر یاماگاتای ژاپن برگزار 
می شود. این جشنواره که دروازه ورود فیلم های معتبر آسیایی به شماره می رود، 

بهترین آثار مستند از سراسر جهان را به نمایش می گذارد.

تأکید پوران درخشنده بر راه اندازی زنگ سینما؛ 

 »مادرم ایران« را می سازم

»کیمیاگر« بالاخره به سینما می رود

نقش »عنایتی« در ناکامی تیم امید؛ کمتر بهانه بیاور

واکنش روزنامه مارکا به درخشش 
»نیمار« در آزادی

پویانمایی

کتاب

حضور نمایندگان تیم ملی ایران 
در کارگاه جام ملت های آسیا

جدول مدالی بازی های آسیایی در یازدهمین روز
ایران همچنان در رده یازدهم



مدیر بازرسی جهاد کشاورزی فارس خبر داد: 
آغاز ارزیابی عملکردجهاد کشاورزی 

شهرستان های فارس

به گزارش ســبحان، مجید تبســم، مدیر بازرســی، ارزیابــی عمکرد و 
پاســخگویی به شکایات ســازمان جهاد کشاورزی اســتان فارس از آغاز 
عملیــات ارزیابــی عملکرد ســال 1401 مدیریت جهاد کشــاورزی 37 

شهرستان این استان از اوایل مهرماه خبر داد.
تبســم با اشــاره به اینکه در اولین مرحله ارزیابــی طرح ها و پروژه های 
مدیریت جهاد کشــاورزی شهرســتان های آباده، اقلیــد، بوانات و زرقان 
انجام شده اســت، گفت: فرآیند ارزیابی ها تا اوایل اسفندماه برای تمامی 

 شهرستان ها به پایان خواهد رسید.
وی افزود: پس از استخراج نقاط قوت و نارسایی ها، گزارش های جداگانه ای 
برای رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، مدیریت های ستادی به 

فراخور حوزه عملکرد و مدیریت های شهرستان ارسال می شود.
ایــن مســئول با بیــان اینکــه عملکرد ها بــر اســاس موافقت نامه های 
مالی، دســتورالعمل ها و شــاخص های تعیین شــده بررســی و ارزیابی 
می شــوند، خاطرنشــان کــرد: بازخــورد ایــن ارزیابی هــا و گزارش ها 
 باعث اصــاح و بهبود روند اجــرای طرح ها و پروژه ها در شهرســتان ها 

می شود.
تبســم خاطرنشــان کرد: در پایان ارزیابی ها نتایج کلــی از این عملیات 
جمع بندی می شــود تا در تصمیم گیری ها، رفع نارسایی ها، بهبود فرآیند 
ارائه خدمات و رســیدن به اهداف ســازمانی و نیز در ارزشیابی عملکرد 

مدیران و کارکنان مورد استفاده قرار گیرد.

آغاز برداشت بیش از هزار تن میوه به ازباغات 
شهرستان مرودشت

به گزارش ســبحان، منصور امیریان، مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان 
مرودشــت ازآغاز برداشت محصول »به« از باغات شهرستان مرودشت در 

مهرماه خبر داد و گفت: برداشت به تا آبان ماه ادامه دارد. 
امیریان اظهار کرد: ســطح زیر کشــت باغات به در شهرستان 40 هکتار 
می باشــد که از این میزان، 35 هکتاربارور و 5 هکتار غیر بارور می باشد. 
وی افزود: ارقام رایج در شهرســتان از نوع محلی و اصفهانی می باشد که 
رقــم محلی در باغات قدیمی  و رقم اصفهانی در باغات جدید تر  کشــت 

گردیده اند.
امیریان بیان کرد: متوســط عملکرد به در باغات شهرســتان 30 تن در 
هکتار می باشــد و پیش بینی می گردد بیش از 1000 تن میوه به مرغوب 
و معطر تولید گردد و محصول تولیدی عاوه بر تأمین نیاز شهرســتان به 

مرکز و دیگر شهرستان های استان نیز ارسال می شود.

شهردار منطقه 9 شیراز:
در طرح جهش آسفالت کلیه محلات را مدنظر 

قرار می دهیم

به گزارش ســبحان، شهرداری منطقه 9 شیراز از اجرای عملیات گسترده 
آســفالت در معابر و محله های شــهرداری منطقه خبر داد و گفت: روند 
آســفالت ریزی و بهســازی معابر در راستای جهش آســفالت به صورت 

مستمر در منطقه 9 در حال اجرا می باشد.
عبدالصالح رســتم زاده، شهردار منطقه 9 بیان نمود: آسفالت معابر یکی از 
مهم ترین برنامه های شــهرداری می باشد و در همین راستا اجرای روکش 
آسفالت کوچه 7 خیابان سپیدار شهرک رضوان به متراژ 2000 متر مربع 

اقدام گردید.
رســتم زاده شــهردار منطقه افزود: عملیات گسترده آســفالت معابر در 
راســتای افزایش ضریب ایمنی و ســهولت تردد خودروها و دست یافتن 
به اســتانداردهای مطلوب شهری صورت می گیرد و سعی بر آن داریم که 
بر اســاس نیازمندی محات و با توجه به برنامه ریزی صورت گرفته کلیه 
محات را مدنظر قرار دهیم تا شــاهد کاهش مشــکات تردد شهروندان 

باشیم.
این مقام ارشد شهرداری منطقه 9 خاطر نشان کرد: طی شهریورماه سال 
جاری میزان 59 هزار متر مربع اجرای زیرســازی و روکش آســفالت در 
سطح معابر منطقه را داشته ایم و امید آن داریم در ماه های بعدی بتوانیم 

این روند را با شتاب بیشتری ادامه دهیم.

طی اعلام رسمی صورت گرفت؛
حمایت دانشگاه شیراز از همایش بین المللی 
کتابخانه های عمومی  و کسب وکارهای کوچک

به گزارش ســبحان، دانشــگاه شــیراز طی مکاتبه رســمی  با دبیرخانه 
همایــش بین المللی کتابخانه هــای عمومی  و کســب وکارهای کوچک، 
حمایــت علمــی  و معنوی خــود را از برگزاری این همایش که توســط 
نهــاد کتابخانه های عمومی  کشــور و با همکاری انجمــن علمی ارتقای 
 کتابخانه هــای عمومــی  ایــران و انجمن جامعه شناســی ایــران برگزار 

می شود، اعام کرد.
همایش بین المللــی »کتابخانه های عمومی  و کســب وکارهای کوچک« 
بــا هدف شناســایی راهکارها، ایده هــا، تجربه ها، ضعف هــا، چالش ها و 
چشــم اندازها برای اســتفاده از ظرفیت کتابخانه هــای عمومی  به منظور 
مشــارکت فعال در فضای کسب وکار کشــور و فراهم آوردن بستری برای 
توجه به نقش و جایگاه کتابخانه های عمومی  در رونق بخشــی اقتصادی با 
حمایت از اقدامات کارآفرینانه و کسب وکارهای کوچک، با مشارکت نهاد 
کتابخانه های عمومی  کشور و انجمن علمی  ارتقای کتابخانه های عمومی 
 ایران در روزهای 25 و 2۶ مهرماه 1402 به میزبانی شــهر مشهد برگزار 

خواهد شد. 
عاقه مندان برای اطاعات بیشــتر می توانند بــه تارنمای این همایش به 

نشانی conf2.ipla.ir مراجعه کنند.

مدیرکل سیاسی استانداری فارس خبر داد: 
برگزاری کارگاه آموزش فرآیند های

 برگزاری انتخابات

به گزارش سبحان، محمد رضایی، مدیرکل سیاسی انتخابات و تقسیمات 
کشــوری اســتانداری فارس گفت: کارگاه دو روزه آمــوزش فرآیند های 
برگزاری انتخابات و همچنین بررسی قانون انتخابات با حضور فرمانداران 
و بخشــداران اســتان در استانداری فارس برگزار شــد. در این کارگاه از 
ظرفیــت مربیان انتخابــات اداره کل سیاســی و انتخابات اســتانداری 
 اســتفاده و همچنین با برنامه ریزی کمیته آموزش ستاد انتخابات استان 

انجام شد.
مدیرکل سیاسی انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری فارس افزود: با 
تأکید اســتاندار در خصوص اهمیت موضوع برگزاری کارگاه های آموزشی 
ویژه متولیان برگزاری انتخابات این دوره برگزار شــد و به صورت منظم و 
هدفمند با کمک و برنامه ریزی کمیته آموزش ســتاد انتخابات استان این 

دوره ها تدوام دارد.
وی با تأکید بر نقش آموزش در پیشــبرد فعالیت ها، اهمیت انتخابات در 
نظام مقدس جمهوری اســامی  را مورد اشــاره قــرار داد و تصریح کرد: 
انتخابات 11 اســفند امســال در شــرایطی برگزار خواهد شــد که ملت 
بزرگ ایران با هدایت رهبر معظم انقاب شکســت هایی سنگین بر جبهه 
استکبار وارد کرده و در حال فتح قله های بیشتری از عزت و افتخار است. 
از ایــن رو ملت تاریخ ســاز ما برگ زرین دیگری در حماســه پیش رو با 
 همبستگی و وحدت برای نشان دادن ایران اسامی  مقتدر به منصه ظهور 

خواهند رساند.

به گزارش ســبحان، در یــک رویداد بی نظیــر فرهنگی، به 
مناســبت میاد با ســعادت حضرت پیامبــر رحمت و هفته 
وحــدت، 70 دانش آمــوز دختــر 14 تا 1۸ ســال برگزیده 
جشــنواره های فرهنگی، هنری، مذهبی و علمی  که در سطح 
مدارس، مساجد، پایگاه های مقاومت بسیج برگزار شده بود، به 

اردوی فرهنگی زیارتی مشهد مقدس اعزام شدند. 
در این اردوی شــش روزه که به همت شرکت عمران صدرا با 
همکاری شــهرداری صدرا و بــا محوریت و هدایت امام جمعه 
شــهر صدرا برگزار شده اســت، دانش آموزان ضمن تشرف به 
حرم مطهر علی بن موســی الرضا )ع( در مراســم جشن های 
هفتــه وحــدت و کارگاه های آموزشــی، فرهنگــی، تربیتی، 
معرفت شناســی و بصیرت افزایی نیز حضور می یابند. خلوص 
نیت شرط اساســی قبولی اعمال حجت الاسام سید عباس 
موســوی، نماینده ولی فقیه و امام جمعه شهر صدرا در جلسه 
هماهنگی ســفر از مسئولین شرکت عمران شهر جدید صدرا، 
شــهرداری و شورای اســامی  شهر صدرا و ســپاه پاسداران 
انقاب اســامی  که در اجرای چنین رویداد عظیم فرهنگی- 
مذهبی همــکاری نمودنــد، تقدیر و اظهار امیــدواری کرد: 

این گونه اقدامات ادامه دار باشد.
وی مســئولین سفر را به داشــتن اخاص در عمل توصیه و 
اظهار کرد: در تمام لحظات خدمــت به زائران امام رضا )ع(، 
داشتن خلوص نیت شرط قبولی عمل است که ان شاءا... توشه 

سفر آخرت همه دست اندرکاران شود.
   دشمن کرامت زنان را نشانه گرفته است

مهدی پوربهی، نماینده عالی دولت در شهر صدرا و مدیرعامل 
شــرکت عمران صدرا نیز ضمــن تبریک ســالروز ولادت با 
سعادت پیامبر اعظم )ص( و امام صادق )ع( گفت: دین مبین 
اســام توجه ویژه ای به جایگاه زنان داشته است و در آیات و 
سوره های قرآن نیز به این جایگاه اشاره شده است، همچنین 
یکی از آموزه های رســول خدا )ص( که به صورت های مختلف 
در سخن و سیره وی تکرار شده، اعتقاد به کرامت زن است و 

تکریم زنان یکی از نشانه های ایمان ذکر شده است. 
در حقیقت رســول اکرم)ص( به زنان هویت انســانی بخشید 
و همین امر موجب گردید که زنان با ظهور اســام به رشــد 
فکــری، علمی، شــخصیتی قابــل توجهی برســند و همین 
درخشــش ها و موفقیت های فراوان زنان مســلمان در سطح 

جهان موجب شــده، دشمنان قسم خورده اسام برای مقاصد 
شوم خودشان کرامت زنان را نشانه بگیرند.

وی با اشاره به رشادت های زنان در طول تاریخ به ویژه دوران 
هشت سال دفاع مقدس گفت: بانوان پاک دامن ایران اسامی 
 در تمــام صحنه های انقاب اســامی  نقش فعال داشــتند و 
اکنون در فضایی که دشــمن، جوانــان و نوجوانان ما را هدف 

جنگ ترکیبی و تهاجم فرهنگی قرار داده است.
 همزمان با هفته وحدت و در سالروز ولادت پیامبر با استعانت 
از وی و بــا محوریت و هدایت نمایندگی ولی فقیه در شــهر 
صدرا و همکاری شهرداری و شورای اسامی  و ناحیه مقاومت 
بسیج امیرالمومنین )ع(، 70 نفر از دانش آموزان نخبه و ممتاز 
شــهر صدرا را به اردوی فرهنگی، زیارتی، معرفتی، تربیتی و 
بصیرتی شهر مقدس مشــهد اعزام نمودیم که عملیاتی برای 
تعمیق معنویت، افزایش بصیرت، شناخت جایگاه والای زن در 

اسام و نقش بی بدیل او محسوب می شود.
   باید در مدل های ذهنی تغییر ایجاد کنیم

نماینده عالی دولت در شــهر صدرا بــا تأکید بر اینکه باید در 
مدل های ذهنــی تغییر ایجاد کنیم تــا بتوانیم قدمی  در راه 

ایجاد جامعه مهــدوی برداریم، گفت: بانوان شــهر صدرا در 
فعالیت هــای مختلف اجتماعی فرهنگی و امور خیر پیشــتاز 
هستند، لذا آمادگی دارند در مقابل تهدیدات دشمن، فرامین 
حضرت آقا را لبیک بگویند و در ساختن آینده ای روشن نقش 

خود را ایفا نمایند.
   خادمی  زائران امام رضا افتخاری بزرگ است

 مرتضی زارع، فرمانده بســیج شرکت عمران صدرا و مسئول 
کاروان اعزامــی  نیز مســئولیت خادمــی  زائــران امام رضا 
علیه الســام را افتخاری بزرگ عنوان و اظهــار کرد: باید به 
تأســی از پیامبر رحمت و امامین انقاب و ســردار سلیمانی 
بــرای دختران و بانــوان ســرزمینمان ارزش و اعتباری قائل 
 شــویم و بــرای دغدغه های آنان پاســخ درخور و مناســبی 

داشته باشیم.

به گزارش سبحان، نشست هماهنگی روابط عمومی های 
اســتان فارس به میزبانی شــرکت آب منطقه ای فارس 

تشکیل شد.
کرامــت ا... کریم  مزیدی، معــاون حفاظت و بهره برداری 
شــرکت آب منطقه ای فارس در این نشست اعام کرد: 
شرکت آب منطقه ای فارس آمادگی افتتاح پروژه عظیم 
خط دوم انتقال آب شــرب به کان شــهر شیراز از سد 

درودزن با دستان ریاست جمهور را دارد.
کریم مزیدی اضافه کــرد: همه ظرفیت های قانونی برای 
بهره مندی شــهروندان از آب شرب سالم و بهداشتی با 
اجرای طرح های کان انتقال آب در استان انجام شده و 
به زودی شاهد بهره برداری رسمی  از این طرح ها خواهیم 

بود.
   بهره گیری از ظرفیت های اطلاع رسانی سازمان ها در 

سفر دوم رئیس جمهور
عباس فرج زاده، مدیرکل روابط عمومی  و امور بین الملل 
استانداری فارس نیز از مدیران روابط عمومی دستگاه های 
دولتی، مؤسســات و سازمان ها و نهادها خواست تا همه 
ظرفیت های اطاع رسانی را در سفر دوم رئیس جمهوری 

به کار گیرند.
فــرج زاده افزود: دومین ســفر هیئت دولت به اســتان 
فــارس از اهمیــت بســزایی برخوردار اســت و باید به 
بهترین صورت بتوانیم از دستاوردهای این سفر با هدف 

بهره مندی مردم شریف استان بهره  ببریم.
وی با اشاره به اجرایی شــدن ۸5 درصد مصوبات سفر 
اول رئیس جمهور و هیئت دولت به فارس افزود: مدیران 
روابط عمومی هــای دســتگاه های اجرایی اطاعات لازم 
درباره این مصوبات را در اختیار رســانه ها و خبرنگاران 
قــرار دهنــد، همچنین مصوباتــی برای پیشــنهاد در 
ســفر دوم هیئــت دولت بــه تصویب رســیده که باید 

از ســوی خبرنگاران و رســانه ها اطاع رســانی شوند و 
روابط عمومی ها وظیفه دارنــد در این بخش نیز نهایت 

همکاری و مساعدت با رسانه ها داشته باشند.
فرج زاده گفت: اطاع رســانی از اخبار امیدبخش، محور 
اصلی پوشش برنامه های دومین سفر رئیس جمهوری به 

استان فارس است.
مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس 
از روابط عمومی های دســتگاه های اجرایی  ادامــه داد: 
می خواهیم که از همین امروز فضاســازی رســانه ای و 

تبلیغات شهری را شروع کنند.
   تمهیدات لازم برای پوشش کامل برنامه های سفر

روابط عمومی  شــرکت  مدیــر  شــریفی،  محمدمهدی 
آب منطقــه ای فارس هــم در این نشســت از آمادگی 
شرکت آب منطقه ای برای اطاع رســانی از برنامه های 
دومیــن ســفر رئیس جمهور خبر داد و گفت: شــرکت 
آب منطقه ای استان فارس تمهیدات لازم برای پوشش 
کامل برنامه های ســفر مرتبط با این شــرکت بویژه ابر 
پروژه خط دوم انتقال آب شــرب به کان شهر شیراز از 

سد درودزن را اندیشیده است.
شــریفی با اشــاره به اینکه دومین سفر رئیس جمهور با 
پیام هــای امید بخش و ایجاد گشــایش های لازم برای 
تأمین آب شــرب شهروندان و روســتاییان همراه است 
ادامــه داد: ما از همه ظرفیت هــای قانونی برای تبیین 
موضــوع و اطاع رســانی بهنگام و درســت بهره گیری 
خواهیم کــرد. محمدرضــا فتوت، عضو هیئت رئیســه 
شــورای هماهنگــی روابط عمومی های فــارس نیز در 
این نشست، ســفر دوم هیئت دولت و رئیس جمهور را 
رویکردی در جهت استفاده از توانمندی روابط عمومی ها 
برای اطاع رســانی ســریع و بهنگام و تعامل با رسانه ها 

برای اطاع رسانی از سفر دانست.

  آمادگی شهرداری شــیراز برای گسترش تبلیغات 
شهری

رضا جاویدی، مدیــرکل روابط عمومی  و امور بین الملل 
شهرداری شیراز نیز از آمادگی شــهرداری شیراز برای 
گسترش تبلیغات شهری همزمان با دومین سفر اعضای 
هیئــت دولت و رئیس جمهور به فارس خبر داد و گفت: 
شهرداری شــیراز همزمان با سفر دوم رئیس جمهور به 
اســتان فارس چند پروژه عمران شــهری در شیراز به 
ارزش 50هزار میلیــارد ریال افتتاح و مورد بهره برداری 
قرار خواهــد داد. جاویدی افــزود: از جمله پروژه هایی 
که در ســفر پیش روی رئیس جمهور در شــیراز افتتاح 
خواهیم کرد، می توان به بازار پروتئین، پردیس ســینما 
جوان، آبنمای موزیکال و چند پروژه مربوط به ســازمان 

مدیریت پسماند شهرداری اشاره کرد.
وی اظهار کرد: در این سفر شاهد افتتاح خط چهار قطار 
شهری شــیراز از خیابان رازی به ســمت فلکه خاتون، 
سیبویه، چهار راه شاهزاده قاسم، دروازه کازرون و چهار 

راه گمرک خواهیم بود.
سایر اعضای شورای روابط عمومی های استان فارس نیز 
با تأکید بر فراهم بودن شرایط و امکانات برای استقبال 
از رئیس جمهــور و اعضای هیئت دولت در قالب دومین 
سفر یادآور شــدند، در جریان ســفر نظم و انضباط به 
شــکل مطلوب حاکم باشــد، به گونه ای که مردم دچار 

زحمت نشوند.
آیت ا... رئیسی و اعضای هیئت دولت در دور دوم سفرهای 
استانی هفته آینده به فارس سفر می کنند. دیدار با مردم 
استان از نخستین برنامه های رئیس جمهور در این سفر 
اســت که این دیدار از ســاعت 15 روز چهارشنبه 19 
مهرماه در حرم مطهر حضرت شــاهچراغ )ع( با حضور 

اقشار و گروه های مختلف مردم انجام خواهد شد.

به گزارش سبحان، محمد هادی ایمانیه استاندار 
فــارس در جمع معاونین و رؤســای کمیته های 
ســتاد سفر رئیس جمهور و اعضای هیئت دولت 
به اســتان فارس اظهار داشــت: پس از جلسات 
مختلــف با مدیران ارشــد اســتان، کمیته های 
مختلف ســفر، نشســت های متعدد با معاونین 
رئیس جمهــور و وزرا و مدیــران ارشــد دولت، 
مقدمات ســفر دوم دولت به استان فارس مهیا و 
در روزهای آتی دومین دور سفر استانی دولت به 

فارس انجام خواهد شد.
استاندار فارس با اشاره به رایزنی ها و پیشنهادات 
مختلف مدیریت ارشــد و دستگاه های استان به 
هیئت دولت بیان کــرد: در صورت تصویب این 
پیشنهادات در سفر آتی دولت، استان فارس در 
تمام شاخص ها رشد و جهش چشمگیری خواهد 

داشت.
 ایمانیه با اشاره به نهایی شدن زمان سفر دولت 
به اســتان فارس گفت: در روز چهارشــنبه 19 
مهرماه، حرم مطهر حضرت شاهچراغ )ع( میزبان 
حضور حضرت آیت ا... رئیســی و هیئت دولت و 

مردم سراسر استان فارس خواهد بود.
وی افزود: در این دیدار که از ساعت 15 با حضور 
مردم شهر شیراز و شهرستان های استان برگزار 
می گردد، رئیس جمهور با اســتقبال مردمی  وارد 

حرم مطهر خواهد شــد و با مردم استان فارس 
گفت وگو خواهد کرد.

اســتاندار فــارس ضمن دعوت از مردم شــیراز 
و اســتان فارس خاطرنشان ســاخت: حضور پر 
شــور مردم، تجلــی وحدت و انســجام عمومی 
 اســت و قطعاً این سفر که نخستین سفر استانی 
دولت پس از ســفر رئیس جمهــور به نیویورک 
 اســت، کانون توجــه داخل و خارج از کشــور 

می گردد.
لازم بــه ذکر اســت در ســفر دولت بــه فارس 
برنامه های مختلفی برگزار و پروژه های متعددی 
افتتاح خواهد شد که در نشست خبری استاندار 

فارس، با مردم در میان گذاشته می شود.
را  شهرستان ها  دوســاله  عقب ماندگی های   

جبران کنید
همچنین یکصد و هشــتاد و چهارمین جلســه 
شورای مسکن اســتان فارس با پنج دستورکار، 

به ریاست استاندار فارس برگزار شد.
ایمانیــه در ایــن جلســه ضمن تشــکر از همه 
دســت اندرکاران این پروژه ملــی، تصریح کرد: 
رتبه بندی شهرســتان ها اهمیــت دارد چر اکه، 
فعالیت هــا در این زمینه به صورت مقایســه ای 

بررسی می شود.
وی خطاب بــه فرمانداران گفت: تا پایان مهرماه 

ســال جاری، به هــر طریق ممکن می بایســت 
فنداســیون پروانه های که صادر شــده، ریخته 
شــود؛ عقب ماندگی های دوساله شهرستان خود 
را جبران کنید. برخی دلایل مطرح شــده قابل 
پذیرش نیســت، تفــاوت در عملکردها صرفاً در 
شهرستان هاســت که وظیفه دارید برای آنان راه 

حل پیدا کنید.
مسکونی  واحد   ۱۳۰۰۰ تسهیلات  بلاتکلیفی    

روستایی

ایمانیه در بخش دیگر ســخنان خود با اشاره بر 
باتکلیفی تســهیات 13000 واحد مســکونی 
روستایی، گفت: بانک ملی تسهیات 5000 هزار 
واحد را پوشش می دهد؛ برای ۸000 واحد دیگر 

از طریق معاون اعتباری بانک ها اقدام کنید.
نباید درگیر فرآیندهای  به هیچ وجه مردم    

بانکی شوند
وی بــا تأکید براینکه به هیچ وجــه مردم نباید 
درگیر فرآیندهای بانکی شوند، تصریح کرد: همه 

هدف دولت سیزدهم، رضایتمندی مردم است.
نماینده عالی دولت در فارس خاطرنشان ساخت: 
مجدداً تأکید می کنم قرارگاه مســکن اســتان، 
مشــکات موجود بین دو یا چند دســتگاه در 
زمینه احــداث منازل مســکونی را مرتفع کند، 
سایر مســائل باقی مانده را در شــورای مسکن 

استان مطرح کنید.
  زمین های شــرق صدرا، در سفر دوم هیئت 

دولت به فارس تعیین تکلیف می کنیم
شــهرک های  از  قســمتی  داد:  ادامــه  وی 
جدیدالتأســیس لاجرم می بایســت بــه پروژه 
نهضت ملی مســکن اختصــاص یابد؛ زمین های 
شــرق صدرا، در سفر دوم هیئت دولت به فارس 
تعییــن تکلیف می کنیــم؛ زمین های شــمال، 
جنوب و شرق شهر شــیراز که مالکیت دارند یا 
از مستثنیات هستند را در این نهضت وارد کنید 
تا به هر نحو ممکن مشــکل تأمین زمین شــهر 

شیراز مرتفع شود.
در ابتدای این جلســه فرمانداران شهرستان های 
جویــم، خنج، گــراش، مهر و لامرد گزارشــی 
ملــی  نهضــت  پــروژه  پیشــرفت  میــزان  از 
خــود  شهرســتان های  در  مســکن   جهــش 

ارائه کردند.
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استاندار فارس خبر داد:

۱9مهرماه، دیدار رئیس جمهور با مردم در حرم شاهچراغ )ع(

به گزارش ســبحان، ســید علیرضا حمیدی، مدیرکل بنیاد 
مسکن اســتان فارس در نشستی با مرتضی موصلي، مدیرکل 
کمیتــه امداد امــام )ره( اســتان فارس در راســتاي اجراي 
تفاهم نامه ســاخت منزل مســکوني براي خانواده هاي تحت 
پوشــش و محرومین گفت: نقشــه راه برای تأمین مســکن 
مددجویان، ایتام و خانوارهای دارای معلول به روشنی ترسیم 
شده است. حمیدی دراین نشست تأمین مسکن مددجویان و 

افراد تحت پوشش را یک اولویت برای بنیاد مسکن دانست و 
گفت: بسیاری از این واحد های مسکونی در قالب تفاهم  نامه یا 

طرح نهضت ملی مسکن قابل تأمین است.
پیگیری مدیران  اولویت  تولید مســکن مددجویان در    

شهرستانی
وی با بیان اینکه تولید مســکن مددجویــان کمیته امداد و 
نهادهای حمایتی در فصل کاری امســال در اولویت پیگیری 
مدیران شهرســتانی هم قرار می گیرد، افزود: فرصت پالایش 
پرونده های مددجویان و اعــام نیازمندی آنها باید در مهلت 
تعیین شده، انجام شــود تا ما بتوانیم از فرصت موجود برای 

برنامه ریزی بیشتر بهره گیری کنیم.
  مددجویان روستایی فاقد مسکن در سال های پیش رو به 

صورت صد درصد صاحب مسکن می شوند
مدیرکل بنیاد مســکن اســتان فارس اضافه کرد: اصلی ترین 
تأکید ما در ســال جاری پیگیری ساخت و تکمیل واحدهای 
مسکونی مددجویان است که با قول مساعد مسئولان کمیته 

امداد قرار است مددجویان روستایی فاقد مسکن در سال های 
پیش رو به صورت صد درصد صاحب مسکن شوند.

حمیدی با ارائه گزارشــی از روند پیشرفت طرح نهضت ملی 
مســکن در این اســتان یادآور شد: شــمار متقاضیان و افراد 
ثبت نام شده در این حوزه افزایش یافت. بسیاری از مددجویان 

در این قالب هم می توانند صاحب مسکن شوند.
مدیرکل بنیاد مســکن اســتان فارس با بیان اینکه طرح های 
نهضت ملی مســکن در 110 شهر استان فارس اجرایی شده 
است، اظهار کرد: زمین مورد نیاز برای اجرای این طرح ها در 
2۶ شــهر در محدوده راه و شهرسازی لارستان و ۸4 شهر در 
محدوده راه و شهرســازی فارس در اختیار بنیاد مسکن قرار 

گرفته است.
حمیدی با بیان اینکه 202 هزار و 720 متقاضی در طرح های 
نهضت ملی مســکن اســتان فارس نام نویسی کرده اند، افزود: 
برای 20 هزار و 5۶۶ متقاضی تا کنون پروژه و زمین مناسب 
اختصاص یافته و طرح های نهضت ملی مســکن با مشارکت 
این متقاضیان آغاز شده است. هفت هزار و 315 متقاضی در 

بانک های عامل حساب بانکی افتتاح کرده اند و زمینه دریافت 
تسهیات برای آنان فراهم شده است.

   در پنج ماهه نخســت امسال ۵۶۵ خانواده از مددجویان 
صاحب خانه شدند

مرتضــی ، مدیرکل کمیته امداد امام )ره( اســتان فارس هم 
در این نشســت با تقدیر از خدمات بنیاد مســکن گزارشی از 
شمار مددجویان فاقد مســکن ارائه داد و گفت: در پنج ماهه 
نخســت امسال 5۶5 خانواده از مددجویان استان با مشارکت 
خیرین و دریافت تســهیات باعوض ایــن نهاد صاحب خانه 
شدند. موصلی، از ارائه یک هزار و 117 مورد خدمت عمرانی 
شامل تعمیر، احداث، خرید مسکن و احداث فضای جانبی به 
مددجویان تحت حمایت این نهاد در پنج ماهه نخست امسال 
خبر داد. وی افزود: در پنج ماهه نخســت امســال برای 5۶5 
خانواده از مددجویان با مشارکت خیرین، کمک های باعوض 
کمیته امداد فارس و دریافت تســهیات همچنین تفاهم نامه 
با ســازمان ها و دستگاه های مختلف، واحد مسکونی احداث و 

خریداری شده است.

مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس:

 نقشه راه برای تأمین مسکن مددجویان، ایتام و خانوارهای دارای معلول به روشنی ترسیم شده است

در یک رویداد بزرگ فرهنگی اجتماعی؛ 

۷۰ دانش آموز ممتاز شهر صدرا به مشهد مقدس اعزام شدند

 مدیرکل روابط عمومی  و امور بین الملل استانداری فارس عنوان کرد:

 اخبار امیدبخش، محور اصلی پوشش سفر رئیس جمهور
معاون سازمان سینمایی:

زمان آن است که در سینمای ایران
سطح پایه به سطح پیشرفته ارتقا یابد

به گزارش سبحان، حبیب ایل بیگی، معاون نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی در حاشیه بازدید از پردیس های سینمایی شیراز 
و زرقان بیان کرد: لازم اســت پیش از تولید فیلــم، عاقه مندی های مخاطب 
 مــورد پژوهش قرار گرفته و بر اســاس آن، ســاخت فیلــم و جذب مخاطب 

صورت گیرد.
وی با بیان اینکه گاهی فیلم ســازان تنها بر اســاس عاقه شــخصی به تولید 
اثر می پردازنــد، اضافه کرد: گاهی پژوهش های جــذب مخاطب پس از اکران 
 فیلــم نیــز باید انجام شــود و در این بررســی ها نباید تنها بــه میزان فروش 

فیلم اکتفا کرد.
معاون نظارت و ارزشــیابی سازمان ســینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی 
 ادامه داد: در هنر سینما نیز مانند دیگر هنرها، باید آموزش جریان داشته باشد.
ایل بیگی با اشــاره به تعدد مراکز آموزش سینما در سراسر کشور، گفت: اکنون 
زمان آن اســت که در ســینمای ایران به لحاظ کیفی، ســطح پایه به ســطح 
پیشــرفته ارتقا یابد؛ چرا که بسیاری از فیلم ساران کنونی، کماکان نیازمند این 

آموزش ها هستند.
وی یکی از معضات کنونی ســینمای کشور را افزایش بسیار زیاد هزینه تولید 
فیلم دانست و اذعان کرد: با شیوه امروز و ناقص بودن برخی نقشه های فیلم های 

سینمایی، طبیعی است که سینمای ما گران و پرهزینه باشد.
معاون نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی عنوان 
کرد: یکی از راهکارهای کاهش این هزینه حرکت به سوی سینمای استودیویی 

است.
ایل بیگی با ابراز خرســندی همت فرهنگ دوستان فارس برای ساخت سینما و 
توجه به فرهنگ سینماداری، بر اهمیت تولید محتوای مناسب برای نمایش در 

این سالن ها تأکید کرد.
وی گفت: یک فیلم ساز، نباید تنها به مهارت خویش اتکا کند، بلکه لازمه بهبود 
کیفیت آثار مطالعه، انســانیت، تجربه و اخاقیات و تهذیب نفس است؛ چراکه 

باید به اثراتی که اکران و تماشای یک فیلم بر مخاطب می گذارد توجه کرد.
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ادبیات

کتاب »هرگز تسلیم نشو!« منتشر شد

کتاب »هرگز تســلیم نشــو!؛ جک ما به روایت خودش« دربردارنده  داستان 
زندگی یکی از موفق ترین کارآفرینان و ثروت مندترین افراد جهان اســت که 
می تواند الهام بخش شما برای کامیابی در تمامی عرصه های زندگی تان باشد. 
جک ما در این کتاب انگیزشی، رموز موفقیت و روش های ویژه  خود را برای 
مقابله با دشواری های زندگی در اختیارتان قرار داده و به شما نشان می دهد 
چگونه می توان در زمینه  مدیریت سازمان ها، فعالیت های تجاری یا آغاز یک 

کسب و کار جدید، پیروزی های چشمگیری را به دست آورد.
  در بخشی از این کتاب می خوانیم:

جــک ما یا ما یون، کارآفرین و نیکوکار چینی، در دهم ســپتامبر 1964 به 
دنیا آمد. او مؤسس و مدیرعامل گروه علی بابا، یکی از موفق ترین شرکت های 
اینترنتی جهان، است. او یکی از ثروتمند ترین انسان های کره  زمین به شمار 

می آید و ارزش ثروت او 21/8 میلیارد دلار تخمین زده شده است.
ســفر او به بلندای موفقیت نمونه  یک داســتان از فرش به عرش اســت. ما 
پیش از تأســیس علی بابا در کالج هنگ جو زبان انگلیســی تدریس می کرد. 
در ســفری که در ســال 1995 به ســیاتل در واشــنگتن داشــت، یکی از 
دوســتانش وی را با اینترنت آشــنا می کند. او پــس از این که واژه »چین« 
را جســت وجو می کند، هیچ نتیجه ای نمی یابد؛ تصمیم می گیرد که شرکت 
درســت کند و اینترنت را به کشــورش بیاورد. او هیچ چیز درباره  کدگذاری 
 و رایانــه نمی دانســت و چینی هــای اندکی بودنــد که مفهــوم اینترنت را 
درک می کردنــد، چه برســد به این که اهمیت آن را در بــازار درک کنند و 
این مســئله باعث شــد ما خود را »مرد نابینای ســوار بر ببر نابینا« بخواند. 
ما علی رغم این موانع مصمم شــده بود که کســب وکاری راه اندازی کند. او 
از بســتگانش پول قرض کرد و با 17 نفر دفتــری در آپارتمان کوچک خود 
در هنگ جو راه انداخت. شــرکت او در آغاز درآمدی نداشــت؛ اما خدماتش 
را رایگان عرضه می کرد که خیلی ســریع باعث رشــد آن شد و به موفقیت 
خود نزدیک شــد. علی بابا پس از چندین شکســت در آغاز کار بر آن شــد 
که در نهایت ســکویی برای شــرکت های کوچک و متوســط چینی درست 
کنــد تا آن ها را به خریــداران بین المللی متصل کند. علی بابا ســرانجام در 
ســال سوم به سودآوری رسید. چشم انداز یگانه، روحیه  مثبت، و اراده  پایدار 
 او بــه علی بابا کمک کرد که امروز به برترین شــرکت تجــارت الکترونیک 

تبدیل شود.
یکی از مشهورترین شــعارهای جک ما »هرگز تسلیم نشو!« نشانگر رفتاری 
اســت که طی ســال های زندگی اش در مقابله با شکست از خود نشان داده 
اســت. او دوبار در امتحان ورودی دانشــگاه رد شده اســت و در پایان روی 
صندلی دانشگاهی نشســت که به گفته  خودش: »بدترین دانشگاه شهر من 
است.« دانشگاه هاروارد هم او را 10 مرتبه رد کرد. هنگامی که مرغ سوخاری 
کنتاکی وارد چین شــد، 24 نفر درخواســت کار کردند که 23 نفر پذیرفته 

شدند و او تنها کسی بود که با درخواستش موافقت نشد.
جک ما به سبب شخصیتی انسانی، یک رو و یاری رسان به نمونه  قابل احترامی 
از یک انســان اهل کســب وکار در چین تبدیل شده اســت. علی بابا انقلابی 
کارآمــد در عرصه  تجــارت و کارآفرینی بوده اســت. این شــرکت نه تنها 
شــبکه ای ناب برای تراکنش های شــرکت های داخلی و جهانی فراهم کرده 
اســت، بلکه روش پرداخت قابل اعتمادی به نام علی پی را خلق کرده اســت 
که پیشتر کســی درباره  آن نشنیده بود. چین پیش از علی بابا مانند دریایی 
از شــرکت های کوچک و متوســط بود که به راحتی نمی شد مشتریان را به 
هــم متصل و درآمدزایی کرد. ما و تیمــش نزدیک  دو دهه تلاش کردند تا 
برای انجام دادن چنین کاری محیطی مثبت و سودمند خلق کنند و جک ما 
همواره تلاش کرد که رضایت سهام داران بعد از رضایت مشتریان و کارمندان 
باشــد. میلیون ها نفر به دلیل تمرکز علی بابا بر روی صاحبان شــرکت های 
کوچک و متوســط توانســتند درآمد خوبی کســب کنند و از خانواده شان 
حمایت کنند؛ این مسئولیتی است که جک ما همیشه آن را جدی می گیرد 
و همــواره به آینده و هدف علی بابا فکر می کند که »2 میلیارد مصرف کننده 
در جهان برای خرید اینترنتی« اســت. ما یک مدیرعامل معمولی نیســت و 
با کارمندانش ســخاوتمندانه رفتار می  کند. او به این مشهور است که هزینه  
عروسی کارمندانش را به بالاترین حد پرداخت می کند و یک بار در جشن ده 
ســالگی علی بابا لباسی برتن کرد و آهنگ »می توانی عشق را امشب احساس 

کنی؟« را خواند.
هدف این کتاب این است که برای خوانندگان در سرتاسر جهان درک بهتری 
از جک ما را فراهم کند و چهره  مردی اســت که در زمانی کمتر از یک نسل 
انقلابــی در بازار چین و به صــورت بزرگ تر در تجارت الکترونیک جهان راه 
می اندازد، بدون این که پیشــتر  در کســب وکار، فناوری یا صادقانه بگوییم  

موفقیت، تجربه ای داشته باشد. 
کتاب »هرگز تســلیم نشــو!؛ جک ما به روایت خودش« نوشته سوک لی  و 
باب سنگ به ترجمه زروان بختیار با شمارگان 200 نسخه به بهای 84500 

تومان از سوی انتشارات بذر خرد روانه بازار نشر شده است.

با آلایندگی کم؛

مشعل های دانش بنیان ایرانی انحصار آمریکا و آلمان را ذوب کرد

فن آوری

روح ا... دهقانــی فیروزآبادی، معاون علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور در ســفر به اصفهان 
از محصولات یک شــرکت دانش بنیــان توانمند در 
تولید مشــعل ها و بویلرهای پیشــرفته و کم آلاینده 

دارای بازدهی بالا بازدید کرد.
هلدینــگ دانش بنیان پاکمن دارای پنج برند پاکمن، 
چیلمــن، رادمــن، رومــن و گرینمــن، محصولات 
دانش بنیان پیشرفته ای را به بازار ارائه می کند که در 
حوزه تأسیســات و تجهیزات و خدمات مهندسی در 
زمینه های سیستم های گرمایشی، سرمایشی، احتراق 
و اشــتعال، شیرین ســازی و تصفیه آب و همچنین 

تأسیسات گلخانه های صنعتی کاربرد دارند.

این شــرکت دانش بنیان، بیش از 168 قلم محصول 
شــامل بویلــر، مشــعل، چیلــر و … را منطبق با 
نیــاز مشــتریان و صنایع و فناوری هــای روز دنیا با 
کاربری های شــهری، صنعتــی، اداری و… تولید و 
بسیاری از نیازهای فناورانه و تحریمی را به بازارهای 
داخلی و بین المللی عرضه کرده که بیش از 80 درصد 
این تولیدات به بازارهای جهانی راه یافته اند و از این 

میان بیش از 130 محصول صادر شده اند.
این تولیدات با محصــولات برندهای صاحب نامی از 
کشورهای دارای ســابقه چندین ساله در این حوزه 

از جمله آلمان رقابت می کند.
تولید هریک از مشــعل های صنعتی دارای ارزآوری 
قابــل توجهی بوده اســت کــه به طــور میانگین از 
خروج حداقل چهار هزار یورو ارز از کشور جلوگیری 
می کند. نمونه های ساخت داخل با قیمتی یک پنجم 
نمونه های آلمانی و در عین کیفیت و کارایی هم پای 
نمونه های وارداتی، به بازار عرضه می شود و در حالی 
کــه قیمت تمام شــده یک دســتگاه آلمانی حداقل 
12 هزار یورو اســت، تولیدات این شــرکت با قیمت 

میانگین 3500 یورو عرضه می شود.

 منطقه حفاظت شده بهرام گور

عکس خبر

 عمامه گذاری طلاب در بیوت مراجع عظام تقلید

   دیدار تیم های فوتبال نساجی و الهلال عربستان

  بازی های آسیایی هانگژو ۲۰۲۳

  اعضای هیئت دولت در جمع خبرنگاران

بازوی انحصــارواحتــکاردو
آشفتگیبازارلاستیک

منبع- تسنیم

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی    نقش رستم 

دانستنی

صبحانه نخوردن باعث چاقی می شود
عبدالرضا نــوروزی، دکترای تغذیه و رژیم درمانی و عضو 
هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: پیرامون 
موضوع عوارض نخــوردن صبحانه در دانش آموزان گفت: 
کودکان به طور متوســط بین هفت ساعت خواب شبانه 
دارند که در این مدت تمام ذخایر قند بدن مصرف شده و 

میزان آب بدن نیز به شدت کاهش می یابد.
وی با بیان اینکه صبحانه باید مواد نشاســته ای و قندی و 
آب بدن را تأمین کند، افزود: هنگامی که بچه ها در منزل 
صبحانــه میل نمی کنند تا زنگ تفریح اول تمرکز ندارند. 
بدن ما سیستم تنظیم سوخت و ساز دارد و برای این کار 
نیاز به ســه وعده غذایی داریم و 20 درصد از این میزان 

باید در قالب صبحانه باشد.

این عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشــکی مشــهد 
تصریح کرد: مغز ما بر روی این 20 درصد حســاب کرده 
و با نخوردن صبحانه بدن ما تغییر ســوخت و ساز داده و 
فرد دچار افزایش قندخون، پرخوری های بعدی، اشتهای 

زیاد و تجمع زیاد چربی در شکم می شود.
وی با بیان اینکه صبحانه نخوردن متابولیسم بدن را برهم 
می زند، گفت: افرادی کــه صبحانه را حذف می کنند در 
وعده های دیگر بیشــتر غذا می خورنــد که باعث افزایش 

وزن بدن آنها می شود.
نوروزی کــه در یک برنامه رادیویــی صحبت می کرد، با 
اشاره به اینکه صبحانه نخوردن و چاقی باعث بیماری های 
قلبی می شــود، مطرح کرد: بوی بــدن دهان نیز به علت 

کم آبی بعد از خواب و صبحانه نخوردن تشــدید می شود؛ 
چرا که ترشح بزاق کم می شود.

صبحانه حداکثر بعد از نیم ســاعت بیدار شدن از خواب 
باید خورده شــود و بعد از آن دیگر نمی توان اســم آن را 

صبحانه گذاشت.
ایــن دکترای تغذیه و رژیم درمانی افــزود: صبحانه باید 
حتما دارای کربوهیدرات باشــد. نان و پنیر و حتی نصف 
گردو بسیار مناسب است و خیار و گوجه به خاطر فیبری 
کــه دارد باعث تنظیم دســتگاه گوارش شــده و توصیه 
می شــود. یک لیوان چای گرم به میزان 200 ســی سی 
به همراه یک قاشــق مرباخوری شکر نیز گزینه مناسبی 

است.

سلامت

نوشیدنی  که خطر ابتلا به دیابت را ۵۰ درصد کاهش می دهد
چای به دلیل مزایای ســلامتی از جملــه توانایی آن در 
مبــارزه با التهاب، تقویت ایمنی بدن و محافظت در برابر 
انواع مختلف ســرطان ها مورد توجه قرار گرفته اســت و 
اکنون محققان می گویند که نوشــیدن منظم چای سیاه 
 می تواند خطر ابتلا به دیابت را تقریباً به نصف کاهش دهد.

نتایج تحقیق جدید نشــان می دهد که مصرف کنندگان 
روزانه چای ســیاه در مقایســه با افرادی که هرگز چای 
نمی نوشــند، 53 درصد کمتر در معــرض خطر ابتلا به 
 پیش دیابت و 47 درصد خطر ابتلا به دیابت نوع 2 قرار دارند.
چای سیاه، چای قدیمی است که در چین تهیه می شود 
و فرآیند تخمیر گسترده ای را پشت سر گذاشته و سرشار 
از باکتری های سالم یا پروبیوتیک هایی است که احتمالاً 

سلامت روده را بهبود می بخشد.
دیابــت نوع 2 زمانی رخ می دهد که ســلول ها، مقاومت 
به انســولین ایجاد می کنند، وضعیتــی که در آن به طور 
طبیعی به انسولین، هورمون تولید شده توسط پانکراس 

برای تنظیم قندخون، پاسخ نمی دهند.
پیش دیابت، وضعیتی اســت که در آن ســطح قندخون 
بالاســت اما آن قدر بالا نیســت که بتوان فرد را دیابتی 
محســوب کرد. بیــش از 30 درصد از بزرگســالان در 
ایالات متحده پیش دیابت هستند. شایان ذکر است، زمانی 
که ســطح قندخون ناشــتا در دو آزمایش جداگانه 126 
میلی گرم در دسی لیتر یا بالاتر باشد، فرد دیابتی در نظر 
گرفته می شــود، در حالی که زمانی که ســطح قندخون 
ناشــتا از 100 تا 125 میلی گرم در دســی لیتر باشــد، 

پیش دیابتی است.
تونگژی وو، سرپرســت گروه تحقیق از 
دانشگاه آدلاید استرالیا می گوید: مزایای 
قابل توجه چای برای ســلامتی ازجمله 

کاهش خطر ابتلا بــه بیماری های قلبی 
عروقی و دیابت نوع 2، در چندین مطالعه 

در ســال های اخیر گزارش شده است 
فواید  این  اما مکانیســم های زیربنایی 

نامشخص بوده است.
بــر مدیریت  اثــرات محافظتی  محققان 

قندخــون را به افزایش دفــع گلوکز و بهبود 
مقاومت به انســولین مرتبط با نوشــیدن همیشگی 

چای نســبت می دهند. این مطالعه مشــاهده ای، ثابت 
نمی کند که نوشــیدن هر روز چای، کنترل قندخون را 
بهبود می بخشد اما نشان می دهد که احتمالا می تواند به 

کنترل بهتر قند کمک کند.
وو گفــت: یافته های ما بــه اثرات محافظتی نوشــیدن 
همیشــگی چای بر مدیریت قندخــون از طریق افزایش 
دفع گلوکــز در ادرار، بهبود مقاومت به انســولین و در 
نتیجه کنترل بهتر قندخون اشاره می کند. این فواید در 

میان مصرف کنندگان روزانه چای سیاه بارزتر بود.
راز کنتــرل بهتــر متابولیک در تخمیــر میکروبی چای 
سیاه نهفته است. به گفته محققان، این فرآیند ترکیبات 
زیســت فعال با اثــرات آنتی اکســیدانی و التهابی را به 
ارمغان می آورد که باعث بهبود حساســیت به انسولین، 
عملکرد بهتر ســلول های بتای پانکراس و تغییر ترکیب 

باکتری های روده می شود.
محققان میزان مصرف و دفــع گلوکز در ادرار، مقاومت 
به انســولین و وضعیت گلیسمی )ســطح گلوکز خون( 
شــرکت کنندگان را اندازه گیری کردند. بیماران دیابتی 
تمایل به جذب مجدد گلوکز دارند که به افزایش ســطح 

قندخون کمک می کند.
پس از محاسبه تفاوت ها در سن، جنس و عوامل بالینی و 

زندگی،  آنالیــز شیوه  نتایــج 

محققان نشان داد که نوشیدن روزانه چای با افزایش دفع 
گلوکز ادراری و کاهش مقاومت به انسولین همچنین 15 
درصد خطر ابتلا به پیش دیابت و 28 درصد کاهش خطر 
ابتلا به دیابت نوع 2 در مقایسه با افرادی که هرگز چای 

نمی نوشند، کاهش می یابد.
برای تأیید بیشــتر ایــن یافته ها، محققــان کارآزمایی 
تصادفی دوســوکور را روی افراد مبتــلا به دیابت نوع 2 

انجام دادند.
یافته ها نشــان می دهد که نوشیدن روزانه چای سیاه از 
طریق کنترل بهتر قندخون، خطر ابتلا به دیابت نوع 2 و 
پیشرفت آن را کاهش می دهد. وقتی به تمام نشانگرهای 
زیســتی مختلف مرتبط با نوشیدن همیشگی چای سیاه 
نگاه می کنید، درک می کنید که ممکن اســت این مورد 
قدمی ســاده باشــد؛ به راحتی می توانید با رژیم غذایی، 

سلامت خود را بهبود بخشید.
 نکتــه اصلی این تحقیق این اســت که در بزرگســالان 
ســاکن چین، مصرف منظم چای، به ویژه چای سیاه، با 

چندین پیامد مثبت برای سلامتی همراه است.
 ایــن مطالعــه دارای محدودیت هایــی اســت ازجمله 
ایــن واقعیت کــه داده ها را فقط در یــک مقطع زمانی 
جمــع آوری می کند و اطلاعات مربــوط به مصرف چای 
را خود شــرکت کنندگان گزارش می کنند. مردم همیشه 
عادت ها را به طور دقیق به خاطر نمی آورند یا گزارشی از 
آنها ارائه نمی دهند. علاوه بر این، یافته ها ممکن اســت 
لزوما در مورد سایر جمعیت ها با عادات غذایی، ژنتیک 

و سبک زندگی متفاوت صدق نکند.
با این حال، کارهای زیــادی وجود دارد که می توانید 
بــرای کاهش خطر ابتلا به دیابــت نوع 2 انجام دهید؛ 
افــراد در معــرض خطر ابتلا بــه دیابت نوع 2 
می توانند خطرات را از طریق تغییر سبک 
زندگی، نظارت منظم بر سطح قندخون، 
مدیریت اســترس، خواب کافی، اجتناب 
از اســتعمال دخانیــات، در نظر گرفتن 
دارو یا مداخله پزشکی در صورت توصیه، 
آموزش مــداوم و حمایت واکسیناســیون، 
معاینه منظم چشم و پا و حفظ آگاهی از علائم 

اولیه کاهش دهند.

گردشگری 

کویر رضا آباد در روستایی به همین نام قرار گرفته 
و یکی از زیباترین کویرهای ایران است. این کویر از 
روستای رضا آباد شروع می شود و تا نزدیکی پارک 
وحش خارتوران ادامه پیدا می کند. کویر رضا آباد از 
ســمت غرب با فاصله 115 کیلومتر )یک ساعت و 
45 دقیقه( به شهر بیارجمند، از سمت شمال غرب 
با فاصله 225 کیلومتر )سه ساعت( به شهر شاهرود 
و از ســمت شمال شرق با فاصله 140 کیلومتر )دو 
ساعت و 10 دقیقه( به شهر سبزوار منتهی می شود.

 مسیر دسترسی به کویر رضا آباد
برای دسترسی به کویر رضا آباد با خودروی شخصی، 
پیشنهاد می شود علاوه بر استناد به تابلوهای راهنما 
در جاده، نقشه یا نقشه یاب الکترونیکی )GPS( نیز 
به همراه داشته باشید. در ابتدا به سمنان و در ادامه 
به شــهر شــاهرود بروید؛ پس از عبور از شاهرود و 
پلیس راه میامی، وارد جاده بیارجمند شوید و از شهر 
بیارجمند، روســتاهای قلعه آباد و احمد آباد نیز عبور 
کنید. مسیر را ادامه دهید تا تابلوی روستای رضا آباد 

را ببینید. 
در مســیر دیگر دسترســی به کویر رضا آباد، پس از 
عبور از شهر شاهرود، میامی، میاندشت و عباس آباد، 
مسیر را در بزرگراه امام رضا یا جاده شاهرود-سبزوار 
ادامه دهید و نرسیده به داورزن، از خروجی به سمت 
مزینان خارج شــوید. پــس از طی کردن حدود 50 
کیلومتر به رضا آباد خواهید رســید. توجه داشــته 

باشید این جاده از عرض کویر سبزوار می گذرد.

در نظر داشته باشید که درمجموع، مسیر دسترسی 
اول، مســیر بهتری اســت؛ زیرا تنهــا 10 کیلومتر 
انتهایی مســیر، خاکی اســت؛ البته باید بدانید که 
کیفیت آســفالت جاده احمد آباد به رضا آباد مناسب 
نیست و این مســیر ناصاف، چاله های بسیاری دارد. 
مســیر دسترســی دوم، حــدود 45 کیلومتر جاده 
خاکی دارد. به یاد داشــته باشــید که برای سفر به 
کویر زیبای رضا آباد، می توانید با تورهای کویرگردی 
همراه شوید و با همسفران خود تجربه ای متفاوت و 

بی نظیر به دست بیاورید.
  درباره کویر رضا آباد

کویر رضا آباد مانند دیگر کویرهای کشور ایران، بعد 
دیگــری از زیبایی یک جاذبه را به بینندگان نمایش 
می دهــد. در این کویر می تــوان روزها از پیاده روی 
روی شــن ها و ماســه ها و همچنین تماشای رنگ 
طلایی آن ها زیر آفتاب ســوزان خورشید لذت برد؛ 

شب ها نیز از آرامش محیط و منظره آسمان جذاب 
و پر ستاره آن استفاده کرد.

مرداد و آذرماه در کویر رضا آباد ممکن اســت شاهد 
بارش های شــهابی اعجاب انگیز و رویایی باشید که 
به ترتیــب، به بارش های شــهابی »برساوشــی« و 

»جوزایی« نیز معروف هستند.
تپه های ماسه ای کویر رضا آباد همیشه شکل یکسانی 
ندارند و با وزش باد تغییر شــکل می دهند. قدم زدن 
در کویر به علت نرم بودن ســطح زیرپا و جابه جایی 
ماسه ها، به همان اندازه که خوشایند است، به همان 
اندازه نیز از شــخص انرژی می گیرد. پیاده روی روی 
تپه های ماســه ای کویر رضا آبــاد تجربه ای بی نظیر 
به همراه خواهد داشــت. اغلب تپه ها یا رمل های این 
کویر دارای خزنده هستند؛ که البته در مناطقی که 
گردشگر از آن ها بازدید می کند و در نزدیکی روستا 

کمتر دیده شده اند.
  بهترین زمان سفر به کویر رضا آباد

مناطق کویری کشور، اغلب آب وهوایی گرم و خشک 
دارند؛ کویر رضا آباد نیز از این قاعده مستثنی نیست. 
بر همین اســاس در فصول گرم، گرمایی طاقت فرسا 
در این منطقه حکم فرما اســت. با رســیدن فصول 
پاییز و زمســتان، وضعیــت آب وهوایی در وضعیت 
بهتری قرار می گیرد و بــه حالت معتدل درمی آید؛ 
بــه این صورت که در طــول روز به علت وجود تابش 
خورشید، هوا به نسبت گرم و با تاریک شدن نیز رو 

به سردی خواهد رفت.

کویر رضا آباد سمنان؛ رؤیای دل انگیز تپه های ماسه ای


